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00:01:47.800 --> 00:02:05.100 

Szanowni 

 

00:02:05.100 --> 00:02:07.600 

Państwo bardzo proszę już o zajęcie miejsc. 

 

00:02:07.600 --> 00:02:09.000 

Wybiła godzina 10:00. 

 

00:02:09.600 --> 00:02:18.400 

Zanim rozpoczniemy sesję to chciałbym oddać głos 

Panu Wiktorowi 

 

00:02:18.400 --> 00:02:23.400 

Piniucie organizatorowi turnieju w piłce ręcznej 

Pana Jerzego 

 

00:02:23.400 --> 00:02:25.500 

Klempela, który Państwo Radni sponsorowali. 

 

00:02:25.500 --> 00:02:28.700 

Pan Wiktor Piniuta chciał zabrać głos i nam jak 

rozumiem podziękować. 

 

00:02:28.700 --> 00:02:32.800 

I zrobimy to chyba przed sesją zanim tą sesję 

rozpoczniemy. Bardzo proszę. 

 

00:02:32.800 --> 00:02:34.600 

- Dzień dobry Państwu. 

 

00:02:34.600 --> 00:02:36.200 

Tak jak Pan powiedział nazywam się Wiktor Piniuta. 

 

00:02:36.200 --> 00:02:40.500 

Jestem jednym ze współorganizatorów czwartego 

już memoriału w piłce 

 

00:02:40.500 --> 00:02:42.500 

ręcznej mężczyzn Jerzego Klempela. 

 

00:02:42.500 --> 00:02:46.800 

Szanowni Państwo poprosiłem Pana Burmistrza o 

możliwość spotkania się 

 

00:02:46.800 --> 00:02:50.100 

z wami, żeby po pierwsze przeprosić za zaistniałą 

sytuację. 

 

00:02:51.400 --> 00:02:52.900 

Nie powinna się zdarzyć. 

 

00:02:52.900 --> 00:02:55.000 

Całą odpowiedzialność biorę na siebie. 

 

00:02:55.000 --> 00:02:58.400 

To jest tylko moja wina (...) Proszę? 

 

00:02:59.400 --> 00:03:01.300 

Nie usłyszałem. 

 

00:03:01.300 --> 00:03:06.100 

Pytanie było? 

 

00:03:06.100 --> 00:03:08.600 

Tak jak powiedziałem to jest moje niedopatrzenie i 

moja wina. 

 

00:03:08.600 --> 00:03:11.000 

Także proszę, jeżeli jakieś pretensje to tylko do 

mnie. 

 

00:03:11.000 --> 00:03:16.900 

Drodzy Państwo, dlaczego nie było afiszy w tym 

roku. 

 

00:03:16.900 --> 00:03:22.600 

Z powodu awarii nie wiem dokładnie jakiej w 

drukarni nie otrzymaliśmy 

 

00:03:22.600 --> 00:03:26.500 

ich na czas, więc byłem zmuszony skorzystać z 

plakatów, 

 

00:03:26.500 --> 00:03:28.200 

które były drukowane w tamtym roku. 

 

00:03:28.200 --> 00:03:32.700 

W związku z tym, że pewne dane były już 

nieaktualne postanowiłem 

 

00:03:32.700 --> 00:03:34.800 

w związku z tym, że było bardzo mało czasu nie było 

czasu 

 

00:03:34.800 --> 00:03:35.900 

na wydrukowanie następnych. 

 

00:03:35.900 --> 00:03:37.000 

Nikt nie chciał się tego podjąć. 

 

00:03:37.000 --> 00:03:41.600 
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Postanowiłem poprosić o wydrukowanie takich 

naklejek i zaklejenie 

 

00:03:41.600 --> 00:03:46.000 

zbędnych informacji, a doklejenie aktualnych. 

 

00:03:46.000 --> 00:03:48.100 

Jak mówię nie dopilnowałam tego. 

 

00:03:48.100 --> 00:03:49.700 

Zostało to zrobione niewłaściwie. 

 

00:03:49.700 --> 00:03:55.400 

Część afiszy, która została rozlepiona była 

pozbawiona tych poprawek. 

 

00:03:55.400 --> 00:03:58.700 

No i tak to się stało. 

 

00:03:58.700 --> 00:04:02.400 

Przy okazji (...) Przepraszam to do mnie? 

 

00:04:02.900 --> 00:04:09.700 

Jeżeli macie Państwo jeszcze jakieś pytania w tej 

kwestii to bardzo 

 

00:04:09.700 --> 00:04:14.000 

proszę. Służę odpowiedzią, a jeżeli nie to chciałbym 

wykorzystać 

 

00:04:14.000 --> 00:04:16.300 

okazję i poprosić tutaj Panią Krystynę, 

 

00:04:16.300 --> 00:04:21.000 

która jest również współorganizatorką tego turnieju 

o wręczenie mi 

 

00:04:21.000 --> 00:04:23.800 

o pomoc we wręczeniu takich skromnych 

podziękowań. 

 

00:04:23.800 --> 00:04:26.600 

W związku z tym, że chyba prawie nikogo z Państwa 

nie było na sali, 

 

00:04:26.600 --> 00:04:28.900 

bo w tym co byli to wręczaliśmy na sali, 

 

00:04:28.900 --> 00:04:30.100 

więc korzystam z okazji. 

 

00:04:30.100 --> 00:04:31.400 

Krysiu pozwól. 

 

00:04:31.400 --> 00:04:33.000 

Tu jest poukładane wszystko. 

 

00:04:38.300 --> 00:04:43.000 

Pan Jan Rerus tak? 

 

00:04:43.000 --> 00:04:47.100 

- (...) Może nie będziemy czytać. 

- Nie. 

 

00:04:47.100 --> 00:04:56.700 

- Łatwiej będzie nam chyba podchodzić tak? (...) No 

Rozmawiałem z Panem 

 

00:04:56.700 --> 00:04:57.900 

Burmistrzem. 

 

00:04:57.900 --> 00:04:59.600 

Tak zakładał no to ja nie będę zmieniał. 

 

00:04:59.600 --> 00:05:01.100 

Tak jest, który to? 

 

00:05:01.300 --> 00:05:05.600 

Dobra przepraszam za kłopot i dziękuję. 

 

00:05:08.400 --> 00:05:10.200 

Pan Roman Rakowski. 

 

00:05:14.300 --> 00:05:18.100 

Tu jest taki drobny suwenir. 

 

00:05:19.900 --> 00:05:22.000 

Ja również dziękuję (...) Dlatego mówię, 

 

00:05:22.000 --> 00:05:25.100 

że suwenir. 

 

00:05:25.100 --> 00:05:28.100 

Pan Grzesiński. 

 

00:05:28.100 --> 00:05:30.500 

Dziękuję bardzo serdecznie. 

 

00:05:30.500 --> 00:05:34.000 

Pan Wilczyński. 

 

00:05:34.000 --> 00:05:35.400 

Dziękuję Panu uprzejmie. 
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00:05:35.400 --> 00:05:36.500 

Halo? 

 

00:05:36.500 --> 00:05:39.500 

Dziękuję Panu. 

 

00:05:39.500 --> 00:05:47.300 

Pan Stanisław Kaczmar (...) Ja również dziękuję. 

 

00:05:47.300 --> 00:05:48.900 

I tu jest taki mały suwenir. 

 

00:05:48.900 --> 00:05:50.800 

Dziękuję. 

 

00:05:50.800 --> 00:05:53.500 

Następny Pan Mikołajczyk. 

 

00:05:54.200 --> 00:05:58.700 

Proszę bardzo. 

 

00:05:58.700 --> 00:06:00.100 

Dziękuję bardzo. 

 

00:06:01.300 --> 00:06:02.400 

Pan Tronpa. 

 

00:06:02.400 --> 00:06:07.300 

Ja również dziękuję. 

 

00:06:11.100 --> 00:06:20.000 

Pan Kołakowski (...) To zaraz zaproszę. 

 

00:06:20.000 --> 00:06:21.700 

Dziękuję. 

 

00:06:23.900 --> 00:06:32.100 

Pani Agnieszka. 

 

00:06:32.100 --> 00:06:34.100 

Bardzo proszę drobny upominek. 

 

00:06:34.100 --> 00:06:36.000 

Dziękuję bardzo. 

 

00:06:36.000 --> 00:06:49.000 

Kto następny? (...) Dziękuję. 

 

00:07:01.700 --> 00:07:03.400 

Proszę bardzo. 

 

00:07:04.100 --> 00:07:05.600 

Dziękuję Pani uprzejmie. 

 

00:07:05.600 --> 00:07:08.300 

Czy mogę uścisnąć górną kończynę? 

 

00:07:08.300 --> 00:07:10.100 

Dziękuję. 

 

00:07:10.100 --> 00:07:11.600 

Już idę. 

 

00:07:14.000 --> 00:07:15.700 

Tak już. 

 

00:07:15.700 --> 00:07:17.300 

Dziękuję. 

 

00:07:17.300 --> 00:07:22.200 

Przepraszam najmocniej, ale pierwszy raz wręczam 

koperty 

 

00:07:22.200 --> 00:07:24.100 

także nie mam jeszcze. 

 

00:07:24.100 --> 00:07:25.300 

Pan też nie dostał? Proszę bardzo. 

 

00:07:30.400 --> 00:07:32.600 

Również dziękuję. 

 

00:07:32.600 --> 00:07:43.500 

- Pani Izabela Wojewoda. Dziękuję. 

 

00:07:43.500 --> 00:07:49.000 

- Ja również dziękuję i przepraszam za kłopot. 

 

00:07:49.000 --> 00:07:53.900 

- Pan Różycki Sebastian. 

- Gdzie jest? 

 

00:08:01.000 --> 00:08:03.100 

- Pani Arleta Lubieniec. 

 

00:08:03.100 --> 00:08:11.300 

- Dziękuję bardzo serdecznie (...) Nie słyszę. 

 

00:08:11.300 --> 00:08:12.800 

Nie ma żadnego problemu. 

 

00:08:12.800 --> 00:08:19.600 

Dziękuję bardzo serdecznie. 
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00:08:20.900 --> 00:08:27.300 

A gdzie jest Małgorzata? 

 

00:08:27.500 --> 00:08:29.100 

- No nie ma jej. 

 

00:08:29.100 --> 00:08:36.200 

- I Krystyna Kochaniak. 

 

00:08:36.200 --> 00:08:39.700 

Szanowni Państwo jeszcze raz dziękuję za 

poświęconą chwilę. 

 

00:08:39.700 --> 00:08:41.800 

Dwa słowa tylko wyjaśnienia. 

 

00:08:41.800 --> 00:08:47.200 

Od przyszłego roku na sugestie rodzinny Pana 

Klempela siostry i żony 

 

00:08:47.900 --> 00:08:49.900 

postaramy się zorganizować turniej w miesiącu 

kwietniu. 

 

00:08:49.900 --> 00:08:51.400 

Jest to miesiąc urodzin. 

 

00:08:51.400 --> 00:08:55.300 

Na ten turniej serdecznie Państwa zapraszam i mam 

nadzieję, 

 

00:08:55.300 --> 00:08:58.000 

że parę osób się pojawi tak? 

 

00:08:58.000 --> 00:08:59.900 

Dziękuję jeszcze raz. 

 

00:08:59.900 --> 00:09:01.300 

Zainteresowanych jeszcze raz serdecznie 

przepraszam [oklaski] 

 

00:09:01.300 --> 00:09:02.900 

wszystkiego dobrego i miłych obrad. 

 

00:09:02.900 --> 00:09:05.600 

- Dziękuję. 

 

00:09:05.600 --> 00:09:07.100 

Szanowni Państwo przechodzimy już do sesji. 

 

00:09:07.100 --> 00:09:10.800 

otwieram LIX zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

00:09:10.800 --> 00:09:12.400 

kadencji. 

 

00:09:12.400 --> 00:09:15.900 

Witam na dzisiejszej sesji zastępcę burmistrza Pana 

Marcina Górnego. 

 

00:09:15.900 --> 00:09:16.900 

- Dzień dobry. 

 

00:09:16.900 --> 00:09:21.800 

- Zastępcę burmistrza i sekretarza gminy 

Sulechów panią Magdalenę Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

00:09:22.800 --> 00:09:25.700 

- Skarbnika gminy Sulechów pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

00:09:25.700 --> 00:09:28.400 

- Witam sołtysów sołectw gminy Sulechów. 

 

00:09:28.400 --> 00:09:31.300 

Kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

00:09:31.300 --> 00:09:33.900 

obsługę prawną i kierownik jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:09:33.900 --> 00:09:37.900 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:09:37.900 --> 00:09:39.000 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:09:39.000 --> 00:09:41.700 

Szanowni Państwo informujemy Państwa, 

 

00:09:41.700 --> 00:09:44.900 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

00:09:44.900 --> 00:09:48.300 

- Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

00:09:48.300 --> 00:09:55.000 

Panie Bartku? 



Strona 5 z 83  Załącznik do protokołu nr BR.0002.13.2022 
 Z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

 W dniu 18.10.2022 r. 

 
 

00:09:55.000 --> 00:09:59.700 

Serdecznie witam również pana Mirosława 

Andrasiaka- członka zarządu 

 

00:09:59.700 --> 00:10:00.800 

powiatu. 

 

00:10:00.800 --> 00:10:02.200 

Przepraszam powinienem zauważyć. 

 

00:10:05.500 --> 00:10:09.700 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:10:09.700 --> 00:10:13.500 

elektronicznych kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:10:13.500 --> 00:10:20.600 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest (...) Panie 

 

00:10:20.600 --> 00:10:22.900 

Miłoszu prosimy o kliknięcie kworum. 

 

00:10:22.900 --> 00:10:24.900 

Obecnych jest 20 radnych. 

 

00:10:24.900 --> 00:10:28.700 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LIX sesji VIII 

kadencji Rady 

 

00:10:28.700 --> 00:10:31.600 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:10:31.600 --> 00:10:33.700 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:10:33.700 --> 00:10:36.000 

więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:10:36.000 --> 00:10:40.200 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa Radnych lub Pan 

 

00:10:40.200 --> 00:10:41.300 

Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

00:10:43.900 --> 00:10:48.100 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miśkiewicz wniosek 

formalny tak? 

 

00:10:56.500 --> 00:10:58.300 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:10:58.300 --> 00:11:03.000 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Goście 

chciałbym złożyć 

 

00:11:03.000 --> 00:11:07.400 

wniosek formalny o nieprocedowanie druku nr 585 

w sprawie określenia 

 

00:11:07.400 --> 00:11:09.000 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

00:11:09.000 --> 00:11:12.800 

Krótkie uzasadnienie, ponieważ nie chcę 

przedłużać. 

 

00:11:12.800 --> 00:11:21.300 

Stawki zaproponowane są bardzo bliskie stawkom 

maksymalnym ustawowym. 

 

00:11:21.900 --> 00:11:28.000 

Uważam, że my jako gmina, która się bardzo 

dynamicznie rozwija rok 

 

00:11:28.000 --> 00:11:31.400 

do roku te kwoty podatków no są jakie są. 

 

00:11:31.400 --> 00:11:36.000 

Kwota, która wygeneruje się dzięki tym podwyżkom 

jest to kwota 

 

00:11:36.000 --> 00:11:37.300 

1600000,00. 

 

00:11:37.300 --> 00:11:40.800 

Jest to duża kwota, natomiast uważam, że my jako 

gmina, 

 

00:11:40.800 --> 00:11:45.100 

która ma dosyć korzystny budżet w tej kadencji w 

ciągu tych trzech 

 

00:11:45.100 --> 00:11:49.800 

lat, które są za nami ani razu nie odbyło się 

spotkanie. 

 

00:11:49.800 --> 00:11:54.500 
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Chociaż Komisja Rewizyjna wielokrotnie sugerowała 

Panu Burmistrzowi, 

 

00:11:54.500 --> 00:11:58.900 

że należy pochylić się nad kosztami jakie gmina 

ponosi, 

 

00:11:58.900 --> 00:12:02.400 

które generują bardzo duży ubytek finansów w 

naszym budżecie. 

 

00:12:03.300 --> 00:12:06.800 

Takie spotkanie przez 3 lata się nie odbyło. 

 

00:12:06.800 --> 00:12:09.300 

Podnosimy stawki, ponieważ mamy ciężki okres, 

 

00:12:11.200 --> 00:12:14.200 

który no wiemy czym jest podyktowany. 

 

00:12:14.200 --> 00:12:19.600 

Uważam, że my jako gmina w żaden sposób nie 

chcemy się pochylić. 

 

00:12:19.600 --> 00:12:22.600 

Nie chcemy wspomóc przedsiębiorców. 

 

00:12:22.600 --> 00:12:26.700 

Przypominam, że jesteśmy gminą wiejsko- miejską, 

 

00:12:26.700 --> 00:12:28.500 

a więc mamy bardzo wiele sołectw. 

 

00:12:28.500 --> 00:12:35.800 

Proponowana stawka podatku z obrotem 

materiałów siewnych, 

 

00:12:35.800 --> 00:12:38.100 

czyli mamy na myśli rolnictwo. 

 

00:12:38.700 --> 00:12:43.700 

Wiemy, że obecne czasy, czyli inflacja, 

 

00:12:43.700 --> 00:12:45.200 

ceny za nawozy. 

 

00:12:45.200 --> 00:12:52.700 

Uważam, że jesteśmy gminą, która przynajmniej na 

tą sesję może się 

 

00:12:52.700 --> 00:12:54.700 

zastanowić nad tymi stawkami jeszcze raz. 

 

00:12:54.700 --> 00:12:59.500 

I ja mam taką prośbę jednocześnie wnioskując, żeby 

dzisiaj tego 

 

00:12:59.500 --> 00:13:04.000 

nie procedować, żeby takie spotkanie z Radą 

Miejską jednak spróbować 

 

00:13:04.000 --> 00:13:06.600 

znaleźć czas i poświęcić nam chwilę. 

 

00:13:06.600 --> 00:13:10.300 

Jakie są możliwości zminimalizowania kosztów, 

 

00:13:10.300 --> 00:13:13.700 

które generuje i które są w naszej gminie. 

 

00:13:14.300 --> 00:13:17.400 

Uważam, że to jest bardzo ważny element na 

przyszłość. 

 

00:13:17.400 --> 00:13:20.700 

Nie mówię tutaj o oświacie, ponieważ pytań jest 

bardzo wiele, 

 

00:13:20.700 --> 00:13:23.100 

ale nie dziś. 

 

00:13:23.100 --> 00:13:27.500 

Zatem tak jak wcześniej wspomniałem prosiłbym, 

żeby dzisiaj tego nie procedować. 

 

00:13:27.500 --> 00:13:30.700 

- Dziękuję. 

 

00:13:30.700 --> 00:13:32.800 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

00:13:32.800 --> 00:13:33.900 

punkcie? Nie widzę. 

 

00:13:33.900 --> 00:13:36.900 

Zatem przejdźmy do głosowania zmiany w porządku 

obrad. 

 

00:13:36.900 --> 00:13:40.500 

Panie Radny jak rozumiem proponuję Pan usunięcie 

tak? 

 

00:13:40.500 --> 00:13:45.600 
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Z porządku obrad punktu 6 podpunktu 2, druk 

numer 585 w sprawie 

 

00:13:45.600 --> 00:13:48.900 

określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości w gminie Sulechów. 

 

00:13:48.900 --> 00:13:52.100 

- Panie Przewodniczący bym chciał jeszcze zabrać 

głos, 

 

00:13:52.100 --> 00:13:53.500 

bo tu za szybko to idzie. 

 

00:13:53.500 --> 00:13:56.500 

- Ale już rozpoczęliśmy głosowanie Panie Radny, 

 

00:13:56.500 --> 00:13:58.000 

więc nie wiem, czy to jest możliwe. 

 

00:13:58.000 --> 00:13:59.700 

- Tylko jest pytanie do Pana Burmistrza. 

 

00:13:59.700 --> 00:14:06.800 

Nie w sprawie co wniósł Pan Radny tylko w sprawie 

technicznej. 

 

00:14:06.800 --> 00:14:08.600 

- Pan Bartek już uruchomił głosowanie, 

 

00:14:08.600 --> 00:14:12.700 

więc żeby nie było problemów proponuję żebyśmy 

zakończyli to 

 

00:14:12.700 --> 00:14:15.000 

głosowanie. Zaraz Pan Radny zabierze głos dobrze? 

 

00:14:15.000 --> 00:14:21.500 

- To będzie po ptakach, bo to chodzi o właśnie 

propozycje Pana 

 

00:14:21.500 --> 00:14:23.300 

Miśkiewicza. 

 

00:14:23.300 --> 00:14:27.100 

- Panie Bartku bardzo proszę anulować głosowanie. 

- Głosowanie jest w trakcie. 

 

00:14:27.100 --> 00:14:30.300 

- Panie Bartku bardzo proszę anulować głosowanie. 

 

00:14:30.300 --> 00:14:33.100 

Bardzo proszę Panie Radny Stanisław Kaczmar 

oddaje Panu głosu. 

 

00:14:33.100 --> 00:14:37.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:14:37.600 --> 00:14:39.200 

Panie Burmistrzu. 

 

00:14:39.200 --> 00:14:46.200 

Dla mnie zasadniczym pytaniem w stosunku co do 

podniósł Pan Radny 

 

00:14:46.200 --> 00:14:51.200 

Miśkiewicz w jakim terminie powinniśmy się 

zmieścić z podatkami? 

 

00:14:51.200 --> 00:14:52.900 

Czy to może być listopad? 

 

00:14:52.900 --> 00:14:55.100 

Czy to już musi być październik? 

 

00:14:55.100 --> 00:14:57.800 

Ja wiem, że powinno to być przed budżetem nie? 

 

00:14:58.900 --> 00:15:01.500 

- Myślę, że nie obędzie się bez sesji nadzwyczajnej, 

 

00:15:01.500 --> 00:15:06.900 

ale Panie Burmistrzu bardzo proszę albo Panie 

Skarbniku, 

 

00:15:06.900 --> 00:15:10.300 

bo to może bardziej pytanie do Pana Skarbnika tak? 

 

00:15:11.500 --> 00:15:14.600 

- Szanowny Przewodniczący, Szanowni radni, 

 

00:15:15.100 --> 00:15:16.200 

zgromadzeni goście. 

 

00:15:16.200 --> 00:15:20.200 

Jeśli chodzi o kwestie podatkowe na pewno musimy 

do końca roku 

 

00:15:20.200 --> 00:15:26.700 

podatkowego przede wszystkim uchwałę mieć 

przez nadzór 

 

00:15:26.700 --> 00:15:31.300 
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też sprawdzoną, bo ona podlega publikacji i jest 14 

dni od momentu 

 

00:15:31.300 --> 00:15:35.500 

tak wejścia w życie, a od 1 stycznia musi 

obowiązywać, 

 

00:15:35.500 --> 00:15:37.100 

ponieważ jest to rok podatkowy. 

 

00:15:37.100 --> 00:15:43.600 

Myślę, że na listopadowej sesji, która jak się nie 

mylę przypada już 

 

00:15:43.600 --> 00:15:45.100 

chyba 15. 

 

00:15:45.100 --> 00:15:49.800 

Także myślę, że spokojnie jeszcze jest ostatnia 

możliwa sesja 

 

00:15:49.800 --> 00:15:52.200 

do przyjęcia uchwały. 

 

00:15:52.200 --> 00:15:54.700 

Jeśli chodzi o uchwały podatkowe to na pewno 

listopad. 

 

00:15:54.700 --> 00:15:57.300 

Także zmieścilibyśmy się na pewno w terminie. 

 

00:15:57.300 --> 00:15:59.700 

- Dobrze dziękuję. 

 

00:15:59.700 --> 00:16:01.100 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radych? 

 

00:16:01.100 --> 00:16:02.100 

Bardzo proszę Panie Skarbniku. 

 

00:16:02.100 --> 00:16:03.800 

- Przepraszam jeszcze tylko dopowiem. 

 

00:16:03.800 --> 00:16:09.800 

No jedyny problem, który mamy no to rzeczywiście 

bez podjęcia uchwały 

 

00:16:09.800 --> 00:16:16.100 

dzisiaj prace nad projektem budżetu będą 

oczywiście o skale stawek, 

 

00:16:16.400 --> 00:16:18.600 

które obowiązują na dzień dzisiejszy, 

 

00:16:18.600 --> 00:16:22.600 

ponieważ do 15 listopada mamy obowiązek 

złożenia projektu budżetu dla 

 

00:16:22.600 --> 00:16:24.300 

Państwa oraz do Regionalnej Izby. 

 

00:16:24.300 --> 00:16:28.800 

Także o tyle będzie tutaj dla Pana Skarbnika i dla 

nas problem 

 

00:16:28.800 --> 00:16:34.000 

z jak gdyby z parametrami ustalenia podatków. 

 

00:16:34.000 --> 00:16:36.400 

- Dziękuję. 

 

00:16:36.400 --> 00:16:38.200 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos tym punkcie? 

 

00:16:38.200 --> 00:16:39.400 

Nie widzę. 

 

00:16:39.400 --> 00:16:41.600 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:16:40.200 --> 00:16:41.600 

Jest? 

 

00:16:41.600 --> 00:16:42.600 

- Panie Przewodniczący mógłbym? 

 

00:16:42.800 --> 00:16:47.100 

- Odpowiadając Panu Piotrowi mamy jedne z 

najniższych podatków 

 

00:16:47.100 --> 00:16:48.600 

w okolicy, a nie z najwyższych. 

 

00:16:48.600 --> 00:16:51.100 

Do maksymalnych stawek nam jest bardzo daleko. 

 

00:16:51.100 --> 00:16:54.300 

W żadnej pozycji chyba nie przekracza 90% stawek 

maksymalnych tak? 

 

00:16:54.300 --> 00:16:59.600 

Dookoła gminy raczej no w maksymalnej większość 

gminy już ma 
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00:16:59.600 --> 00:17:02.000 

maksymalne te, które nie miały wchodzą w 

maksymalnej, 

 

00:17:02.000 --> 00:17:04.100 

więc my jesteśmy raczej na szarym końcu. 

 

00:17:04.100 --> 00:17:09.300 

Odnośnie tego materiału siewnego, o którym Pan 

wspominał całość 

 

00:17:09.300 --> 00:17:13.000 

dochodu z tytułu dla całej gminy przez cały rok 

będzie 60000,00 zł 

 

00:17:13.000 --> 00:17:17.600 

więc to jest marginalna pozycja w budżecie bez 

wpływu zasadniczo 

 

00:17:17.600 --> 00:17:19.800 

na wysokość dochodów tak? 

 

00:17:19.800 --> 00:17:24.100 

To co Pani Burmistrz powiedziała brak tej podwyżki 

tak? 

 

00:17:24.100 --> 00:17:27.300 

Czy brak procedowania tej uchwały no mocno nam 

utrudni prace 

 

00:17:27.300 --> 00:17:31.700 

nad budżetem. W tej chwili mam większość planów 

finansowych jednostek 

 

00:17:31.700 --> 00:17:33.200 

wydziałów przeanalizowane. 

 

00:17:33.200 --> 00:17:35.100 

Nie wszystkie, bo jeszcze nie mam tych wszystkich 

wskaźników 

 

00:17:35.100 --> 00:17:36.600 

zewnętrznych tak? 

 

00:17:36.600 --> 00:17:37.700 

Choćby z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

 

00:17:37.700 --> 00:17:42.700 

W tej chwili brakująca kwota na wydatkach 

bieżących Szanowni Państwo 

 

00:17:42.700 --> 00:17:44.300 

to jest 15000,00 złotych tak? 

 

00:17:44.300 --> 00:17:46.300 

Na wydatkach bieżących. 

 

00:17:46.300 --> 00:17:49.600 

Nie mówiąc o inwestycjach, które możemy 

sfinansować długiem, 

 

00:17:49.600 --> 00:17:51.900 

czyli poprzez emisję obligacji lub zaciągnięcie 

kredytu, 

 

00:17:51.900 --> 00:17:55.900 

ale na wydatki bieżące długu nie mogę zaciągnąć. 

 

00:17:55.900 --> 00:17:57.400 

Brakuje nam 15000,00. 

 

00:17:57.600 --> 00:18:02.000 

Ta pozycja, którą Państwo teraz zaplanowaliśmy te 

10% jak Pan Radny 

 

00:18:02.000 --> 00:18:06.100 

powiedział da nam około realnie 1400000,00 zł tak? 

 

00:18:06.100 --> 00:18:08.400 

Więc to też jest morza w kroplu tak? 

 

00:18:08.400 --> 00:18:11.500 

Więc tutaj możemy się zastanawiać czy nie iść może 

w maksymalne 

 

00:18:11.500 --> 00:18:14.700 

stawki, a nie że one są za wysokie tak? Dziękuję 

bardzo. 

 

00:18:14.700 --> 00:18:16.700 

- Dziękuję. 

 

00:18:16.700 --> 00:18:18.000 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

00:18:18.000 --> 00:18:21.300 

Zatem przechodzimy do głosowania zmiany w 

porządku obrad. 

 

00:18:21.300 --> 00:18:24.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:18:24.500 --> 00:18:25.600 
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Kto jest za? 

 

00:18:25.600 --> 00:18:30.700 

Kto jest przeciw zmianie w porządku obrad 

polegającego na tym, 

 

00:18:30.700 --> 00:18:32.600 

że usuwamy punkt szósty podpunkt drugi, 

 

00:18:32.600 --> 00:18:34.500 

czyli druk numer 585. 

 

00:18:34.500 --> 00:18:38.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:18:38.200 --> 00:18:42.200 

Za 5 radnych, przeciw 10, pięciu się wstrzymało od 

głosu. 

 

00:18:42.700 --> 00:18:45.600 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad nie została 

przyjęta. 

 

00:18:45.600 --> 00:18:48.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:18:48.300 --> 00:18:50.600 

Więcej zgłoszeń w tym punkcie nie widzę. 

 

00:18:50.600 --> 00:18:52.900 

Przechodzimy do punktu trzeciego. 

 

00:18:52.900 --> 00:18:56.600 

Punkt trzeci informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:18:56.600 --> 00:18:59.000 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:18:59.000 --> 00:19:03.300 

Odpowiednią informację w dniu wczorajszym 

Państwo Radni otrzymali, 

 

00:19:03.300 --> 00:19:05.100 

więc ja odczytywać jej nie będę. 

 

00:19:05.100 --> 00:19:13.400 

Ona została również umieszczona na stronach 

elektronicznych naszego 

 

00:19:13.400 --> 00:19:17.600 

urzędu, więc tutaj nie ma potrzeby jej 

odczytywania. 

 

00:19:17.600 --> 00:19:22.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:19:22.000 --> 00:19:23.700 

w tym punkcie i zadać pytanie do informacji? 

 

00:19:24.600 --> 00:19:26.000 

Nie widzę. 

 

00:19:26.000 --> 00:19:27.400 

Zatem przechodzimy do punktu czwartego. 

 

00:19:27.400 --> 00:19:30.600 

Informacja przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:19:30.600 --> 00:19:32.700 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

00:19:32.700 --> 00:19:36.200 

Bardzo proszę Radnego Miłosza Brodzikowskiego 

przewodniczącego 

 

00:19:36.200 --> 00:19:40.000 

Komisji Oświaty i Kultury i Spraw Społecznych o 

przedstawienie 

 

00:19:40.000 --> 00:19:41.500 

sprawozdania z prac komisji. 

 

00:19:41.500 --> 00:19:43.300 

Mieliśmy jedno wspólne posiedzenie. 

 

00:19:43.300 --> 00:19:47.400 

Pan Radny przewodniczył, więc od Pana Radnego 

zaczynamy. Bardzo proszę. 

 

00:19:47.400 --> 00:19:50.900 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący, Panie i 

Pani Burmistrz, 

 

00:19:50.900 --> 00:19:52.300 

Wysoka Rado, Szanowni goście. 

 

00:19:52.300 --> 00:19:59.100 

Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych w 

okresie międzysesyjnym 
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00:19:59.100 --> 00:20:01.300 

spotykała się kilkukrotnie. 

 

00:20:01.300 --> 00:20:05.200 

Wyniki głosowań będą finałem. 

 

00:20:05.200 --> 00:20:08.100 

Najpierw opowiem o naszych spotkaniach w 

międzyczasie. 

 

00:20:11.700 --> 00:20:14.000 

Nie będę teraz może precyzyjnie rzucał datami, 

 

00:20:14.200 --> 00:20:17.600 

natomiast w ostatnim czasie spotykaliśmy się na 

komisjach 

 

00:20:17.600 --> 00:20:18.900 

wyjazdowych. 

 

00:20:18.900 --> 00:20:23.100 

Najpierw po szkołach i przedszkolach na terenie 

Miasta i Gminy 

 

00:20:23.100 --> 00:20:24.800 

Sulechów. 

 

00:20:25.300 --> 00:20:29.200 

Ocenialiśmy stan przygotowań Placówek 

Oświatowych do trwającego 

 

00:20:29.200 --> 00:20:31.200 

obecnie roku szkolnego. 

 

00:20:31.200 --> 00:20:38.100 

Następnie spotkaliśmy się na wyjazdowej komisji w 

szkołach 

 

00:20:38.100 --> 00:20:41.000 

i przedszkolach gminnych na terenach wiosek. 

 

00:20:41.000 --> 00:20:46.300 

Stan tych przygotowań oceniamy jako zadowalająco 

wysoki. 

 

00:20:46.900 --> 00:20:51.300 

No i przechodząc do finału miałem ten zaszczyt i 

przyjemność 

 

00:20:51.300 --> 00:20:55.100 

przewodniczyć połączonym komisjom wszystkim 

komisją. 

 

00:20:55.100 --> 00:20:58.800 

Obradowaliśmy w zeszłym tygodniu burzliwie 

bardzo. 

 

00:20:58.800 --> 00:21:03.900 

Jako że tematem były również podatki, dlatego 

rozmowa była długa 

 

00:21:03.900 --> 00:21:06.400 

i jak się okazuje niedokończona. 

 

00:21:06.400 --> 00:21:10.900 

Na ten moment dyskusja trwa, natomiast na tą 

chwilę pozwolę sobie 

 

00:21:10.900 --> 00:21:14.100 

przeczytać wyniki głosowań komisji, 

 

00:21:14.100 --> 00:21:18.700 

której jestem przewodniczącym, czyli Komisji 

Oświaty Kultury i Spraw 

 

00:21:18.700 --> 00:21:20.200 

Społecznych. 

 

00:21:20.200 --> 00:21:27.400 

I tak druk 584, jeżeli chodzi o stawki za uczęszczanie 

na Basen 

 

00:21:27.400 --> 00:21:32.300 

Sulechowski tutaj pojawił się druk Pana Sebastiana 

Różyckiego, 

 

00:21:33.000 --> 00:21:37.700 

który uzyskał aprobatę mojej komisji w stosunku 

głosów 4 za, 

 

00:21:37.700 --> 00:21:39.600 

0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

00:21:39.600 --> 00:21:44.200 

I tak już po tej zmianie zaproponowanej przez Pana 

Radnego Różyckiego 

 

00:21:44.200 --> 00:21:46.500 

również jednogłośnie cztery głosy za, 

 

00:21:46.500 --> 00:21:50.700 
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0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących przyjęła moja 

komisja. 

 

00:21:50.700 --> 00:21:57.400 

Następnie druk 585 również przyjęliśmy tu już bez 

jednomyślności. 

 

00:21:57.400 --> 00:22:03.300 

Dwa głosy za, 0 sprzeciwów, 1 wstrzymujący. 

 

00:22:03.300 --> 00:22:10.200 

Teraz pozwolę sobie przytoczyć więcej projektów 

uchwał na dzisiejszą 

 

00:22:10.200 --> 00:22:16.800 

sesję, bo tak druk 586, 587, 588, 589, 

 

00:22:16.800 --> 00:22:23.700 

590, 591, 592i 593 przyjęliśmy również 

jednomyślnie. 

 

00:22:23.700 --> 00:22:30.700 

Trzy głosy za, zero sprzeciwów, 0 wstrzymujących, 

natomiast druk 594- 2 głosy 

 

00:22:30.700 --> 00:22:36.600 

za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 595 również dwa 

głosy za, 

 

00:22:36.600 --> 00:22:38.800 

0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

 

00:22:38.800 --> 00:22:44.000 

I druk numer 596 przyjęliśmy jednomyślnie, czyli 

trzy głosy za, 

 

00:22:44.000 --> 00:22:47.000 

zero sprzeciwów i 0 wstrzymujących. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:22:47.000 --> 00:22:49.100 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:22:49.100 --> 00:22:51.700 

Bardzo proszę przewodniczącego Komisji Do Spraw 

Wsi Pana Piotra 

 

00:22:51.700 --> 00:22:53.600 

Bodnara o przedstawienie sprawozdania z prac 

komisji. 

 

00:22:53.600 --> 00:22:55.800 

- Szanowni Państwo. 

 

00:22:55.800 --> 00:22:58.300 

Mój przedmówca wspomniał już o dacie, 

 

00:22:58.300 --> 00:23:00.700 

w której się odbywa ta komisja. 

 

00:23:00.700 --> 00:23:05.600 

Przeczytam tylko punkty i głosy jakie padły podczas 

głosowania 

 

00:23:05.900 --> 00:23:08.800 

Komisji ds. Wsi. 

 

00:23:08.800 --> 00:23:10.900 

Oczywiście wcześniej zapoznaliśmy się z wnioskiem 

o podniesienie 

 

00:23:10.900 --> 00:23:12.500 

dotacji Niepublicznego Przedszkola. 

 

00:23:12.500 --> 00:23:17.000 

Radni zapoznali się z tym wnioskiem oraz 

stanowiskiem merytorycznym 

 

00:23:17.000 --> 00:23:18.600 

Pana Burmistrza. 

 

00:23:18.600 --> 00:23:24.600 

Jeśli chodzi o głosowania druk numer 584 

głosowano najpierw wniosek 

 

00:23:24.600 --> 00:23:27.600 

Radnego Różyckiego o podwyżkę cen biletów z 

cennika pierwotnego 

 

00:23:27.600 --> 00:23:28.800 

o 3,00 zł. 

 

00:23:28.800 --> 00:23:31.500 

Komisje Do Spraw Wsi jednogłośnie za poparła jak 

również całą 

 

00:23:31.500 --> 00:23:34.100 

uchwałę. 

 

00:23:34.100 --> 00:23:36.400 

Druk numer (...) Momencik. 

 

00:23:38.000 --> 00:23:41.200 

Druk nr 586. 
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00:23:41.200 --> 00:23:45.100 

Znaczy do druku 586 Komisja Do Spraw Wsi 

głosowa, 

 

00:23:45.100 --> 00:23:47.500 

a później już niestety nie było kworum. 

 

00:23:47.500 --> 00:23:51.800 

Przy druku 585 w sprawie określenia wielkości 

stawek podatku 

 

00:23:51.800 --> 00:23:56.700 

od nieruchomości komisja również poparła tą 

uchwałę. Dziękuję bardzo. 

 

00:23:56.700 --> 00:23:58.300 

- Dziękuję. 

 

00:23:58.300 --> 00:24:01.500 

Bardzo proszę przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Gospodarki Pana 

 

00:24:01.500 --> 00:24:03.700 

Wojciecha Szefnera o przedstawienie sprawozdania 

z prac komisji. 

 

00:24:03.700 --> 00:24:04.900 

Bardzo proszę Panie Radny. 

 

00:24:04.900 --> 00:24:08.200 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani i Panie 

Burmistrzu, 

 

00:24:08.200 --> 00:24:10.200 

Szanowni Państwo. 

 

00:24:10.200 --> 00:24:14.000 

Data identyczna 11 października 2022 wspólne 

posiedzenie komisji. 

 

00:24:14.000 --> 00:24:17.200 

Ja odczytam tylko i wyłącznie głosowanie, 

 

00:24:17.200 --> 00:24:21.300 

które miało miejsce przy projekcie uchwał członków 

Komisji Budżetu 

 

00:24:21.300 --> 00:24:24.600 

i Gospodarki. 

 

00:24:24.600 --> 00:24:26.800 

Oczywiście wcześniej była dyskusja nad wnioskiem 

o podniesienie 

 

00:24:26.800 --> 00:24:28.300 

dotacji niepublicznego Żłobka Gucio. 

 

00:24:28.300 --> 00:24:30.500 

I tutaj radni postanowili, że dyskusję rozpoczynamy, 

 

00:24:30.500 --> 00:24:33.200 

a nie zakańczamy w związku z wpływającymi innymi 

dokumentami 

 

00:24:33.200 --> 00:24:34.400 

dotyczącymi budżetu. 

 

00:24:34.400 --> 00:24:41.700 

Jeśli chodzi o druki to druk numer 584 bez nazwy. 

 

00:24:41.700 --> 00:24:42.800 

Już były wymienione oczywiście. 

 

00:24:42.800 --> 00:24:47.600 

Na wniosek Pana Radnego Sebastiana Różyckiego 9 

radnych zagłosowało 

 

00:24:47.600 --> 00:24:50.000 

za tym wnioskiem. Nie było głosów przeciwnych i 

wytrzymujących się. 

 

00:24:50.000 --> 00:24:56.500 

I po aprobacie tego wniosku cały druk 584 również 

taką samą ilością 

 

00:24:56.500 --> 00:25:00.000 

głosów 9 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się druk uzyskał 

 

00:25:00.000 --> 00:25:01.300 

większość. 

 

00:25:01.300 --> 00:25:05.300 

Druk numer 585. 4 głosy za, 0 przeciwnych, 

 

00:25:05.300 --> 00:25:06.500 

2 wstrzymujące się. 

 

00:25:06.500 --> 00:25:08.100 

Druk numer 586. 

 

00:25:08.100 --> 00:25:11.700 

5 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 
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00:25:11.700 --> 00:25:13.000 

Druk 587. 

 

00:25:13.000 --> 00:25:15.800 

5 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

00:25:15.800 --> 00:25:28.900 

Druk numer 588, 589, 590, 591, 592 i 593 

identycznie 5 głosów za, 

 

00:25:28.900 --> 00:25:31.500 

0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

00:25:31.500 --> 00:25:32.600 

Druk nr 594. 

 

00:25:32.600 --> 00:25:36.200 

4 głosy za, zero przeciwnych, jeden głos 

wstrzymujący. 

 

00:25:36.200 --> 00:25:39.900 

Druk nr 595 identyczna sytuacja. 

 

00:25:39.900 --> 00:25:43.100 

Cztery głosy za, zero przeciwne, zero wstrzymujące. 

 

00:25:43.100 --> 00:25:45.300 

Druk nr 596. 

 

00:25:45.300 --> 00:25:49.200 

5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących. 

 

00:25:49.200 --> 00:25:52.700 

W sprawach różnych było poruszone kilkanaście 

tematów. 

 

00:25:52.700 --> 00:25:55.500 

Są dokładnie opisane w całym sprawozdaniu 

dostępnym Panu 

 

00:25:55.500 --> 00:25:56.500 

Przewodniczącym. Dziękuję bardzo. 

 

00:25:56.500 --> 00:25:57.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:25:57.600 --> 00:26:01.600 

Proszę przewodniczącego Komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony 

 

00:26:01.600 --> 00:26:04.700 

Środowiska Pana Przemysłowa Pokłada o 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

00:26:04.700 --> 00:26:09.400 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

00:26:09.400 --> 00:26:10.900 

Szanowni Państwo witam serdecznie. 

 

00:26:10.900 --> 00:26:15.500 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

tak jak tutaj 

 

00:26:15.500 --> 00:26:19.000 

koledzy wspomnieli odbyła wspólne posiedzenie w 

dniu z innymi 

 

00:26:19.000 --> 00:26:22.300 

komisjami w dniu 11 października bieżącego roku. 

 

00:26:22.300 --> 00:26:25.900 

Tutaj większość już zostało to odczytanych. 

 

00:26:25.900 --> 00:26:30.200 

Wszelkie wnioski tu była jednomyślność, ale skupie 

się tylko 

 

00:26:30.200 --> 00:26:35.800 

na uchwałach, które były opiniowane na dzisiejszą 

sesję. 

 

00:26:35.800 --> 00:26:40.400 

I tak druk 584 w sprawie o zmianie uchwały w 

sprawie cennika opłat 

 

00:26:40.400 --> 00:26:43.900 

za korzystanie z basenu Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Sulechowianka 

 

00:26:43.900 --> 00:26:45.300 

w Sulechowie. 

 

00:26:45.300 --> 00:26:47.700 

Tutaj padł wniosek Pana Radnego Różyckiego. 

 

00:26:47.700 --> 00:26:53.700 

I ten wniosek został przyjęty przez komisję 

jednogłośnie. 

 

00:26:53.700 --> 00:27:01.100 
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Było 5 głosów za i cały druk też został przyjęty 

jednogłośnie 5 głosów 

 

00:27:01.100 --> 00:27:06.000 

za, czyli tutaj z tym wnioskiem został przyjęty ten 

wniosek. 

 

00:27:06.000 --> 00:27:11.800 

Tak druk 585 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku 

 

00:27:11.800 --> 00:27:13.000 

od nieruchomości w gminie Sulechów. 

 

00:27:13.000 --> 00:27:17.700 

Komisja zaopiniowała pozytywnie cztery głosy za, 

 

00:27:17.700 --> 00:27:20.700 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:27:20.700 --> 00:27:25.000 

Druk 586 o zmianie uchwały budżetowej gminy 

Sulechów na rok 2022. 

 

00:27:25.000 --> 00:27:29.200 

Tutaj Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

00:27:29.200 --> 00:27:32.400 

też zaopiniowała pozytywnie 4 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

 

00:27:32.400 --> 00:27:37.200 

Druk 587 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy 

 

00:27:37.200 --> 00:27:42.500 

finansowej gminy Sulechów na lata 2022-2023 

komisja 

 

00:27:42.500 --> 00:27:43.600 

także zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:27:43.600 --> 00:27:47.500 

Cztery głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:27:47.500 --> 00:27:51.200 

Druk 588 komisja także zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:27:51.200 --> 00:27:56.600 

Druk 589 także komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:27:56.600 --> 00:28:08.100 

Druk 590, druk 591, druk 592 i 593 też tutaj zostało 

wszystko 

 

00:28:08.100 --> 00:28:11.100 

zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie cztery głosy 

za. 

 

00:28:11.100 --> 00:28:17.700 

Druk 594 także jednogłośnie cztery głosy za. 

 

00:28:18.700 --> 00:28:23.700 

I druk 595 i 596 także były jednogłośnie. 

 

00:28:23.700 --> 00:28:28.600 

Także tutaj wszyscy się zgadzali i wszystkie te 

uchwały zostały 

 

00:28:28.600 --> 00:28:30.500 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

00:28:29.300 --> 00:28:30.500 

Dziękuję bardzo. 

 

00:28:30.500 --> 00:28:36.100 

- Dziękuję i bardzo proszę zastępcę Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji 

 

00:28:36.100 --> 00:28:39.500 

Pana Piotra Miszkiewicza o przedstawienie 

sprawozdania z prac 

 

00:28:39.500 --> 00:28:40.700 

komisji. Bardzo proszę Panie Radny. 

 

00:28:40.700 --> 00:28:42.100 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:28:42.100 --> 00:28:48.000 

Ja poniekąd w imieniu Pani Przewodniczącej 

przewodniczyłem dla 

 

00:28:48.000 --> 00:28:49.600 

komisji. 

 

00:28:49.600 --> 00:28:52.900 

W tym punkcie chciałbym bardzo podziękować 

dwóm osobom. 

 

00:28:52.900 --> 00:28:56.400 

Jest to Pani Marta Blicharska i Pani Ania Kasprzak, 
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00:28:56.400 --> 00:29:02.800 

ponieważ dzięki nim mamy dzisiaj druk numer 588 

apel. 

 

00:29:02.800 --> 00:29:09.100 

Apel jest poniekąd skutkiem przyjętej zasadności 

petycji 

 

00:29:09.100 --> 00:29:10.400 

stowarzyszenia kominiarzy. 

 

00:29:10.400 --> 00:29:17.000 

Chcemy jako rada chcemy jako gmina Sulechów 

zwrócić uwagę i poniekąd 

 

00:29:17.000 --> 00:29:22.100 

zmusić Sejmik Województwa Lubuskiego, żeby 

pochyli się nad zapisami 

 

00:29:22.100 --> 00:29:27.800 

uchwał, które być może mało kto dzisiaj wie będą 

bardzo mocno 

 

00:29:27.800 --> 00:29:32.100 

ograniczać spalanie drewna w naszych kominkach. 

 

00:29:33.200 --> 00:29:38.700 

Ja osobiście wątpię, żeby ktoś dzisiaj masowo zaczął 

wymieniać kominki 

 

00:29:38.700 --> 00:29:42.700 

sprawnie działające w domach tylko dlatego żeby 

dostosować się 

 

00:29:42.700 --> 00:29:46.400 

do zapisów uchwał w Sejmiku Województwa 

Lubuskiego. 

 

00:29:46.400 --> 00:29:53.500 

Dlatego druk numer 588, który na komisji został 

jednogłośnie przyjęty 

 

00:29:53.500 --> 00:29:54.600 

i zaopiniowany pozytywnie. 

 

00:29:54.600 --> 00:30:04.600 

Również cenna uwaga była na komisji Radnego 

Wojciecha Szeflera, żeby 

 

00:30:04.600 --> 00:30:07.000 

ten apel może nie jest w treści dzisiaj to 

wymienione, 

 

00:30:07.000 --> 00:30:10.600 

ale żeby tutaj do Pana Panie Przewodniczący 

prośba, żeby ten apel 

 

00:30:10.600 --> 00:30:14.400 

rozesłać wszystkim naszym gminom przynajmniej w 

powiecie 

 

00:30:14.400 --> 00:30:19.600 

zielonogórskim z nadzieją, że te gminy również taki 

apel mogłyby 

 

00:30:19.600 --> 00:30:21.200 

podjąć. 

 

00:30:19.800 --> 00:30:21.200 

Dziękuję. 

 

00:30:21.800 --> 00:30:24.400 

- Dziękuję. 

 

00:30:24.400 --> 00:30:26.400 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

00:30:26.400 --> 00:30:28.100 

punkcie? 

 

00:30:28.100 --> 00:30:29.900 

Nie widzę zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:30:29.900 --> 00:30:32.900 

Punkt piąty sprawozdanie z działalności burmistrza 

Sulechowa 

 

00:30:32.900 --> 00:30:34.800 

w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

00:30:37.400 --> 00:30:40.100 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

00:30:40.100 --> 00:30:45.500 

Przesłaliśmy tradycyjnie do wszystkich Państwa to 

sprawozdanie. 

 

00:30:45.500 --> 00:30:48.200 

Jeśli są pytania oczywiście odpowiemy. Dziękuję. 

 

00:30:48.200 --> 00:30:51.800 
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- Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:30:54.500 --> 00:30:56.800 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, 

 

00:30:56.800 --> 00:30:58.400 

Szanowni goście, Panie Burmistrzu. 

 

00:30:58.400 --> 00:31:02.800 

Mam zapytanie, bo zabrakło mi w sprawozdaniu 

informacji o tym, 

 

00:31:02.800 --> 00:31:09.000 

że zostały przyznanie środki rządowe w kwocie 

3089000,00 

 

00:31:09.000 --> 00:31:14.000 

na nieokreślony cel, który możemy wydatkować 

oraz mam zapytanie 

 

00:31:14.000 --> 00:31:17.100 

dotyczące infrastruktury na ulicy Wiśniowej, 

 

00:31:17.100 --> 00:31:19.900 

dlatego że w sprawozdaniu burmistrz pisze, 

 

00:31:19.900 --> 00:31:27.500 

że nastąpiła modernizacja tego placu wraz z 

remontem istniejącej już 

 

00:31:27.500 --> 00:31:29.700 

infrastruktury. 

 

00:31:29.700 --> 00:31:32.900 

To jest nie do końca prawda, dlatego że ta 

infrastruktura została 

 

00:31:32.900 --> 00:31:36.500 

zdemontowana poza tylko zjeżdżalnią liniową, 

 

00:31:36.500 --> 00:31:40.000 

która jeszcze z tego co mi wiadomo jest nieczynna, 

 

00:31:40.000 --> 00:31:42.900 

bo lina została ściągnięta i podlega naprawie, 

 

00:31:42.900 --> 00:31:48.000 

natomiast zdemontowany plac drewniany się nie 

pojawił. 

 

00:31:48.000 --> 00:31:51.800 

Dlatego warto byłoby po prostu doprecyzować tutaj 

zapis, 

 

00:31:51.800 --> 00:31:56.200 

że to zostanie ponownie zainstalowane albo jeżeli 

nie zostanie 

 

00:31:56.200 --> 00:32:01.400 

zainstalowane to moje pytanie, gdzie ten plac 

zdemontowany urządzeń 

 

00:32:01.400 --> 00:32:02.500 

się pojawi. 

 

00:32:02.500 --> 00:32:04.900 

Nowe urządzenia oczywiście są zamontowane, 

 

00:32:04.900 --> 00:32:06.100 

dzieci się bawią. 

 

00:32:06.100 --> 00:32:10.600 

Ławki częściowo są odnowione, ale po prostu ta 

informacja jest 

 

00:32:10.600 --> 00:32:12.900 

nie do końca precyzyjna, dlatego proszę o 

wyjaśnienie. Dziękuję. 

 

00:32:12.900 --> 00:32:15.600 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:32:15.600 --> 00:32:19.400 

- Może ja zacznę od tych 3000000,00. 

 

00:32:19.700 --> 00:32:22.700 

Panie Sebastianie na sesję listopadową 

przygotujemy do projektu 

 

00:32:22.700 --> 00:32:24.400 

uchwały wprowadzenie tej kwoty. 

 

00:32:24.400 --> 00:32:26.300 

Od razu odpowiem. 

 

00:32:26.300 --> 00:32:31.100 

Prawdopodobnie wprowadzimy tylko po stronie 

planu dochodów bez strony 

 

00:32:31.100 --> 00:32:34.900 

wydatkowej tak żeby ta kwota zbudowała nam 

wolne środki na przyszły 
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00:32:34.900 --> 00:32:40.800 

rok. Po zmianie prawnej z września tego roku w 

latach 2023-2025 ponownie 

 

00:32:40.800 --> 00:32:43.600 

możemy wydatki bieżące finansować wolnymi 

środkami, 

 

00:32:43.600 --> 00:32:47.700 

więc ta kwota zbuduje nam wolne środki żebyśmy 

mogli sfinansować 

 

00:32:47.700 --> 00:32:49.700 

wydatki bieżące roku przyszłego. 

 

00:32:50.600 --> 00:32:53.500 

Tak jak mówiłem co najmniej kwota 15000000,00 

będzie brakować, 

 

00:32:53.700 --> 00:32:55.600 

więc rok musimy zamknąć tak żeby tych wolnych 

środków, 

 

00:32:55.600 --> 00:32:59.900 

które nam ustawodawca we wrześniu tego roku 

dopiero pozwoli 

 

00:32:59.900 --> 00:33:02.200 

wprowadzić, żeby nam zbudowały wolne środki na 

przyszły rok 

 

00:33:02.200 --> 00:33:05.400 

i sfinansować wydatków bieżących, których nie 

będzie pokrycia 

 

00:33:05.400 --> 00:33:07.100 

w dochodach. 

 

00:33:07.100 --> 00:33:09.100 

Ewentualnie zostaniesz zmniejszenie też to z Panem 

Burmistrzem 

 

00:33:09.100 --> 00:33:10.900 

jeszcze i z Państwa to też przedyskutujemy. 

 

00:33:10.900 --> 00:33:13.700 

Ewentualnie zmiana obligacji tak? 

 

00:33:13.700 --> 00:33:16.300 

Nieimitowania obligacji w pełnej wysokości. 

Dziękuję bardzo. 

 

00:33:16.300 --> 00:33:18.800 

- Dziękuję. 

 

00:33:17.800 --> 00:33:18.800 

Bardzo proszę. 

 

00:33:18.800 --> 00:33:21.400 

- Czy ja mogę jeszcze tylko w uzupełnieniu? 

 

00:33:21.400 --> 00:33:25.700 

Jeśli chodzi, bo tutaj Pan Radny Różycki wprost 

zapytał, 

 

00:33:25.700 --> 00:33:28.800 

że brakuje informacji na temat dochodów. 

 

00:33:28.800 --> 00:33:32.300 

My na temat dodatkowych środków. 

 

00:33:32.300 --> 00:33:36.600 

Wszystko co otrzymuje gmina, czyli zwiększenia 

tak? 

 

00:33:36.600 --> 00:33:40.800 

Które wpływają do nas czy środki europejskie czy 

środki rządowe 

 

00:33:40.800 --> 00:33:45.700 

to wszystko się odbywa podczas zwiększania 

budżetu. 

 

00:33:45.700 --> 00:33:49.400 

Dlatego sprawozdania szczególnego nie ma z tego 

tytułu, 

 

00:33:49.400 --> 00:33:53.700 

ponieważ po stronie dochodów w planie co miesiąc 

Państwu na sesji 

 

00:33:54.400 --> 00:33:59.400 

przedkładamy projekty uchwał, więc tam, jak gdyby 

to wszystko 

 

00:33:59.400 --> 00:34:01.000 

też z uchwał wynika. Dziękuję bardzo. 

 

00:34:01.000 --> 00:34:02.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:34:02.300 --> 00:34:04.000 

Proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 
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00:34:05.200 --> 00:34:09.400 

- Tylko jedno pytanie może, które nie zostało 

przynajmniej ta 

 

00:34:09.400 --> 00:34:11.200 

informacja uwzględniona w sprawozdaniu, 

 

00:34:11.500 --> 00:34:13.600 

ale gdzieś tam w wywiadach udzielanych. 

 

00:34:13.600 --> 00:34:17.700 

Ja bym chciał tylko dopytać, ponieważ Pan 

Burmistrz dał dla Radia 

 

00:34:17.700 --> 00:34:19.300 

Zachód wywiad, ale ja bym chciał tylko dopytać. 

 

00:34:19.300 --> 00:34:22.400 

Czy wola naszej gminy będzie przychylna lub nie? 

 

00:34:22.400 --> 00:34:27.100 

Odnośnie również interpelacji złożonej w kwestii 

ułatwienia 

 

00:34:27.100 --> 00:34:28.200 

dostępności węgla. 

 

00:34:28.200 --> 00:34:33.000 

Czy nasza gmin zakładając optymistyczną wersję 

przyjęcia ustawy 

 

00:34:33.000 --> 00:34:35.800 

dołączy do tego programu? Czy też nie? 

 

00:34:37.600 --> 00:34:39.500 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:34:39.500 --> 00:34:46.900 

- Jeśli chodzi o Państwa interpelacje i o sprawę 

dotyczącą węgla my 

 

00:34:46.900 --> 00:34:48.300 

czekamy na przepisy wykonawcze. 

 

00:34:48.300 --> 00:34:51.100 

My czekamy na ustawę, na rozwiązanie ustawowe. 

 

00:34:51.100 --> 00:34:53.500 

Czekamy na rozporządzenia później tak? 

 

00:34:53.500 --> 00:35:00.100 

Bo to też będą rozporządzeniem, jak gdyby no 

Ministra Aktywów tak? 

 

00:35:00.100 --> 00:35:04.700 

Natomiast dzisiaj miało być spotkanie o 8:30 z 

wojewodą, 

 

00:35:04.700 --> 00:35:08.100 

ponieważ wojewodowie byli po spotkaniu z Panem 

Premierem wczoraj, 

 

00:35:08.500 --> 00:35:11.400 

ale niestety do dzisiejszego spotkania nie doszło. 

 

00:35:11.400 --> 00:35:13.200 

Czekamy na wyznaczony termin. 

 

00:35:13.200 --> 00:35:17.300 

Jak tylko będziemy mieli informacje i przepisy 

wykonawcze na pewno 

 

00:35:17.300 --> 00:35:20.900 

Państwa poinformujemy, w którą stronę gmina 

idzie. 

 

00:35:20.900 --> 00:35:26.700 

No na pewno nie ma klimatu, że jak gdyby temat 

zostawimy tak? 

 

00:35:26.700 --> 00:35:28.700 

Tylko chcemy wiedzieć. 

 

00:35:28.700 --> 00:35:34.400 

Chcemy po prostu też wiedzieć jak ustawodawca 

już tak uściśli 

 

00:35:34.400 --> 00:35:37.600 

wszystkie zapisy, bo samorządy też miały różne 

uwagi, 

 

00:35:37.600 --> 00:35:40.100 

więc czekamy na przepisy wykonawcze. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:35:40.100 --> 00:35:41.300 

- Dziękuję. 

 

00:35:41.300 --> 00:35:42.900 

Pan Burmistrz Marcin Górzny się zgłasza tak? 

 

00:35:42.900 --> 00:35:46.800 
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- Odpowiadając tylko na pytanie Radnego 

Różyckiego, jeśli chodzi 

 

00:35:46.800 --> 00:35:48.300 

o demontaż tych urządzeń. 

 

00:35:48.300 --> 00:35:51.300 

Wszystkie urządzenia, które po zdemontowaniu 

nadawały się 

 

00:35:51.300 --> 00:35:53.100 

do ponownego zamontowania wróciły. 

 

00:35:53.100 --> 00:35:59.100 

Te, których stan techniczny nie dawał podstaw do 

ich zamontowania 

 

00:35:59.100 --> 00:36:04.300 

zostaną wykorzystane jako części zamienne. 

Dziękuję. 

 

00:36:04.300 --> 00:36:06.100 

- Dziękuję. 

 

00:36:06.100 --> 00:36:09.200 

Bardzo proszę Radny Jan Rerus ad vocem. Bardzo 

proszę. 

 

00:36:09.200 --> 00:36:12.300 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. 

 

00:36:12.300 --> 00:36:14.700 

Państwo Burmistrzowie, Wysoka Rado, 

 

00:36:14.700 --> 00:36:16.100 

Szanowni goście. 

 

00:36:16.100 --> 00:36:18.300 

Ja tylko chciałem jeszcze dopytać do tego węgla, 

 

00:36:18.300 --> 00:36:24.800 

ponieważ (...) przepraszam, jak słychać z wszystkich 

wypowiedzi ustawa 

 

00:36:24.800 --> 00:36:28.700 

będzie działała wstecz. W związku z tych będzie 

działało od razu. 

 

00:36:28.700 --> 00:36:34.300 

Czy jeżeli wejdzie czy na dzień dzisiejszy gmina jest 

przygotowana, 

 

00:36:34.300 --> 00:36:39.200 

że jak dzisiaj wchodzi to od jutra mamy już 

rozwiązania, gdzie możemy 

 

00:36:39.200 --> 00:36:43.200 

coś robić? Czy będziemy czekać na ustawę i wtedy 

podejmiemy działania 

 

00:36:43.200 --> 00:36:47.200 

i może w 2023 roku coś zrobimy. Dziękuję. 

 

00:36:47.200 --> 00:36:49.200 

- Dziękuję. 

 

00:36:49.200 --> 00:36:50.400 

Panie Byrmistrzu bardzo proszę. 

 

00:36:50.400 --> 00:36:56.400 

- Nasz stan przygotowania jest taki jak prawa w tym 

zakresie. 

 

00:36:56.400 --> 00:37:01.500 

To znaczy to co wiemy to jesteśmy w stanie 

zareagować szybko, 

 

00:37:01.500 --> 00:37:03.000 

natomiast jeśli mamy jakieś wątpliwości, 

 

00:37:03.000 --> 00:37:07.400 

a wątpliwości samorządy mają bardzo wiele w tym 

zakresie choćby 

 

00:37:07.400 --> 00:37:08.800 

podatkowo akcyzowe. 

 

00:37:08.800 --> 00:37:13.500 

No to nie jesteśmy przygotowani, ponieważ nie 

mamy tej wiedzy, 

 

00:37:13.500 --> 00:37:20.000 

natomiast Panie Przewodniczący ten punkt sesji 

dotyczy rozmowy 

 

00:37:20.000 --> 00:37:22.300 

o sprawozdaniu burmistrza Sulechowa, 

 

00:37:22.300 --> 00:37:24.000 

a nie wolnych wniosków. 

 

00:37:24.000 --> 00:37:26.400 

Nie ma tego w sprawozdaniu (...) 
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00:37:26.400 --> 00:37:29.800 

- Panie Burmistrzu to ja jestem od dyscyplinowania 

radnych co, 

 

00:37:29.800 --> 00:37:33.100 

w którym punkcie, gdzie ma być dyskutowane. 

 

00:37:33.100 --> 00:37:34.400 

Dziękuję. 

 

00:37:35.300 --> 00:37:39.800 

Ja tylko jak już rozmawiamy sobie o tym węglu 

dodam, 

 

00:37:39.800 --> 00:37:42.100 

że jesteśmy przygotowani pod jednym względem. 

 

00:37:42.100 --> 00:37:45.300 

Kupiliśmy port, a tam był kiedyś skład węgla, 

 

00:37:45.300 --> 00:37:49.000 

czyli mamy miejsce, a większość gmin ma z tym 

problem. 

 

00:37:49.000 --> 00:37:53.400 

I wagę mamy tak? To także tak tam też jest waga 

tak. 

 

00:37:53.400 --> 00:37:58.100 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos tym punkcie? 

 

00:37:58.100 --> 00:38:02.500 

Nie widzę zatem przechodzimy do punktu 6 

rozpatrzenie i głosowanie 

 

00:38:02.500 --> 00:38:05.900 

projektów uchwał (...) Pani Krystyna, w którym 

punkcie? 

 

00:38:05.900 --> 00:38:08.000 

- W tym co był. 

 

00:38:08.000 --> 00:38:15.800 

- A to już za późno (...) Pani Krystyno radni mnie 

zaraz zdyscyplinują. 

 

00:38:15.800 --> 00:38:20.100 

- My pytaliśmy o wolę, a nie o rozwiązania. 

 

00:38:20.100 --> 00:38:21.800 

- Punkt 6. 

 

00:38:23.000 --> 00:38:26.700 

Przechodzimy do punktu 6 punkt pierwszy. 

 

00:38:26.700 --> 00:38:34.000 

Druk numer 584 w sprawie o zmianie uchwały w 

sprawie cennika opłat 

 

00:38:34.000 --> 00:38:37.700 

za korzystanie z basenu Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Sulechowianka 

 

00:38:37.700 --> 00:38:38.800 

w Sulechowie. 

 

00:38:38.800 --> 00:38:41.900 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:38:41.900 --> 00:38:44.100 

w tym punkcie? Mamy autopoprawki. Bardzo 

proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:38:44.100 --> 00:38:46.800 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni. 

 

00:38:46.800 --> 00:38:53.700 

Jeśli chodzi o proponowaną uchwałę po spotkaniu 

tak? 

 

00:38:53.700 --> 00:38:59.200 

We wtorek z Państwem po komisji wpłynął wniosek, 

 

00:38:59.200 --> 00:39:03.900 

aby do proponowanej przez nas złotówki dodać 

jeszcze 2,00 zł 

 

00:39:03.900 --> 00:39:09.700 

czyli tak naprawdę zwiększenie stawki dodatkowo 

jeszcze o 2,00 zł. 

 

00:39:09.700 --> 00:39:16.900 

Taką autopoprawkę Państwu przekazujemy i 

prosimy o zatwierdzenie. 

 

00:39:18.800 --> 00:39:22.100 

- Dziękuję. 

 

00:39:22.100 --> 00:39:24.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

tym punkcie? 
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00:39:24.300 --> 00:39:26.400 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:39:26.400 --> 00:39:30.600 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, szanowni 

Radni i goście. 

 

00:39:30.600 --> 00:39:34.800 

Ja tylko w kwestii wyjaśnienia, bo wszędzie w 

zeznaniach 

 

00:39:34.800 --> 00:39:37.900 

czy też w protokołach komisji wybrzmiewało moje 

nazwisko. 

 

00:39:37.900 --> 00:39:41.800 

Jak by inicjatywa wynikała tylko i wyłącznie z mojej 

woli. 

 

00:39:41.800 --> 00:39:44.300 

W drodze dyskusji na komisji wyniknęło wprost, 

 

00:39:44.300 --> 00:39:50.000 

że koszty Ośrodka Sportu i Rekreacji konkretnie 

basenu wzrosły 

 

00:39:50.000 --> 00:39:53.100 

w ostatnim czasie o 400000,00 zł. 

 

00:39:53.100 --> 00:39:56.600 

Propozycja, która padła ze strony burmistrza, 

 

00:39:56.600 --> 00:40:03.700 

a konkretnie dyrektora Ośrodka Sportu nie 

pokrywała nawet w drobnej 

 

00:40:03.700 --> 00:40:05.200 

części wzrostów. 

 

00:40:05.200 --> 00:40:09.900 

Stąd też po prostu w drodze dyskusji, kiedy nośniki 

energii rosły 

 

00:40:09.900 --> 00:40:13.600 

większość radnych wyrażała wolę, 

 

00:40:13.600 --> 00:40:17.000 

że i tak za jakiś czas ten cennik będzie trzeba 

zmodyfikować. 

 

00:40:17.000 --> 00:40:20.400 

Stąd też padła propozycja moja taka uśredniona, 

 

00:40:20.400 --> 00:40:24.700 

którą wszyscy radni zaakceptowali i autopoprawka, 

 

00:40:24.700 --> 00:40:26.500 

która jest obecnie ma obecny kształt. 

 

00:40:26.500 --> 00:40:28.900 

Także tylko chciałem to wyjaśnić. Dziękuję. 

 

00:40:28.900 --> 00:40:31.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Stanisław 

Kaczmar. 

 

00:40:31.300 --> 00:40:33.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:40:33.500 --> 00:40:35.500 

Panie Burmistrzu. 

 

00:40:35.500 --> 00:40:40.500 

Ja kontynuując może wypowiedź Pana Radnego 

Sebastiana Różyckiego 

 

00:40:41.700 --> 00:40:46.000 

zastanawialiśmy się po prostu nad utrzymaniem 

tego basenu, 

 

00:40:46.000 --> 00:40:48.600 

bo cały czas się zastanawiamy. 

 

00:40:48.600 --> 00:40:57.300 

I ta kwota, która powinna jakby zrównoważyć 

budżet basenu powinna być 

 

00:40:57.300 --> 00:41:00.000 

około 40,00 zł na osobę. 

 

00:41:01.500 --> 00:41:03.400 

Osobowejście. 

 

00:41:03.400 --> 00:41:04.800 

proszę sobie zdawać. 

 

00:41:04.800 --> 00:41:08.400 

Po prostu myślę, że mieszkańcy niejednokrotnie nie 

zdają sobie 

 

00:41:08.400 --> 00:41:16.400 

sprawy, że utrzymanie basenu kosztuje nas tak 

dużo. 
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00:41:16.400 --> 00:41:20.200 

Budżet gminy kosztuje tak dużo. 

 

00:41:20.200 --> 00:41:26.200 

To znaczy, że do każdego osobowejścia musimy po 

prostu dokładać, 

 

00:41:26.200 --> 00:41:32.100 

ale wczoraj Proszę Państwa kontynuując byłem 

jeszcze na basenie. 

 

00:41:32.300 --> 00:41:41.000 

Wszedłem do działającej przy basenie fitnessu i 

poprosiłem o ceny. 

 

00:41:41.000 --> 00:41:43.500 

Oczywiście to nie można tego porównywać, 

 

00:41:43.500 --> 00:41:45.700 

bo to jest inna działalność kompletnie, 

 

00:41:45.700 --> 00:41:55.500 

ale tam jest minimalna kwota wejścia 20,00 zł. 

 

00:41:55.500 --> 00:42:00.900 

A patrząc na działalność fitnessu i maszyny, 

 

00:42:00.900 --> 00:42:06.600 

które tam stoją do treningów, a utrzymanie naszego 

basenu to 

 

00:42:06.600 --> 00:42:09.000 

niestety, ale to jest po prostu niebo, 

 

00:42:09.000 --> 00:42:11.300 

a ziemia. 

 

00:42:11.300 --> 00:42:15.900 

Musimy po prostu do tego basenu dokładać 

niesamowitą ilość pieniędzy, 

 

00:42:15.900 --> 00:42:19.900 

tą którą byśmy mogli zużyć na inwestycje. 

 

00:42:19.900 --> 00:42:28.200 

I z tego względu ta propozycja, którą dał Pan 

Sebastian Różycki no 

 

00:42:28.200 --> 00:42:29.900 

została przyjęta na komisjach. 

 

00:42:29.900 --> 00:42:31.500 

Nie wiem jak teraz, ale została przyjęta. 

 

00:42:31.500 --> 00:42:37.600 

I myślę, że tak jak Pan Burmistrz podkreślał też 

może dojdzie 

 

00:42:37.600 --> 00:42:40.500 

do tego, że w pierwszym kwartale będziemy musieli 

dochodzić jeszcze 

 

00:42:40.500 --> 00:42:47.700 

do podwyżek na utrzymanie basenu. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:42:47.700 --> 00:42:49.500 

- Dziękuję. 

 

00:42:49.500 --> 00:42:51.900 

Myślę, że Pan Dyrektor OSiR-u nas tutaj poprawi, 

 

00:42:51.900 --> 00:42:55.500 

ale z tego co gdzieś tam informował to mówimy o 

kwocie w tym roku 

 

00:42:55.500 --> 00:42:57.900 

dopłaty do basenu Panie Dyrektorze 2000000,00? 

 

00:43:00.300 --> 00:43:04.500 

Łącznie 2000000,00 zł, bo to liczby bezwzględne 

nam lepiej działają 

 

00:43:04.500 --> 00:43:09.400 

na wyobraźnię, czyli mówimy o tym co nasz 

samorząd dopłaci 

 

00:43:09.400 --> 00:43:10.500 

do funkcjonowania basenu. 

 

00:43:10.500 --> 00:43:12.300 

Jest to dla nas jakieś wyzwanie na pewno. 

 

00:43:12.300 --> 00:43:17.200 

No ale Sulechów basen miał i chyba nie chcemy 

tego basenu tutaj 

 

00:43:17.200 --> 00:43:18.400 

zamykać. 

 

00:43:18.600 --> 00:43:21.300 

Także po prostu trzeba to wziąć na siebie i my te 

koszty będziemy 
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00:43:21.300 --> 00:43:24.900 

ponosić. Oczywiście po to jest ta podwyżka, żeby to 

mniej więcej jakoś 

 

00:43:24.900 --> 00:43:26.400 

zrównoważyć. 

 

00:43:26.400 --> 00:43:28.300 

Bardzo proszę Pani Radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. 

 

00:43:28.500 --> 00:43:34.800 

- Jak chciałam tylko dodać, że ta dyskusja na temat 

wysokości ceny 

 

00:43:34.800 --> 00:43:39.400 

opłat za bilety wstępu na basen no ma tutaj żeśmy 

szeroko o tym 

 

00:43:39.400 --> 00:43:40.800 

dyskutowali. 

 

00:43:40.800 --> 00:43:42.200 

Braliśmy różne warianty pod uwagę. 

 

00:43:42.200 --> 00:43:47.600 

Jednym z wariantów było to, że zaproponowaliśmy 

by ceny zostały 

 

00:43:47.600 --> 00:43:53.100 

na tym samym poziomie, ale poprowadzić tak 

basen i jego działalność 

 

00:43:53.100 --> 00:43:55.800 

w taki sposób, żeby to zrobić obrotem. 

 

00:43:55.800 --> 00:43:59.000 

No niestety ten pomysł musiał upaść, 

 

00:43:59.000 --> 00:44:04.700 

ponieważ Pan Dyrektor OSiR-u poinformował nas o 

tak zwanych żelaznych 

 

00:44:04.700 --> 00:44:11.100 

zasadach, które mówią, że basen ma pewną 

przepustowość i że tej ilości 

 

00:44:11.100 --> 00:44:15.400 

chętnych korzystania z tego basenu no nie można w 

żaden sposób 

 

00:44:15.400 --> 00:44:17.400 

zwiększyć. 

 

00:44:17.400 --> 00:44:20.400 

W związku z tym wszyscy radni byliśmy tutaj zgodni, 

 

00:44:20.400 --> 00:44:22.700 

że zaproponowana cena no nie jest wygórowana, 

 

00:44:22.700 --> 00:44:28.200 

ale jest możliwa do przyjęcia i rzeczywiście wszyscy 

mamy na uwadze 

 

00:44:28.200 --> 00:44:30.800 

to, żeby basen jednak funkcjonował. 

 

00:44:31.700 --> 00:44:35.500 

Także to jest tylko takie uzupełnienie dla tych, 

 

00:44:35.500 --> 00:44:38.900 

którzy no po prostu nie znali tej dyskusji tutaj, 

 

00:44:38.900 --> 00:44:42.200 

która się w ramach wspólnych komisji odbyła. 

 

00:44:42.200 --> 00:44:46.200 

Rozpatrywaliśmy to bardzo szeroko i roztropnie. 

 

00:44:46.200 --> 00:44:48.100 

Stąd taka decyzja, żeby nie było, 

 

00:44:48.100 --> 00:44:51.200 

że to ktoś sobie wymyślił i stawkę podniósł. 

 

00:44:51.200 --> 00:44:53.000 

Zrobiliśmy to wszyscy razem wspólnie. 

 

00:44:54.200 --> 00:44:56.600 

- Dziękuję. 

 

00:44:56.600 --> 00:44:57.900 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:44:57.900 --> 00:45:00.900 

Zatem przejdziemy do głosowania autopoprawek. 

 

00:45:00.900 --> 00:45:02.200 

Ja jeszcze tylko uściślę. 

 

00:45:02.200 --> 00:45:05.800 

Pani Burmistrz jak patrzę tutaj sobie na te 

autopoprawki to nie jest, 
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00:45:05.800 --> 00:45:09.800 

że wszędzie 2,00 złote tylko cena biletu 

podstawowego w pierwotnej 

 

00:45:09.800 --> 00:45:11.200 

propozycji była 15,00. 

 

00:45:11.400 --> 00:45:13.900 

Proponujemy 16,00 tak? 

 

00:45:13.900 --> 00:45:17.100 

Bilet ulgowy był 10,00 i tu jest 12 tak? 

 

00:45:17.100 --> 00:45:20.400 

Czyli 2,00 zł tam 1,00 zł tak? 

 

00:45:20.400 --> 00:45:23.400 

Cena biletu podstawowego w sobotę i niedzielę i 

święta było 

 

00:45:23.400 --> 00:45:26.700 

w propozycji pierwotnej 16,00 i jest 17,00. 

 

00:45:26.700 --> 00:45:29.600 

Bilet ulgowy z 11,00 do 13,00 tak? 

 

00:45:29.600 --> 00:45:34.900 

I analogicznie tutaj już o 2,00 zł z tego co widzę 

pozostałe bilety 

 

00:45:34.900 --> 00:45:36.700 

ulgowe dotyczące dzieci tak? 

 

00:45:36.700 --> 00:45:39.400 

Państwo Radni autopoprawki widzą. 

 

00:45:39.400 --> 00:45:42.100 

Czy możemy je przegłosować łącznie? 

 

00:45:42.100 --> 00:45:46.100 

Myślę, że to będzie najrozsądniejsze rozwiązanie 

tak? 

 

00:45:46.100 --> 00:45:47.200 

Nie widzę głosów sprzeciwu. 

 

00:45:47.200 --> 00:45:51.600 

Zatem na początek głosujemy autopoprawki 

burmistrza Sulechowa 

 

00:45:51.600 --> 00:45:56.700 

do cennika OSiR-u, a potem uchwałę wraz z 

autopoprawkami, jeżeli 

 

00:45:56.700 --> 00:45:58.400 

zostaną przyjęte. 

 

00:45:58.400 --> 00:46:01.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:46:01.900 --> 00:46:04.500 

autopoprawki do druku numer 584. 

 

00:46:10.300 --> 00:46:13.800 

Za 20 radnych. 

 

00:46:13.800 --> 00:46:15.500 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

00:46:15.500 --> 00:46:20.500 

Przechodzimy do głosowania uchwały cennik OSiR 

wraz z przyjętymi 

 

00:46:20.700 --> 00:46:23.300 

autopoprawkami. Bardzo proszę Państwa Radnych 

o oddanie głosu 

 

00:46:23.300 --> 00:46:25.000 

na swoich urządzeniach. 

 

00:46:25.000 --> 00:46:27.600 

Druk numer 584 wraz z autopoprawkami. 

 

00:46:38.200 --> 00:46:41.200 

Za 20 radnych. 

 

00:46:41.200 --> 00:46:42.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:46:42.700 --> 00:46:44.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:46:44.900 --> 00:46:50.100 

Punkt drugi druk numer 585 w sprawie określenia 

wysokości stawek 

 

00:46:50.100 --> 00:46:52.000 

podatku od nieruchomości w gminie Sulechów. 

 

00:46:52.000 --> 00:46:54.500 
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Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:46:54.500 --> 00:46:55.800 

w tym punkcie? 

 

00:46:55.800 --> 00:46:56.800 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

00:47:02.500 --> 00:47:07.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:47:07.500 --> 00:47:09.500 

Podnoszenie podatków to zawsze jest jakiś tam 

problem, 

 

00:47:09.500 --> 00:47:16.200 

ale trochu szkoda, że Pan Burmistrz nie 

zaproponował tego co było tak 

 

00:47:16.200 --> 00:47:18.700 

mocno dyskutowane na komisjach. 

 

00:47:18.700 --> 00:47:21.500 

No i prawie przynajmniej ja zauważyłem, 

 

00:47:21.500 --> 00:47:25.100 

że większość była za nową propozycją, 

 

00:47:25.100 --> 00:47:31.000 

ale widać nie uznała ta propozycje na końcu w 

oczach Pana Burmistrza 

 

00:47:31.000 --> 00:47:37.000 

i nie zaproponował, czyli mamy podwyżkę około 

10% Jeżeli nie będzie 

 

00:47:37.000 --> 00:47:41.000 

nie będzie tutaj żadnej autopoprawki. 

 

00:47:41.000 --> 00:47:47.400 

Klub Forum zagłosuję za tą propozycją tak jak 

mówiliśmy na komisji, 

 

00:47:47.400 --> 00:47:54.000 

a zabrałem głos po to, aby jeszcze raz poprosić Pana 

Skarbnika Pana 

 

00:47:54.000 --> 00:47:59.700 

Burmistrza, żeby jednak w przyszłym roku połączył 

pomieszczenia inne 

 

00:47:59.700 --> 00:48:02.000 

pomieszczenia jakieś gospodarcze z garażami, 

 

00:48:02.000 --> 00:48:05.000 

ponieważ istnieje niesprawiedliwość w płaceniu. 

 

00:48:05.000 --> 00:48:09.800 

Nie chodzi o to tutaj, że ktoś ma garaż ktoś 

komórkę, 

 

00:48:09.800 --> 00:48:12.100 

że dlatego. Po prostu niesprawiedliwość jest, 

 

00:48:12.100 --> 00:48:16.100 

bo system prawny nie jest jednoznaczny do 

pomieszczeń 

 

00:48:16.100 --> 00:48:19.200 

znaczy nazewnictwo prawne nie jest jednoznaczne 

do pomieszczeń 

 

00:48:19.200 --> 00:48:20.700 

i garaży. 

 

00:48:20.700 --> 00:48:24.000 

W wielu gminach jest tak i ustawowo też jest tak 

aczkolwiek jest 

 

00:48:24.000 --> 00:48:25.300 

możliwość rozdzielenia. 

 

00:48:25.300 --> 00:48:28.700 

Jest to połączone. Być może trzeba 0,02 grosze 

więcej dać do tych 

 

00:48:28.700 --> 00:48:30.700 

pomieszczeń i to wyrównać. 

 

00:48:30.700 --> 00:48:34.100 

W tym roku proponowałem zgłosić taki wniosek. 

 

00:48:34.100 --> 00:48:35.700 

Teraz nie będę zgłaszał tego wniosku, 

 

00:48:35.700 --> 00:48:40.400 

ponieważ jest to ustalone, ale bardzo proszę, żeby 

na drugi rok może 

 

00:48:40.400 --> 00:48:45.700 

by się udało to jednak połączyć w procesie 

planowania tego. 

 



Strona 27 z 83  Załącznik do protokołu nr BR.0002.13.2022 
 Z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

 W dniu 18.10.2022 r. 

 
00:48:45.700 --> 00:48:47.100 

No i jeszcze jedna uwaga. 

 

00:48:47.100 --> 00:48:55.600 

No dawno nie pamiętam takiej niejednomyślności w 

zakresie podatków. 

 

00:48:55.600 --> 00:48:56.700 

Zawsze było ustalone. 

 

00:48:56.700 --> 00:49:01.500 

Pan Radny Różycki zgłosił swój wniosek i Proszę 

Państwa stało się 

 

00:49:01.500 --> 00:49:04.100 

tak, że 10:10 jest za tymi. 

 

00:49:04.100 --> 00:49:07.200 

Pięciu się wstrzymało, pięciu było przeciw, 

 

00:49:07.200 --> 00:49:11.900 

10 było za, czyli jakby było teraz głosowanie i ci co 

się wstrzymali 

 

00:49:11.900 --> 00:49:13.900 

byli przeciw to uchwała by nie przeszła, 

 

00:49:13.900 --> 00:49:19.200 

bo by było 10 do 10, czyli że być może jest to (...) 

Nie być może, 

 

00:49:19.200 --> 00:49:22.600 

a na pewno jest to jeszcze niedograne z radnymi. 

 

00:49:22.600 --> 00:49:26.500 

Nie do końca wyjaśnione, nie do końca ustalone. 

 

00:49:26.500 --> 00:49:31.400 

Być może by trzeba głosować rzeczywiście nad tym 

w listopadzie. Dziękuję bardzo. 

 

00:49:31.400 --> 00:49:33.800 

- Dziękuję. 

 

00:49:33.800 --> 00:49:35.100 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:49:35.100 --> 00:49:37.600 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:49:37.600 --> 00:49:42.400 

Jeszcze tylko krótkie ad vocem odnośnie 

sprawozdania Panie 

 

00:49:42.400 --> 00:49:44.400 

Burmistrzu. 

 

00:49:44.400 --> 00:49:48.100 

Sprawozdanie Pana Burmistrza dotyczy okresu od 

sesji do sesji. 

 

00:49:48.100 --> 00:49:52.900 

Jeśli czytamy różne informacje na portalach 

społecznościowych 

 

00:49:52.900 --> 00:49:55.900 

czy w wiadomościach, czy w radiu to mamy prawo 

zapytać. 

 

00:49:56.600 --> 00:49:57.800 

To nie jest nic złego. 

 

00:49:57.800 --> 00:50:01.900 

Także taka dyscyplina uważam, że dzisiaj Panie 

Przewodniczący była 

 

00:50:01.900 --> 00:50:04.300 

niepotrzebna. 

 

00:50:04.300 --> 00:50:07.900 

Co do samego druku wniosku nie będę poprawiał, 

 

00:50:07.900 --> 00:50:12.900 

bo to by było niepoważne, natomiast kwestia 

podatków. 

 

00:50:12.900 --> 00:50:16.500 

Chciałem mieć taką pewność ducha, 

 

00:50:16.500 --> 00:50:21.200 

że przez te 3 lata, mimo że rok do roku słyszymy, 

 

00:50:21.200 --> 00:50:22.600 

że jest coraz gorzej. 

 

00:50:22.600 --> 00:50:28.500 

Chociaż budżet jest całkiem niezły w kontekście 

ościennych 

 

00:50:28.500 --> 00:50:30.300 

samorządów. 

 

00:50:30.300 --> 00:50:31.400 
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Przynajmniej mamy taki komfort pracy. 

 

00:50:32.800 --> 00:50:37.900 

Co by było gdybyśmy zaciągnęli jednak kredyt na 

drogę inwestycyjną 

 

00:50:37.900 --> 00:50:39.500 

i nie dostalibyśmy pieniędzy na to? 

 

00:50:39.500 --> 00:50:42.800 

W jakiej bylibyśmy dzisiaj sytuacji jako gmina? 

 

00:50:42.800 --> 00:50:43.900 

Pewnie dużo gorszej. 

 

00:50:44.500 --> 00:50:47.400 

Ja bym chciał mieć taką pewność ducha, 

 

00:50:47.400 --> 00:50:53.200 

że Pan Burmistrz i wszyscy radni usiądziemy i 

jeszcze raz dokonamy 

 

00:50:53.200 --> 00:50:57.200 

pewnej analizy kosztów jakie ponosimy w gminie. 

 

00:50:57.200 --> 00:51:00.400 

Czy można to w jakiś sposób naprawić? 

 

00:51:00.400 --> 00:51:03.600 

Zrewidować? 

 

00:51:03.600 --> 00:51:05.300 

To nic złego. 

 

00:51:05.300 --> 00:51:09.600 

Podnosimy podatki, bo to jest najłatwiej. 

 

00:51:09.600 --> 00:51:11.100 

To jest najprostsza linia. 

 

00:51:11.700 --> 00:51:14.200 

Kwestia śmieci nie będę się do tego odnosił, 

 

00:51:14.200 --> 00:51:15.600 

bo to jest temat bardziej złożony, 

 

00:51:15.600 --> 00:51:17.100 

ale też stawki poszły do góry. 

 

00:51:17.100 --> 00:51:19.600 

Ponosimy teraz dla mieszkańców podatki. 

 

00:51:20.100 --> 00:51:24.200 

Uważam, że tak jak Pan Jan powiedział mój 

przedmówca nie zostało to 

 

00:51:24.200 --> 00:51:26.800 

wydaje mi się dostatecznie przedyskutowane z Radą 

Miejską. 

 

00:51:26.800 --> 00:51:28.500 

Ja zdania nie zmieniłem. 

 

00:51:28.500 --> 00:51:31.900 

Odnoszę wrażenie, że nie chcemy pomóc dla 

przedsiębiorców 

 

00:51:31.900 --> 00:51:33.000 

i nie chcemy pomóc dla rolników. 

 

00:51:33.000 --> 00:51:35.600 

Idziemy po najmniejszej linii oporu, 

 

00:51:35.600 --> 00:51:37.900 

bo tak nam jest łatwiej, bo ponosimy podatki, 

 

00:51:37.900 --> 00:51:39.500 

bo brakuje nam w budżecie. 

 

00:51:39.500 --> 00:51:41.200 

Rozumiem jest to sprawa bardzo trudna. 

 

00:51:41.200 --> 00:51:43.700 

Daliśmy kredyt zaufania w tej kadencji. 

 

00:51:43.700 --> 00:51:45.900 

Utworzyliśmy Centrum Usług Wspólnych. 

 

00:51:45.900 --> 00:51:51.100 

Oprócz na pewno sprawniejszego funkcjonowania 

wszystkich podległych 

 

00:51:51.100 --> 00:51:56.100 

jednostek jakie to daje wymierne finansowe dla nas 

korzyści? 

 

00:51:56.100 --> 00:51:57.600 

Nie wiemy dzisiaj tak? 

 

00:51:57.600 --> 00:51:59.300 

To nie jest zarzut. 

 

00:51:59.300 --> 00:52:03.700 
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Nie chce stawiać sprawy zerojedynkowo, ale ja bym 

chciał wiedzieć, że 

 

00:52:03.700 --> 00:52:09.900 

kwestia podnoszenia podatków jest kwestią mającą 

mówiąc kolokwialnie 

 

00:52:09.900 --> 00:52:11.300 

nóż na gardle. 

 

00:52:11.300 --> 00:52:13.900 

Musimy podnieść i już. 

 

00:52:13.900 --> 00:52:17.300 

Dlatego apeluje Panie Przewodniczący, żeby takie 

spotkanie mimo 

 

00:52:17.300 --> 00:52:23.100 

wszystko zorganizować i pochylić się nad tym 

tematem, 

 

00:52:23.100 --> 00:52:24.800 

czyli kosztów w gminie Sulechów. 

 

00:52:24.800 --> 00:52:27.400 

- Dziękuję. 

 

00:52:27.400 --> 00:52:28.900 

Pani Burmistrz ad vocem bardzo proszę. 

 

00:52:29.700 --> 00:52:34.400 

- Panie Radny, jeśli chodzi o spotkanie na ostatniej 

komisji padła 

 

00:52:34.400 --> 00:52:39.400 

propozycja 31 października o godzinie 17:00 w sali 

104 tutaj jest 

 

00:52:39.400 --> 00:52:43.700 

spotkanie ze wszystkimi radnym w sprawie właśnie 

budżetu. Także zapraszamy. 

 

00:52:43.700 --> 00:52:46.000 

- Dziękuję. 

 

00:52:46.000 --> 00:52:47.500 

Bardzo proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

00:52:47.500 --> 00:52:49.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:52:49.400 --> 00:52:52.500 

Panie Burmistrzu chodzi o podatki. 

 

00:52:52.500 --> 00:52:57.500 

Państwo wiecie, że praworządny Sulechów zawsze 

był przeciwko 

 

00:52:57.500 --> 00:53:04.600 

podnoszeniu podatków, ale podatek Proszę 

Państwa to jest daniną 

 

00:53:04.600 --> 00:53:07.000 

mieszkańców dla. 

 

00:53:07.000 --> 00:53:10.600 

To nie jest tak jak tutaj Pan Radny wspomniał o 

śmieciach. 

 

00:53:10.600 --> 00:53:12.000 

To jest po prostu zapłata. 

 

00:53:12.000 --> 00:53:19.900 

Śmiecie, woda to jest zapłata za coś za jakąś usługę. 

 

00:53:19.900 --> 00:53:23.200 

Z kolei podatek to jest danina. 

 

00:53:23.200 --> 00:53:29.500 

Ktoś kupił garaż i już kiedyś opłacił Urząd Skarbowy. 

 

00:53:29.500 --> 00:53:32.100 

Ktoś kupił mieszkanie, działkę to wszystko, 

 

00:53:32.100 --> 00:53:42.100 

ale Proszę Państwa patrząc na lata to w tym roku 

wolność podatkowa 

 

00:53:44.200 --> 00:53:51.700 

dla mieszkańca to jest 172 dni mieszkaniec Polski 

pracuje na podatki. 

 

00:53:52.100 --> 00:53:54.900 

172 dni. 

 

00:53:54.900 --> 00:54:01.900 

To znaczy, że w 2021 roku około 20 czerwca 

skończymy pracować 

 

00:54:01.900 --> 00:54:04.300 

na podatki. 

 

00:54:04.300 --> 00:54:05.800 

Resztę będziemy pracować na siebie. 
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00:54:05.800 --> 00:54:17.900 

To nie jest sposób podnoszenia podatków i w jaki 

sposób tymi 

 

00:54:17.900 --> 00:54:25.200 

podatkami nie funkcjonować jakby w prawidłowy 

sposób, 

 

00:54:25.200 --> 00:54:31.000 

bo wiemy, że każdy jeden podatek możemy w 

państwie powiedzieć, 

 

00:54:31.000 --> 00:54:35.100 

że nie zostały wydane w sposób właściwy pieniądze. 

 

00:54:35.100 --> 00:54:42.800 

I dlatego patrząc na przygotowując się do dzisiejszej 

sesji proszę 

 

00:54:42.800 --> 00:54:50.000 

zauważyć, że my kończymy płacić podatki w sensie 

utrzymania Państwa 

 

00:54:50.000 --> 00:54:54.500 

w sensie utrzymania gminy gdzieś około 20 czerwca 

będzie w tym roku. 

 

00:54:54.500 --> 00:55:00.200 

To jest o 10 dni dłużej pracujemy będziemy 

pracować na podatki, 

 

00:55:00.200 --> 00:55:09.000 

niż w tamtym roku, a patrząc na państwa bogatsze 

od nas to podam 

 

00:55:09.000 --> 00:55:10.500 

tylko taką statystykę. 

 

00:55:10.500 --> 00:55:19.900 

Stany Zjednoczone kończą mieszkańcy na podatki 

kończą pracę 16 kwietnia. 

 

00:55:19.900 --> 00:55:25.200 

To znaczy o 3 miesiące krócej pracują na państwo, 

 

00:55:25.200 --> 00:55:26.800 

niż my Proszę Państwa. 

 

00:55:26.800 --> 00:55:32.600 

Dlatego może dlatego jesteśmy biedniejsi od nich i 

nas na nic 

 

00:55:32.600 --> 00:55:37.400 

nie strat. Z kolei Cypr 8 kwietnia. 

 

00:55:37.400 --> 00:55:40.200 

Irlandia 26 kwietnia. 

 

00:55:40.200 --> 00:55:42.100 

Wielka Brytania 8 maja. 

 

00:55:42.100 --> 00:55:46.900 

Są oczywiście państwa mieszkańcy w 

poszczególnych państwach, gdzie 

 

00:55:46.900 --> 00:55:51.600 

pracują dłużej, ale myślę, że jeżeli ktokolwiek chce 

do czegoś 

 

00:55:51.600 --> 00:55:54.400 

dojść to musi się porównywać do lepszych, 

 

00:55:54.400 --> 00:55:56.100 

a nie do gorszych. 

 

00:55:56.100 --> 00:56:02.700 

I dlatego tutaj też Proszę Państwa podejmując taką, 

 

00:56:02.800 --> 00:56:08.200 

a nie inną decyzje dzisiaj każdy jeden z nas ma 

mieszane uczucia. 

 

00:56:08.200 --> 00:56:14.000 

Czy faktycznie tak jak Pan Radny tutaj przede mną 

Miszkiewicz 

 

00:56:14.000 --> 00:56:18.500 

powiedział faktycznie te pieniądze są wydawane w 

dobry właściwy 

 

00:56:18.500 --> 00:56:19.600 

sposób u nas w gminie. 

 

00:56:20.600 --> 00:56:25.400 

Wiadomo życie, utrzymanie basenów, 

 

00:56:25.400 --> 00:56:29.800 

utrzymanie pewnych rzeczy w gminie łączy się z 

pieniędzmi. 

 

00:56:29.800 --> 00:56:31.300 

No nie ma innego wyjścia. 
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00:56:31.300 --> 00:56:32.300 

Dziękuję bardzo. 

 

00:56:32.300 --> 00:56:33.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:56:33.700 --> 00:56:37.200 

No jak już tak wywołano te podatki to ja też 

podzielę się pewną 

 

00:56:37.200 --> 00:56:38.400 

refleksją. 

 

00:56:38.400 --> 00:56:42.000 

I Panie Radny Stanisław Kaczmar podatki pełnią 

funkcję fiskalną, 

 

00:56:42.000 --> 00:56:43.300 

czyli są źródłem dochodów państwa, 

 

00:56:43.300 --> 00:56:46.200 

ale trzeba sobie wybrać koncepcję państwa. 

 

00:56:46.200 --> 00:56:47.500 

Nie porównujmy się do Stanów Zjednoczonych, 

 

00:56:47.500 --> 00:56:52.600 

bo Stany Zjednoczone są państwa realizują 

koncepcję państwa minimum. 

 

00:56:52.600 --> 00:56:55.600 

Tam się płaci za szkolnictwo, tam się płaci za 

edukację, 

 

00:56:55.600 --> 00:56:58.000 

tam się płaci, tam nie ma pomocy społecznej. 

 

00:56:58.600 --> 00:57:02.200 

Tam są problemy ogromne z bezdomnością i to jest 

kwestia 

 

00:57:02.200 --> 00:57:03.400 

koncepcji państwa. 

 

00:57:03.400 --> 00:57:05.900 

Czy chcemy, żeby Państwo dawało nam na oświatę, 

 

00:57:05.900 --> 00:57:10.300 

czyli redystrybuowało te ośrodki, czyli oświata jest 

za darmo 

 

00:57:10.300 --> 00:57:11.700 

i przedszkola są za darmo. 

 

00:57:11.700 --> 00:57:16.300 

Czy chcemy za to płacić? Bo jak byśmy sobie tak 

policzyli to co 

 

00:57:16.300 --> 00:57:20.600 

1000,00 zł miesięcznie dostaje na dziecko poprzez 

redystrybucję 

 

00:57:20.600 --> 00:57:22.000 

w szkole? No pewnie to tak wyjdzie. 

 

00:57:22.000 --> 00:57:26.300 

Jak byśmy policzyli te wszystkie transfery to tak 

naprawdę to, 

 

00:57:26.300 --> 00:57:30.900 

że ten dzień wolności podatkowej, o której Pan 

wspomniał jest tam 20 czerwca 

 

00:57:30.900 --> 00:57:32.500 

to wynika właśnie z tej redystrybucji. 

 

00:57:32.500 --> 00:57:36.200 

Ja akurat nie jestem zwolennikiem koncepcji 

państwa minimum. 

 

00:57:36.200 --> 00:57:41.000 

Uważam, że państwo ma zadania, które powinno 

realizować i poprzez 

 

00:57:41.000 --> 00:57:42.400 

podatki te zadania realizuje. 

 

00:57:42.400 --> 00:57:44.900 

Właśnie to, że oświata jest darmowa, 

 

00:57:44.900 --> 00:57:47.300 

a nie płatna, że studia są darmowe, 

 

00:57:47.300 --> 00:57:48.600 

a nie płatne. 

 

00:57:48.600 --> 00:57:52.200 

I że istnieje jakaś pomoc społeczna i nie ma 

problemu z bezdomnością. 

 

00:57:52.200 --> 00:57:55.600 

Dlatego bym uważał z porównywaniem się do 

Stanów Zjednoczonych, 
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00:57:55.600 --> 00:57:58.800 

bo to nie jest najlepsze porównanie w moim 

odczuciu. 

 

00:57:58.800 --> 00:58:00.400 

Także tylko tyle. 

 

00:58:00.400 --> 00:58:01.800 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

00:58:02.800 --> 00:58:04.900 

- Dziękuję. 

 

00:58:04.900 --> 00:58:08.500 

Panie Radny Piotrze wspomniał Pan o rolnikach. 

 

00:58:08.500 --> 00:58:12.900 

Gdybyśmy chcieli pomóc rolnikom jako gmina to 

przede wszystkim 

 

00:58:12.900 --> 00:58:15.900 

moglibyśmy dać ulgę albo zmniejszyć podatek rolny, 

 

00:58:15.900 --> 00:58:20.900 

bo to jest zależne też od średniej za żyto i tam 

moglibyśmy popatrzeć 

 

00:58:20.900 --> 00:58:25.400 

przychylnym okiem na rolników, ale przede 

wszystkim to, żeby rolnikom 

 

00:58:25.400 --> 00:58:29.700 

się lepiej żyło to rząd, żeby postarał się, żeby to 

paliwo było tańsze 

 

00:58:29.700 --> 00:58:35.400 

i nawozy, a tutaj Pan wspomniał też o podatku od 

nieruchomości. 

 

00:58:35.400 --> 00:58:38.200 

Z tego co wiem to, żeby być rolnikiem to trzeba 

mieć co najmniej 

 

00:58:38.200 --> 00:58:43.600 

1,20 hektara, a jeżeli mamy 1 hektar czy 1,20 

hektara no to rolnik 

 

00:58:43.600 --> 00:58:45.500 

nie płaci za budynki nieruchomości. 

 

00:58:45.500 --> 00:58:47.900 

To raczej chodzi (...) Mówił Pan, 

 

00:58:47.900 --> 00:58:50.700 

że rolnikom, że (...) mówił Pan o rolnikach, 

 

00:58:50.700 --> 00:58:52.900 

że pomoc rolnikom. 

 

00:58:52.900 --> 00:58:54.400 

Możemy odtworzyć to. 

 

00:58:54.700 --> 00:58:59.700 

Tam wspominał Pan o budynkach, którzy się 

zajmują sprzedażą 

 

00:58:59.700 --> 00:59:02.200 

materiałów siewnych i tego typu. 

 

00:59:02.200 --> 00:59:06.500 

To raczej są wyspecjalizowane jednostki i oni się 

tym zajmują, 

 

00:59:06.500 --> 00:59:10.000 

natomiast jeżeli ktoś jest rolnikiem no to nie płaci 

podatku 

 

00:59:10.000 --> 00:59:11.100 

od nieruchomości. 

 

00:59:11.100 --> 00:59:13.700 

No chyba, że się mylę Panie Marcinie to proszę 

mnie poprawić. Dziękuję bardzo. 

 

00:59:13.700 --> 00:59:16.700 

- Dziękuję. 

 

00:59:17.000 --> 00:59:18.300 

Ad vocem Radny Piotr Miszkiewicz bardzo proszę. 

 

00:59:19.300 --> 00:59:22.500 

- Zwróciłem uwagę Panie Radny Przemysławie, 

 

00:59:22.500 --> 00:59:26.700 

że w kwestii podatków nie wyczerpaliśmy 

wszystkich argumentów. 

 

00:59:26.700 --> 00:59:28.900 

Nie było spotkań, nie było konsultacji. 

 

00:59:28.900 --> 00:59:33.800 

Ja nie przyszedłem tutaj do Rady Miejskiej uprawiać 

politykę tylko 
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00:59:33.800 --> 00:59:34.900 

skupiać się na lokalnej społeczności. 

 

00:59:34.900 --> 00:59:39.300 

Pan dzisiaj mówi o rządzie, a ja mówię o gminie i 

tym się różnimy. 

 

00:59:39.300 --> 00:59:41.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:59:41.200 --> 00:59:42.500 

Proszę Panie Skarbniku. 

 

00:59:45.200 --> 00:59:46.600 

- Jeszcze jak mogłem. 

 

00:59:46.600 --> 00:59:49.100 

Zacznę od Pana Jana. 

 

00:59:49.100 --> 00:59:54.300 

Panie Janie dziękuję za ewentualne 

niewprowadzenie wniosku o garaże. 

 

00:59:54.300 --> 00:59:58.100 

70000,00 Szanowni Państwo mamy mówiąc 

brzydko do przodu tak? 

 

00:59:58.100 --> 01:00:01.100 

Za rok na pewno z Panem Burmistrzem 

porozmawiamy i pochylimy 

 

01:00:01.200 --> 01:00:03.200 

się nad tym tematem to mogę obiecać tak? 

 

01:00:03.200 --> 01:00:05.700 

Ja jako ja mogę obiecać. 

 

01:00:05.700 --> 01:00:09.000 

Co do pytań Szanowni Państwo to nie Rada Miejska 

uchwala podatek 

 

01:00:09.000 --> 01:00:10.200 

rolny tak? 

 

01:00:10.200 --> 01:00:12.500 

Podatek rolny jest uchwalany na podstawie jest 

przyjmowany 

 

01:00:12.500 --> 01:00:15.800 

na podstawie komunikatu prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego. 

 

01:00:15.800 --> 01:00:20.600 

Wyliczany na podstawie ceny kwintala żyta chyba 

2,5 kwintala żyta 

 

01:00:20.600 --> 01:00:22.600 

za 11 miesięcy to jest takie dość ten, 

 

01:00:22.600 --> 01:00:24.200 

ale mówię poprzedzającego tak? 

 

01:00:24.200 --> 01:00:26.300 

To nie Rada Miejska ustala. 

 

01:00:26.300 --> 01:00:30.100 

Jest co roku nie ma takiego jak Państwo wiecie nie 

ma takiej jak 

 

01:00:30.100 --> 01:00:31.400 

podatek rolny tak? 

 

01:00:31.400 --> 01:00:32.600 

Nie ma takiej uchwały. 

 

01:00:32.600 --> 01:00:34.300 

Co do spotkań tak? 

 

01:00:34.300 --> 01:00:38.000 

Szanowni Państwo Pan Burmistrz na komisji 

wtorkowej kilkukrotnie, 

 

01:00:38.000 --> 01:00:42.200 

bo siedziałem obok to pamiętam i wiem pytał jakie 

jest Państwa 

 

01:00:42.200 --> 01:00:43.700 

stanowisko odnośnie podatków tak? 

 

01:00:43.700 --> 01:00:46.100 

Czy te 10% czy 11,8%. 

 

01:00:46.100 --> 01:00:47.700 

Czy są jakiekolwiek pytania odnośnie podatków, 

 

01:00:47.700 --> 01:00:51.200 

więc z całym szacunkiem, ale nie było, że nie było 

dyskusji tak? 

 

01:00:51.200 --> 01:00:53.100 

Bo po to są te komisje żebyśmy mogli porozmawiać. 

 

01:00:53.100 --> 01:00:56.000 

Była właśnie dyskusja. 
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01:00:56.000 --> 01:01:06.300 

Była dyskusja i uważam, że była zakończona tak? 

(...) co 

 

01:01:06.300 --> 01:01:08.700 

do podwyższania i w jakim miejscu Panie Piotrze 

jesteśmy to tak jak 

 

01:01:08.700 --> 01:01:11.400 

mówiłem. Na tą chwilę bez części wskaźników, 

 

01:01:11.400 --> 01:01:14.100 

które mam nie chciałbym za dużo mówić o budżecie 

przyszłorocznym tak? 

 

01:01:14.100 --> 01:01:17.000 

Tak jak Pani Burmistrz powiedziała 31 mamy 

spotkanie. 

 

01:01:17.000 --> 01:01:18.200 

Przedstawię Państwu wskaźniki. 

 

01:01:18.200 --> 01:01:21.200 

No wskaźniki, które dostaliśmy z Ministerstwa 

Finansów na niestety 

 

01:01:21.200 --> 01:01:22.300 

nie są optymistyczne tak? 

 

01:01:22.300 --> 01:01:25.300 

Praktycznie na każdej pozycji mamy mniej, 

 

01:01:25.300 --> 01:01:26.900 

niż w tym roku tak? No to jest, 

 

01:01:26.900 --> 01:01:29.900 

a wiecie Państwo jakie są wzrosty na poszczególne 

rzeczy. 

 

01:01:29.900 --> 01:01:31.000 

Też to mówiliśmy. 

 

01:01:31.000 --> 01:01:32.600 

Mówię no nie chciałbym odnośnie budżetu mówić, 

 

01:01:32.600 --> 01:01:38.700 

ale w tej chwili brakuje nam 15000000,00 tak? 

15000000,00 więc o czym 

 

01:01:38.700 --> 01:01:43.400 

my tu mówimy, czy zastanawiać, czy zwiększać o 

milion 1700000,00 czy 1300000,00 tak? 

 

01:01:43.400 --> 01:01:44.800 

Ciągle nam dużo brakuje. 

 

01:01:44.800 --> 01:01:48.200 

Dlatego w tym roku Panie Piotrze robimy wszystko, 

żeby zbudować jak 

 

01:01:48.200 --> 01:01:52.100 

największą pulę wolnych środków żebyśmy mogli 

sfinansować wydatki 

 

01:01:52.100 --> 01:01:58.900 

bieżące w roku przyszłym. Chyba tyle chyba 

wszystko. Dziękuję. 

 

01:01:58.900 --> 01:02:01.800 

- Dziękuję. Ja tylko Panie Skarbniku pozwolę sobie 

dopytać, 

 

01:02:01.800 --> 01:02:03.200 

bo może mi coś umknęło. 

 

01:02:03.200 --> 01:02:06.900 

Wydawało mi się, że Rada Miejska może ustalić 

stawki podatku rolnego 

 

01:02:06.900 --> 01:02:08.400 

niższe od maksymalnej (...) 

- Może obniżyć tak. 

 

01:02:08.400 --> 01:02:11.300 

- Czyli nie jest tak, że nie mamy żadnych 

kompetencyjny tak? 

 

01:02:11.300 --> 01:02:14.700 

Ja tu będę pilnował naszych kompetencji tak? 

 

01:02:14.700 --> 01:02:17.500 

- Panie Przewodniczący, ale to jest związane 

powiedzmy z suszą. 

 

01:02:17.500 --> 01:02:19.200 

To jest związane jakby z powodzią tak? 

 

01:02:19.200 --> 01:02:22.500 

Nie spotkałem się, że gminy obniżały z innego 

powodu tak? 

 

01:02:24.100 --> 01:02:26.300 
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Jeszcze odpowiem odnośnie tego materiału 

siewnego. 

 

01:02:26.300 --> 01:02:27.900 

Tak Panu Piotrowi wcześniej mówiłem. 

 

01:02:27.900 --> 01:02:33.300 

Szanowni Państwo w pozycji budżetu ten obrót 

materiałem siewnym to 

 

01:02:33.700 --> 01:02:36.200 

jest po podwyżce 58000,00. 

 

01:02:36.200 --> 01:02:41.100 

Z tego 54 osoby prawne 4000,00 zł osoby fizyczne 

tak? 

 

01:02:41.100 --> 01:02:45.800 

Więc to jest marginalna kwota i w budżecie i w 

szczególności dla osób 

 

01:02:45.800 --> 01:02:48.400 

fizycznych tak? Tak jak tu Pan Radny Pokład 

powiedział to są 

 

01:02:48.400 --> 01:02:50.400 

specjalizacyjne firmy, które się tym zajmują tak? 

 

01:02:50.400 --> 01:02:53.200 

I to wygląda tak wygląda w naszym budżecie tak? 

 

01:02:53.200 --> 01:02:55.300 

Tak jak we wszystkich. Dziękuję bardzo. 

 

01:02:55.300 --> 01:02:58.500 

- Dziękuję. Ja tylko to poruszyłem nie w kontekście, 

 

01:02:58.500 --> 01:02:59.800 

że chcemy coś zmienić. 

 

01:02:59.800 --> 01:03:01.500 

Tylko w kontekście, że możemy. 

 

01:03:01.500 --> 01:03:02.900 

Dziękuję. 

 

01:03:02.900 --> 01:03:04.100 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

01:03:04.100 --> 01:03:07.500 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

01:03:07.500 --> 01:03:13.900 

Panie Skarbniku. 11 było posiedzenie wspólnej 

komisji. 

 

01:03:13.900 --> 01:03:20.500 

I na tej komisji dyskutowaliśmy na temat 

proponowanych stawek przez 

 

01:03:20.500 --> 01:03:23.300 

Pana Burmistrza, ale to było 11. 

 

01:03:23.300 --> 01:03:28.300 

I ja doskonale pamiętam, że mieliśmy różne zdania 

na temat wysokości 

 

01:03:28.300 --> 01:03:30.900 

tych podatków. 

 

01:03:31.400 --> 01:03:36.900 

I podzielam głos Pana Radnego Miszkiewicza i 

niektórych radnych. 

 

01:03:36.900 --> 01:03:42.200 

Myślę, że większości, że powinniśmy nad tym 

tematem spotkać się 

 

01:03:42.200 --> 01:03:46.700 

i debatować dużo wcześniej, bo sami doskonale 

radni pamiętacie co 

 

01:03:46.700 --> 01:03:48.900 

było 11. 

 

01:03:48.900 --> 01:03:53.100 

Jaka była Dyskusja na temat 11,8% czy 10%. 

 

01:03:53.100 --> 01:03:57.800 

Jak to wyglądało niektórzy się wstrzymali lub może 

nie chcieli 

 

01:03:57.800 --> 01:04:01.600 

podnieść zaproponować tego co Pan Skarbnik 

powiedział. 

 

01:04:01.600 --> 01:04:04.400 

to znaczy uzupełnienia tej dziury budżetowej, 

 

01:04:04.400 --> 01:04:07.100 

o której mówi na przyszły rok 15000000,00 tak? 

 

01:04:07.100 --> 01:04:08.500 

My chcieliśmy pomóc w jakiś sposób. 
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01:04:08.500 --> 01:04:12.600 

Także bardzo bym prosił nie przekłamywać i nie 

mówić, 

 

01:04:12.600 --> 01:04:13.900 

że nie dyskutowaliśmy. 

 

01:04:13.900 --> 01:04:17.300 

Krótko, ale dyskutowaliśmy, ale prośba jest taka, 

żeby to nie robić 

 

01:04:17.300 --> 01:04:20.200 

dzień przed sesją, bo to tydzień to jest praktycznie 

dzień 

 

01:04:20.200 --> 01:04:22.100 

przed sesją. 

 

01:04:22.100 --> 01:04:25.400 

To jest stawianie nas już tak przed faktem 

dokonanym albo podnosicie 

 

01:04:25.400 --> 01:04:28.700 

rękę albo nie, a to jest tak ważny temat, 

 

01:04:28.700 --> 01:04:32.500 

że nawet o tym podatku rolnym też mogliśmy 

porozmawiać, jeżeli jest 

 

01:04:32.500 --> 01:04:34.500 

taka wola. 

 

01:04:34.500 --> 01:04:36.400 

Także prośba na przyszłość. 

 

01:04:36.500 --> 01:04:42.100 

Jeszcze będziemy budżet tworzyć na następny rok 

prośba by wcześniej 

 

01:04:42.100 --> 01:04:47.900 

na temat przynajmniej tego projektu uchwały 

podatków w gminie 

 

01:04:47.900 --> 01:04:52.000 

dyskutować dużo wcześniej, bo każdy z nas ma 

jakieś tam pomysły 

 

01:04:52.000 --> 01:04:57.700 

i chciałby to przedstawić niekoniecznie zawsze 

podwyżki są najlepsze. 

 

01:04:57.700 --> 01:05:00.200 

Chociaż w tym wypadku akurat konieczne. 

 

01:05:00.200 --> 01:05:01.600 

Dziękuję bardzo. 

 

01:05:01.600 --> 01:05:03.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

01:05:03.700 --> 01:05:05.700 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

01:05:05.700 --> 01:05:07.800 

Ja po prostu pozwolę się usprawiedliwić. 

 

01:05:07.800 --> 01:05:09.300 

Na komisjach mnie po pierwsze nie było, 

 

01:05:09.300 --> 01:05:11.000 

więc nie brałem udziału w tej dyskusji. 

 

01:05:11.000 --> 01:05:14.700 

Druga sprawa zostałem całkowicie źle zrozumiał. 

 

01:05:14.700 --> 01:05:18.800 

Ja nie mówię o tym znaczy mówiłem o druku 585, 

 

01:05:18.800 --> 01:05:22.900 

ale mi chodzi o to, że od 3 lat rok do roku jest nam 

ciężko. 

 

01:05:22.900 --> 01:05:25.500 

Chociaż się bardzo dobrze rozwijamy w dobrym 

kierunku. 

 

01:05:26.700 --> 01:05:30.000 

Obecni tutaj przy tym stole i Pan Burmistrz ta nasza 

współpraca 

 

01:05:30.000 --> 01:05:32.200 

wygląda dzisiaj bardzo dobrze. 

 

01:05:32.200 --> 01:05:35.100 

Nie ma przytoczonej tak jak powiedziałem polityki. 

 

01:05:35.100 --> 01:05:37.400 

Idziemy i płyniemy na tej samej łodzi, 

 

01:05:37.400 --> 01:05:42.700 

ale ja nie spotkałem się, żeby była wola od 3 lat, 

żeby pochylić się 
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01:05:42.700 --> 01:05:43.900 

nad szerszym tematem. 

 

01:05:43.900 --> 01:05:47.900 

Nie rok do roku budżetu, który planujemy i w 

grudniu przyjmujemy plan 

 

01:05:47.900 --> 01:05:49.200 

budżetowy. 

 

01:05:49.200 --> 01:05:51.700 

Tylko o tym co możemy zrobić z kosztami w naszej 

gminie. 

 

01:05:52.300 --> 01:05:54.000 

Mamy doświadczonych. 

 

01:05:54.000 --> 01:05:59.300 

Mój przedmówca był Pan Radny Rakowski był 

burmistrzem włodarzem wie 

 

01:05:59.300 --> 01:06:00.400 

w czym rzecz. 

 

01:06:00.400 --> 01:06:01.600 

Dzisiaj mamy innego burmistrza. 

 

01:06:01.600 --> 01:06:03.600 

Rada jest również w nieco innym składzie, 

 

01:06:03.600 --> 01:06:05.500 

ale problemy zostają te same. 

 

01:06:05.500 --> 01:06:09.900 

Ja mówię o głębszym problemie, a nie o 

planowanym budżecie na rok 

 

01:06:09.900 --> 01:06:11.000 

2023. 

 

01:06:12.800 --> 01:06:14.400 

- Dziękuję. 

 

01:06:14.400 --> 01:06:15.600 

Ja nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

01:06:15.600 --> 01:06:18.600 

Zatem przechodzimy do głosowania uchwały. 

 

01:06:18.600 --> 01:06:21.600 

Druk numer 585 podatki od nieruchomości. 

 

01:06:21.600 --> 01:06:26.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:06:34.400 --> 01:06:39.100 

Szanowni Państwo za 16 radnych, czterech radnych 

się wstrzymało. 

 

01:06:39.100 --> 01:06:41.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:06:41.000 --> 01:06:42.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:06:42.400 --> 01:06:47.200 

Punkt trzeci, druk numer 586 o zmianie uchwały 

budżetowej gminy 

 

01:06:47.200 --> 01:06:50.800 

Sulechów na 2022 rok. 

 

01:06:50.800 --> 01:06:53.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:06:53.200 --> 01:06:54.600 

w tym punkcie? 

 

01:06:54.600 --> 01:06:56.200 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:06:56.200 --> 01:06:59.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:06:59.300 --> 01:07:02.700 

Druk numer 586 zmiany do uchwały budżetowej. 

 

01:07:11.400 --> 01:07:14.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

01:07:18.900 --> 01:07:21.400 

Za 20 radnych. 

 

01:07:21.400 --> 01:07:22.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:07:22.800 --> 01:07:24.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 
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01:07:24.900 --> 01:07:29.300 

Druk numer 587 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

01:07:29.300 --> 01:07:32.500 

prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 2022-

2023. 

 

01:07:34.300 --> 01:07:36.200 

Tutaj mamy autopoprawki. 

 

01:07:36.200 --> 01:07:37.200 

Bardzo proszę Pani Burmistrz. 

 

01:07:37.200 --> 01:07:40.000 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni. 

 

01:07:40.400 --> 01:07:44.300 

Jeśli chodzi o proponowaną uchwałę tu mamy 

propozycję 

 

01:07:44.300 --> 01:07:45.700 

też autopoprawki. 

 

01:07:45.700 --> 01:07:48.100 

Chciałabym prosić, żeby Pan Skarbnik tylko omówił 

tak? 

 

01:07:48.100 --> 01:07:49.300 

Tą autopoprawkę. 

 

01:07:49.300 --> 01:07:50.800 

- Bardzo proszę Panie Skarbniku. 

 

01:07:51.000 --> 01:07:54.300 

- Szanowni Państwo chcielibyśmy prosić Państwa o 

zwiększenie o kwotę 

 

01:07:54.300 --> 01:08:00.400 

40000,00 zł w roku 2023 na zadaniu zakup pojazdu 

mikrobusu 

 

01:08:00.400 --> 01:08:02.700 

9-osobowego przystosowanego do przewozu osób 

niepełnosprawnych. 

 

01:08:02.700 --> 01:08:07.600 

Tak w uzasadnieniu do autopoprawek pierwszy 

przetarg nam nie wyszedł. 

 

01:08:07.600 --> 01:08:10.600 

W drugim jest kwota przekraczająca aktualną kwotę 

w WPF-ie, 

 

01:08:10.600 --> 01:08:13.700 

więc żebyśmy mogli rozstrzygnąć przetarg należy 

zwiększyć wartość 

 

01:08:13.700 --> 01:08:15.000 

zadania. Także o to Państwa prosimy. 

 

01:08:15.000 --> 01:08:16.000 

Dziękuję bardzo. 

 

01:08:16.000 --> 01:08:17.700 

- Dziękuję. 

 

01:08:17.700 --> 01:08:18.800 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

01:08:18.900 --> 01:08:21.000 

Nie widzę zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:08:21.000 --> 01:08:23.800 

Na początek autopoprawka. 

 

01:08:23.800 --> 01:08:29.100 

Zwiększenie o kwotę 40000,00 zł na zadaniu zakup 

pojazdu mikrobusu 

 

01:08:30.600 --> 01:08:33.900 

9-osobowego. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

01:08:33.900 --> 01:08:41.500 

urządzeniach. 

 

01:08:41.500 --> 01:08:42.900 

Za 20 radnych. 

 

01:08:42.900 --> 01:08:44.800 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:08:44.800 --> 01:08:49.100 

Przechodzimy do głosowania uchwały wraz z 

przyjętą autopoprawką. 

 

01:08:49.600 --> 01:08:51.000 

Druk numer 587. 

 

01:08:51.000 --> 01:08:54.100 
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Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:09:06.900 --> 01:09:11.200 

Bardzo proszę o oddanie głosu druk numer 587. 

 

01:09:15.500 --> 01:09:17.900 

Za 20 radnych. 

 

01:09:17.900 --> 01:09:19.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:09:19.300 --> 01:09:20.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:09:20.900 --> 01:09:28.300 

Druk nr 588 w sprawie wystąpienia o 

przeprowadzenie analizy programu 

 

01:09:28.300 --> 01:09:31.700 

ochrony powietrza dla strefy lubuskiej wraz z 

planem działań 

 

01:09:31.700 --> 01:09:34.900 

krótkoterminowych oraz obowiązujących uchwał 

wpływających na wielkość 

 

01:09:34.900 --> 01:09:37.800 

emisji z indywidualnych systemów grzewczych. 

 

01:09:37.800 --> 01:09:42.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:09:42.400 --> 01:09:44.500 

Apel Rady Miejskiej tak? 

 

01:09:44.500 --> 01:09:47.400 

to jest to co Pan Radny Piotr Miszkiewicz mówił, 

 

01:09:47.400 --> 01:09:50.600 

czyli kominki. 

 

01:09:50.600 --> 01:09:52.000 

nie widzę zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:09:52.000 --> 01:09:56.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu 

nad apelem. 

 

01:09:56.000 --> 01:09:58.700 

Druk numer 588. 

 

01:10:04.900 --> 01:10:07.600 

Za 20 radnych. 

 

01:10:07.600 --> 01:10:09.200 

Stwierdzam, że apel został przyjęty jednogłośnie. 

 

01:10:09.200 --> 01:10:10.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:10:10.700 --> 01:10:16.500 

Druk numer 589 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie 

 

01:10:16.500 --> 01:10:20.100 

regulamin przyznawania dodatków i innych 

elementów wynagrodzenia 

 

01:10:20.100 --> 01:10:23.800 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez 

 

01:10:23.800 --> 01:10:25.200 

gminę Sulechów. 

 

01:10:25.200 --> 01:10:27.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

tym punkcie 

 

01:10:27.600 --> 01:10:29.600 

lub Pan Burmistrz? 

 

01:10:29.600 --> 01:10:30.800 

Nie widzę zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:10:30.800 --> 01:10:34.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:10:34.500 --> 01:10:36.200 

Druk numer 589. 

 

01:10:43.600 --> 01:10:46.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

01:10:47.200 --> 01:10:49.800 

Pan Radny Przemysław, Pan Radny Miłosz. 

 

01:10:52.900 --> 01:10:56.000 

Za 20 radnych. 
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01:10:56.000 --> 01:10:57.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:10:57.700 --> 01:10:59.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:10:59.500 --> 01:11:05.300 

Druk numer 590 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie udzielenia 

 

01:11:05.300 --> 01:11:08.000 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych 

 

01:11:08.000 --> 01:11:10.600 

przepompowni ścieków na terenie gminy Sulechów. 

 

01:11:10.600 --> 01:11:13.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:11:13.200 --> 01:11:14.400 

w tym punkcie? 

 

01:11:14.400 --> 01:11:15.700 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:11:15.700 --> 01:11:17.800 

Druk nr 590. 

 

01:11:17.800 --> 01:11:20.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:11:25.900 --> 01:11:28.500 

Dziękuję. 

 

01:11:28.500 --> 01:11:29.900 

Za 20 radnych. 

 

01:11:29.900 --> 01:11:31.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:11:31.800 --> 01:11:33.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:11:33.400 --> 01:11:39.000 

Druk nr 591 w sprawie projektu uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie 

 

01:11:39.000 --> 01:11:43.000 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów wymiany źródeł 

 

01:11:43.000 --> 01:11:46.500 

ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie gminy 

 

01:11:46.500 --> 01:11:49.100 

Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tym 

 

01:11:49.100 --> 01:11:50.800 

punkcie? Nie widzę zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

01:11:50.800 --> 01:11:53.400 

Bardzo proszę Państwa Rannych o oddanie głosu. 

 

01:11:53.400 --> 01:11:54.800 

Druk numer 591. 

 

01:12:02.100 --> 01:12:05.600 

Za 20 radnych. 

 

01:12:05.600 --> 01:12:06.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:12:06.800 --> 01:12:08.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:12:08.500 --> 01:12:13.300 

Druk nr 592 w sprawie projektu uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie 

 

01:12:13.300 --> 01:12:16.900 

zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy 

 

01:12:16.900 --> 01:12:20.000 

bezodpływowych zbiorników na nieczystości ciekłe 

na terenie gminy 

 

01:12:20.000 --> 01:12:21.400 

Sulechów. 

 

01:12:21.400 --> 01:12:23.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:12:23.200 --> 01:12:25.200 
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Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:12:25.200 --> 01:12:26.800 

Druk numer 592. 

 

01:12:26.800 --> 01:12:30.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:12:36.700 --> 01:12:39.700 

Za 20 radnych. 

 

01:12:39.700 --> 01:12:41.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:12:41.200 --> 01:12:43.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:12:43.500 --> 01:12:48.000 

Druk numer 593 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie 

 

01:12:48.000 --> 01:12:51.900 

zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy 

 

01:12:51.900 --> 01:12:54.300 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Sulechów. 

 

01:12:54.300 --> 01:12:58.800 

Bardzo proszę czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

01:12:58.800 --> 01:12:59.900 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

01:12:59.900 --> 01:13:02.100 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:13:02.100 --> 01:13:04.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

01:13:04.200 --> 01:13:06.200 

Druk numer 593. 

 

01:13:15.900 --> 01:13:17.600 

Bardzo proszę Pani Krystyno. 

 

01:13:19.100 --> 01:13:21.300 

Za 20 radnych. 

 

01:13:21.300 --> 01:13:22.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:13:22.800 --> 01:13:24.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:13:24.400 --> 01:13:28.900 

Druk nr 594 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

utworzenia Centrum 

 

01:13:28.900 --> 01:13:30.100 

Usług Wspólnych w Sulechowie. 

 

01:13:30.100 --> 01:13:33.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrza 

chciałby zabrać głos 

 

01:13:33.200 --> 01:13:35.500 

w tym punkcie? Bardzo proszę Pani Radna 

Agnieszka Szeląg. 

 

01:13:37.300 --> 01:13:41.200 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado. 

 

01:13:41.200 --> 01:13:49.000 

Ja chciałabym odnieść się do projektu uchwały druk 

numer 594 595, 

 

01:13:49.200 --> 01:13:53.800 

który jest konsekwencją uchwały druku numer 594. 

 

01:13:53.800 --> 01:13:59.800 

Zwiększamy zakres kompetencji Centrum Usług 

Wspólnych i mam pytanie 

 

01:13:59.800 --> 01:14:03.100 

do Pana Dyrektora dotyczące organizacji przewozu 

dzieci. 

 

01:14:03.100 --> 01:14:05.500 

Jaki jest w tym cel? 

 

01:14:05.500 --> 01:14:07.200 

Kto się do tej pory tym zajmował? 

 

01:14:07.200 --> 01:14:11.300 

A kto w tym momencie po zmianie będzie zajmował 

się Centrum Usług Wspólnych? 
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01:14:11.300 --> 01:14:14.300 

- Dziękuję. Panie Dyrektorze bardzo proszę. 

 

01:14:14.300 --> 01:14:18.700 

- Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado. 

 

01:14:18.900 --> 01:14:22.000 

Jest to w tej chwili sytuacja taka, 

 

01:14:22.000 --> 01:14:28.000 

że opiekę nad dowożeniem sprawujemy my. 

 

01:14:28.000 --> 01:14:34.000 

I z tego wynikały poniekąd problemy związane 

takie, 

 

01:14:34.000 --> 01:14:42.100 

że rodzice czy też obsługująca nas firma w tym 

wypadku PKS 

 

01:14:42.100 --> 01:14:43.700 

nie wiedziała tak naprawdę z kim się kontaktować. 

 

01:14:43.700 --> 01:14:47.700 

Czy dzwonili częściowo do urzędu częściowo do 

nas. 

 

01:14:47.700 --> 01:14:54.200 

I nastąpiło takie jakby rozejście się tych 

kompetencji. 

 

01:14:54.200 --> 01:14:58.800 

Chcielibyśmy to uściślić i przejąć jakby całościowo 

jako Centrum 

 

01:14:58.800 --> 01:15:04.400 

Usług Wspólnych już unormować to i prowadzić to 

jako Centrum Usług 

 

01:15:04.400 --> 01:15:07.400 

Wspólnych łącznie z przetargiem na dowozy. 

 

01:15:07.400 --> 01:15:12.800 

W tej chwili przetarg na dowozy organizował urząd 

gmina, 

 

01:15:12.800 --> 01:15:17.100 

a chcielibyśmy już to przejąć całkowicie jako jedno 

zadanie. 

 

01:15:17.100 --> 01:15:24.000 

W ostatniej zmianie statutu dopisaliśmy opiekę. 

 

01:15:24.000 --> 01:15:29.100 

Jednak okazało się, że tak naprawdę został jakby 

pominięty ten 

 

01:15:29.100 --> 01:15:32.600 

fragment dotyczący dowozów i chcielibyśmy to po 

prostu uściślić. 

 

01:15:32.600 --> 01:15:34.400 

- Dziękuję. 

 

01:15:34.400 --> 01:15:37.100 

Bardzo proszę Pani Radna Agnieszka Szeląg ad 

vocem. 

 

01:15:37.900 --> 01:15:42.300 

- Panie Dyrektorze, czyli jak rozumiem z tego co Pan 

powiedział to 

 

01:15:42.300 --> 01:15:46.000 

do tej pory nie mieliście Państwo w tym zakresie 

podstaw prawnych, 

 

01:15:46.000 --> 01:15:49.300 

a że tak powiem realizowaliście zadanie? 

 

01:15:50.700 --> 01:15:55.300 

Nie wiem czy do tej pory tak myślałam, 

 

01:15:55.300 --> 01:15:56.900 

że tej pory była to organizacja. 

 

01:15:56.900 --> 01:15:59.600 

Jednak każdy dyrektor każdej szkoły kierownik 

jednostki 

 

01:15:59.600 --> 01:16:02.600 

organizacyjnej odpowiedział i odpowiadał za to. 

 

01:16:03.500 --> 01:16:12.500 

Czy teraz czy ta zmiana prowadzi do tego 

zwiększenia zakresu waszych 

 

01:16:12.500 --> 01:16:15.100 

kompetencji? 

 

01:16:15.100 --> 01:16:17.500 

Czy uporządkowania tego co nie było przez te 

kilkanaście miesięcy 
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01:16:17.500 --> 01:16:19.400 

uporządkowane? 

 

01:16:19.400 --> 01:16:22.900 

Bo dzwonią do was do urzędu, a do dyrektorów 

szkół nie. 

 

01:16:22.900 --> 01:16:26.700 

To nie wiem w końcu na co dzień tam dyrektor 

pracuje i zarządza 

 

01:16:26.700 --> 01:16:27.800 

placówką. 

 

01:16:27.800 --> 01:16:29.100 

Ja nie widzę tu zasadności. 

 

01:16:29.100 --> 01:16:30.400 

Dziękuję bardzo. 

 

01:16:30.400 --> 01:16:32.900 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Radny Jan 

Rerus. 

 

01:16:32.900 --> 01:16:34.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:16:34.900 --> 01:16:39.000 

Ja nawiązując do przedmówczyni właśnie o to samo 

chciałem zapytać, 

 

01:16:39.000 --> 01:16:41.200 

ponieważ zrozumiałem z wypowiedzi Pana 

Dyrektora, 

 

01:16:41.200 --> 01:16:47.300 

że CUW Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie 

wykonywało usługi 

 

01:16:47.300 --> 01:16:55.600 

częściowo te usługi poza jakby tą dekretacją Rady 

Miejskiej, 

 

01:16:55.600 --> 01:17:00.800 

czyli poza przyzwoleniem Rady Miejskiej no co jest 

byłoby wysoce 

 

01:17:00.800 --> 01:17:05.200 

niewłaściwe, bo tylko może wykonywać to co Rada 

Miejska dała. 

 

01:17:05.200 --> 01:17:07.200 

Teraz rozumiem, że chce to uporządkować, 

 

01:17:07.200 --> 01:17:13.300 

ale stan zastany, czyli na dzień dzisiejszy czy mamy 

uznać, 

 

01:17:13.300 --> 01:17:15.200 

że był niezgodny z prawem. 

 

01:17:15.200 --> 01:17:23.100 

Po drugie jak kiedyś już mówiłem i do tego na 

pewno wrócimy w Centrum 

 

01:17:23.100 --> 01:17:25.900 

Usług Wspólnych w Sulechowie stale wzrastają 

koszty. 

 

01:17:25.900 --> 01:17:31.000 

I moim zdaniem powtarzam moim zdaniem 

nieproporcjonalnie do tego 

 

01:17:31.000 --> 01:17:35.600 

co by rosło w szkołach w związku z tym jesteśmy 

przeciwni 

 

01:17:35.600 --> 01:17:38.900 

rozszerzania tych usług. 

 

01:17:37.900 --> 01:17:38.900 

Dziękuję. 

 

01:17:38.900 --> 01:17:41.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pani Burmistrz. 

 

01:17:41.300 --> 01:17:45.700 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, jeśli 

chodzi 

 

01:17:45.700 --> 01:17:47.200 

o realizację zadania. 

 

01:17:47.200 --> 01:17:50.900 

Od zawsze przetargi były organizowane przez 

gminę. 

 

01:17:50.900 --> 01:17:55.900 

Zawsze przetargi na dowozy były organizowane 

przez gminę, 

 

01:17:55.900 --> 01:18:03.000 

natomiast opiekunowie były umowy podpisywane 

przez dyrektorów 
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01:18:03.000 --> 01:18:04.800 

w jednostkach tak? 

 

01:18:04.800 --> 01:18:07.000 

Opiekunki, które jeździły z dziećmi. 

 

01:18:07.000 --> 01:18:11.800 

Jeśli chodzi o propozycję, którą Państwo 

otrzymaliście dzisiaj 

 

01:18:11.800 --> 01:18:18.600 

poprzez rozszerzenie statutu i powołania Centrum 

Usług Wspólnych 

 

01:18:18.600 --> 01:18:25.000 

chcemy to usystematyzować, aby przetarg był 

realizowany przez Centrum 

 

01:18:25.000 --> 01:18:30.700 

Usług Wspólnych, ponieważ opiekunki, które 

obecnie jeżdżą z dziećmi 

 

01:18:30.700 --> 01:18:35.400 

przy dowozach, które realizujemy są zatrudnione w 

Centrum Usług 

 

01:18:35.400 --> 01:18:38.000 

Wspólnych (...) Tak. 

 

01:18:38.000 --> 01:18:44.600 

Także jeśli o tą sprawę, jeśli chodzi o (...) Nie. 

 

01:18:44.600 --> 01:18:51.500 

Tu, jeśli chodzi o przekroczenie kompetencji to 

według prawa nie było 

 

01:18:51.500 --> 01:18:55.400 

do tej pory i nie ma przekroczenia kompetencji 

tylko chcemy teraz już 

 

01:18:55.400 --> 01:18:57.600 

usystematyzować i przekazać do realizacji. 

 

01:18:57.600 --> 01:19:03.600 

Do tej pory od momentu powstania CUW-u też 

przetarg był w gminie 

 

01:19:03.600 --> 01:19:08.000 

i przekazywaliśmy po prostu zadanie do realizacji 

dla jednostki, 

 

01:19:08.000 --> 01:19:10.400 

która się nazywa Centrum Usług Wspólnych, 

 

01:19:10.400 --> 01:19:14.300 

a teraz byśmy chcieli, żeby kompleksowo było 

zadanie zrealizowane. 

 

01:19:15.200 --> 01:19:16.800 

- Dziękuję. 

 

01:19:16.800 --> 01:19:18.000 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

01:19:21.400 --> 01:19:25.200 

- Dziękuję bardzo. Albo się jeszcze nie obudziłem 

albo nie rozumiem. 

 

01:19:25.200 --> 01:19:30.500 

Jak pamiętam zawsze przetargi były robione przez 

gminę. 

 

01:19:30.800 --> 01:19:33.200 

Nie widzę żadnych przeszkód, żeby gmina to robiła. 

 

01:19:33.200 --> 01:19:36.500 

Robiła to bardzo dobrze i wywiązywała się z tego to 

dlaczego ma 

 

01:19:36.500 --> 01:19:40.500 

nie robić, natomiast zarówno Pan Dyrektor jak i 

Pani Burmistrz 

 

01:19:40.500 --> 01:19:48.100 

powiedzieli, że opiekunki są zatrudnione były 

zatrudnione w CUW-ie 

 

01:19:48.100 --> 01:19:52.900 

i one zajmowały się tą czynnością opiekowania tymi 

dziećmi, 

 

01:19:52.900 --> 01:19:58.600 

a nie było to w zakresie tego centrum. 

 

01:19:58.600 --> 01:20:04.600 

Jeżeli tak było to w tym zakresie były 

przekroczone kompetencje moim zdaniem. 

Dziękuję. 

 

01:20:05.200 --> 01:20:07.800 

- Dziękuję. 

 

01:20:07.800 --> 01:20:09.200 
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Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

01:20:09.200 --> 01:20:11.600 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

01:20:11.600 --> 01:20:15.000 

Panie Dyrektorze ja bym tylko chciał, żeby Pan 

sprecyzował na jakiej 

 

01:20:15.000 --> 01:20:19.700 

podstawie tutaj mi chodzi o podstawę prawną Pana 

pracownicy 

 

01:20:19.700 --> 01:20:21.500 

sprawowali opiekę nad dziećmi w dowozach? 

 

01:20:21.500 --> 01:20:22.900 

Tylko to, żeby Pan mi powiedział. 

 

01:20:22.900 --> 01:20:25.500 

Na jakiej podstawie sprawują opiekę? 

 

01:20:25.500 --> 01:20:31.600 

- To ja może jeśli mogę ad vocem to od razu 

odpowiem 

dobrze? 

- Dobrze bardzo proszę. 

- Pan Dyrektor nie wie? 

 

01:20:31.600 --> 01:20:34.800 

- Wie też. 

 

01:20:34.800 --> 01:20:38.100 

Myślę, że wie także potwierdzi to co na pewno 

powiem. 

 

01:20:38.100 --> 01:20:45.100 

Na podstawie uchwały 007252 z 2020 roku Rady 

Miejskiej z dnia 15 września 

 

01:20:45.100 --> 01:20:47.900 

w sprawie zmiany statutu Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

01:20:47.900 --> 01:20:53.200 

I już pokaże lub powiemy, jak brzmiał zapis. 

 

01:20:56.500 --> 01:20:59.200 

Już momencik. 

 

01:21:08.500 --> 01:21:13.000 

§5 centrum jako jednostka obsługująca zapewnia 

wspólną obsługę 

 

01:21:13.000 --> 01:21:15.400 

jednostek obsługiwanych w zakresie. 

 

01:21:15.400 --> 01:21:20.000 

I punkt 9 organizację opieki nad uczniami podczas 

przewozów 

 

01:21:20.200 --> 01:21:25.900 

szkolnych, o których mowa w art. 39 ust. 3 i 4 

ustawy z dnia 14 grudnia 

 

01:21:25.900 --> 01:21:28.200 

2016 roku prawo oświatowe. 

 

01:21:28.200 --> 01:21:32.800 

Na tej podstawie realizowane były i realizuje Pan 

Dyrektor, jeśli 

 

01:21:32.800 --> 01:21:34.000 

chodzi o opiekę tak? 

 

01:21:34.000 --> 01:21:35.900 

- Dziękuję. 

 

01:21:35.900 --> 01:21:38.000 

Bardzo proszę ad vocem Pan Radny Roman 

Rakowski. 

 

01:21:38.000 --> 01:21:39.400 

- Doprecyzuje tylko pytanie. 

 

01:21:39.400 --> 01:21:41.200 

Mówi Pani o artykule, którym? 

 

01:21:44.200 --> 01:21:47.500 

94? Może tak. 

 

01:21:47.500 --> 01:21:48.600 

Tam jest napisane kto może sprawować. 

 

01:21:48.600 --> 01:21:51.400 

Tylko mnie interesuje czy te osoby, 

 

01:21:51.400 --> 01:21:57.000 

bo nie każda sprzątaczka nie każdy konserwator 

może sprawować opiekę. 

 

01:21:57.000 --> 01:22:01.600 

I czy te osoby jako indywidualne osoby, 
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01:22:01.600 --> 01:22:05.400 

bo to co uchwala mówi to upoważnia Pana 

Dyrektora do takiej 

 

01:22:05.400 --> 01:22:06.600 

działalności. 

 

01:22:06.600 --> 01:22:10.900 

Mi chodzi o osoby czy te osoby są uprawnione i 

mają odpowiednie 

 

01:22:10.900 --> 01:22:14.600 

przeszkolenie, bo o to mi chodzi. 

 

01:22:14.600 --> 01:22:18.000 

To nie jest tak, że każdy z ulicy przepraszam za 

wrażenie może 

 

01:22:18.000 --> 01:22:20.100 

sprawować opiekę w autokarze nad dziećmi. 

 

01:22:20.100 --> 01:22:24.700 

Dobrze? Niech mi Pan to powie czy te osoby mają 

papier, 

 

01:22:24.700 --> 01:22:26.800 

że tak powiem do sprawowania opieki? 

 

01:22:29.300 --> 01:22:30.500 

- Dziękuję. Bardzo proszę. 

 

01:22:30.500 --> 01:22:35.900 

- W części są to osoby, które są zatrudnione w 

Centrum Usług Wspólnych 

 

01:22:35.900 --> 01:22:39.700 

w jednostkach oświatowych, czyli wykonujące prace 

w jednostkach 

 

01:22:39.700 --> 01:22:45.200 

oświatowych są to osoby albo sprzątające, które 

wykonywały już 

 

01:22:45.200 --> 01:22:51.000 

wcześniej jeszcze będą zatrudnione w jednostce 

oświatowej te 

 

01:22:51.000 --> 01:22:52.600 

czynności. 

 

01:22:52.600 --> 01:22:58.500 

Częściowo są to nauczyciele z jednostek 

obsługiwanych przez Centrum 

 

01:22:58.500 --> 01:23:04.100 

Usług Wspólnych, a częściowo także są to 

emerytowani pracownicy. 

 

01:23:12.000 --> 01:23:13.500 

Tak to wygląda. 

 

01:23:13.500 --> 01:23:16.900 

Osoby, które nie są zatrudnione w Centrum Usług 

Wspólnych wykonują to 

 

01:23:16.900 --> 01:23:18.500 

na umowę zlecenie. 

 

01:23:18.500 --> 01:23:22.700 

Podpisywane są umowy zlecenia na opiekę. 

 

01:23:22.700 --> 01:23:24.700 

- Dziękuję. 

 

01:23:24.700 --> 01:23:26.800 

Bardzo proszę ad vocem Pan Roman Rakowski. 

 

01:23:26.800 --> 01:23:29.200 

- Panie Przewodniczący, Panie Dyrektorze. 

 

01:23:29.200 --> 01:23:31.700 

Od kiedy Pan zatrudnia nauczycieli? 

 

01:23:38.600 --> 01:23:40.700 

Jeżeli ten nauczyciel ma sprawować opiekę, 

 

01:23:40.700 --> 01:23:43.100 

bo tak Pan powiedział sprawuje opiekę jako 

nauczyciel. 

 

01:23:43.100 --> 01:23:48.100 

Pan w swoim zakresie nie ma uprawnień do 

podpisywania umów 

 

01:23:48.100 --> 01:23:49.500 

z nauczycielami. 

 

01:23:49.500 --> 01:23:52.000 

Pan jest w Centrum Usług Wspólnych i tam jest 

określone, 

 

01:23:52.000 --> 01:23:56.200 
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ale żeby bo może Pan na umowę zlecenie i płaci się 

nauczycielom. 

 

01:23:56.200 --> 01:24:00.900 

O ile ja pamiętam w zakresie obowiązku nauczycieli 

pracujących 

 

01:24:00.900 --> 01:24:05.200 

w placówkach oświatowych dyrektor szkoły w 

zakresie czynności może 

 

01:24:05.200 --> 01:24:12.700 

dać opiekę nad uczniem w dowozach w ramach 

podpisanej umowy o pracę. 

 

01:24:13.400 --> 01:24:16.500 

Może się zmieniły przepisy. 

 

01:24:16.600 --> 01:24:18.900 

Ja mówię, jak było i może jak mi wytłumaczycie, 

 

01:24:18.900 --> 01:24:20.700 

że się zmieniło. 

 

01:24:20.700 --> 01:24:25.400 

Panie Dyrektorze moim zdaniem Pan nie ma prawa 

teraz posługiwać 

 

01:24:25.400 --> 01:24:28.600 

nauczycielami z danych placówek. 

 

01:24:28.600 --> 01:24:33.000 

I bym chciał w tej chwili nawet żeby Pan Dyrektor 

poprosił pracownika 

 

01:24:33.000 --> 01:24:37.800 

jakiegoś, żeby przyniósł mi umowę czy tam umowę 

zlecenie 

 

01:24:37.800 --> 01:24:39.700 

na wykonywanie takiej działalności. 

 

01:24:39.700 --> 01:24:43.100 

Nie wierzę w to, dlatego mam wątpliwości co do 

wykonywanych z tego 

 

01:24:43.100 --> 01:24:44.800 

zakresu obowiązków. 

 

01:24:44.800 --> 01:24:47.500 

To jest bardzo poważna sprawa. 

 

01:24:47.500 --> 01:24:52.600 

To nie jest taka błachostka opiekowanie się dziećmi 

w czasie dowozów. 

 

01:24:52.600 --> 01:24:55.100 

- Dziękuję. 

 

01:24:55.100 --> 01:24:57.000 

Ad vocem Pani Burmistrz bardzo proszę. 

 

01:25:00.100 --> 01:25:03.900 

- Panie Przewodniczący, Panowie i Panie Radni. 

 

01:25:03.900 --> 01:25:11.600 

Jeśli chodzi o zatrudnienie opiekunek do dowozów 

są w większości tak 

 

01:25:11.600 --> 01:25:16.300 

pracownicy na umowy cywilnoprawne, czyli na 

umowy zlecenia. 

 

01:25:16.700 --> 01:25:19.000 

Pan Dyrektor nie zatrudnia nauczycieli na etacie, 

 

01:25:19.000 --> 01:25:21.600 

bo nauczycieli zatrudnia placówka oświaty tak? 

 

01:25:21.600 --> 01:25:27.200 

To tutaj żebyśmy się zrozumieli, natomiast na 

umowy cywilnoprawne są 

 

01:25:27.200 --> 01:25:29.100 

realizowane. 

 

01:25:29.100 --> 01:25:35.700 

Pracownik, czyli Pani X podpisuje z Centrum Usług 

Wspólnych umowę 

 

01:25:35.700 --> 01:25:37.300 

zlecenie i realizuje zadanie. 

 

01:25:38.500 --> 01:25:43.600 

- Dziękuję. 

 

01:25:43.600 --> 01:25:46.600 

Dziękuję bardzo. Proszę Pani Radna Elżbieta 

Musiałek. 

 

01:25:46.600 --> 01:25:51.600 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado. 
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01:25:51.600 --> 01:25:57.100 

Proszę Państwa ja bym chciała sprecyzowanie, bo 

padło tu takie słowo 

 

01:25:57.100 --> 01:26:03.100 

takie zdanie może, że Centrum Usług Wspólnych 

będzie podpisywało 

 

01:26:03.200 --> 01:26:08.800 

umowy o przewozy dzieci, bo do tej pory zajmowała 

się gmina, 

 

01:26:08.800 --> 01:26:13.000 

a teraz ma to być w zasięgu Centrum Usług 

Wspólnych? 

 

01:26:13.000 --> 01:26:14.400 

To jest jedna rzecz. 

 

01:26:14.400 --> 01:26:20.200 

Proszę Państwa te dowozy od lat, odkąd pamiętam, 

 

01:26:20.200 --> 01:26:25.500 

a pamiętam bardzo dawno bardzo długo to zawsze 

był problem. 

 

01:26:25.500 --> 01:26:30.500 

Panie Rakowski Pan najbardziej wie, jak to 

wyglądało i jak to się 

 

01:26:30.500 --> 01:26:32.100 

toczyło. 

 

01:26:32.100 --> 01:26:35.500 

No i proszę nie mówić, że było lepiej jest gorzej, 

 

01:26:35.500 --> 01:26:40.200 

ale uważam, że Centrum Usług Wspólnych no nijak 

się ma do tego, 

 

01:26:40.200 --> 01:26:42.300 

bo jedno jest zatrudniane przez gminę, 

 

01:26:42.500 --> 01:26:45.000 

drugie jest zatrudnione przez dyrektorów. 

 

01:26:45.000 --> 01:26:46.400 

Coś tutaj nie gra. 

 

01:26:46.400 --> 01:26:50.500 

Proszę Państwa, ale proszę sprecyzować mi, jeżeli 

chodzi 

 

01:26:50.500 --> 01:26:52.000 

o podpisywanie umów. Dziękuję bardzo. 

 

01:26:52.000 --> 01:26:53.300 

- Dziękuję. 

 

01:26:53.300 --> 01:26:54.400 

Bardzo proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

01:26:55.600 --> 01:26:58.300 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:26:58.300 --> 01:26:59.700 

Panie Burmistrzu. 

 

01:26:59.700 --> 01:27:10.300 

Myślę, że powołany został Centrum Usług 

Wspólnych, żeby odciążyć 

 

01:27:10.300 --> 01:27:11.500 

dyrektorów i gminę. 

 

01:27:11.500 --> 01:27:14.300 

Po to żeśmy powoływali to. 

 

01:27:14.300 --> 01:27:19.500 

I z tego względu myślę, że jest kierunek bardzo 

dobry, żeby dociążyć 

 

01:27:19.500 --> 01:27:23.400 

Centrum Usług Wspólnych i dyrektora, żeby to 

wszystko było w jednym 

 

01:27:23.400 --> 01:27:28.900 

ręku. Takie było taka moja była informacja przed 

tworzeniem. 

 

01:27:29.800 --> 01:27:34.800 

I według mojej wiedzy idzie to w dobrym kierunku. 

 

01:27:34.800 --> 01:27:40.600 

Jeżeli to było w gminie i część w Centrum 

Wspólnych to niech będzie 

 

01:27:40.600 --> 01:27:44.400 

to w Centrum Wspólnych i odciążymy po prostu 

urzędników z gminy 

 

01:27:44.400 --> 01:27:45.700 

i odciążymy dyrektorów. 
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01:27:45.700 --> 01:27:49.800 

Dyrektorzy powinni się zająć sprawami szkoły 

stricto. 

 

01:27:49.800 --> 01:27:53.900 

Mieć telefon do dyrektora Centrum Wspólnych i 

ten powinien wszystko 

 

01:27:53.900 --> 01:27:55.500 

im to załatwić. 

 

01:27:55.500 --> 01:27:57.700 

Tak sobie to wyobrażam. Dziękuję bardzo. 

 

01:27:57.700 --> 01:27:59.800 

- Dziękuję. Ad vocem Pan Radny Jan Rerus. 

 

01:27:59.800 --> 01:28:01.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:28:01.500 --> 01:28:06.500 

No Pan Radny Stanisław Kaczmar ma po części 

rację. 

 

01:28:06.900 --> 01:28:08.800 

Myślę, że może rozszerzyć to. 

 

01:28:08.800 --> 01:28:11.300 

Budżet też by mogło przygotowywać Centrum 

Wspólne, 

 

01:28:12.600 --> 01:28:16.200 

a nie Pan Skarbnik, skoro mamy odciążać gminę. 

 

01:28:16.200 --> 01:28:20.200 

Pytanie moje tak dotyczy, ponieważ tam nie ma na 

robienie przetargów 

 

01:28:20.300 --> 01:28:21.400 

komisji. 

 

01:28:21.400 --> 01:28:22.600 

Kto będzie robił ten przetarg? 

 

01:28:22.600 --> 01:28:24.700 

Czy to pracownicy CUW-u? 

 

01:28:24.900 --> 01:28:30.300 

Czy będzie to zlecane do gminy tak jak jest zlecane 

różne inne rzeczy 

 

01:28:30.300 --> 01:28:32.700 

jeżeli chodzi o te przetargi. 

 

01:28:32.700 --> 01:28:35.600 

Konkretnie CUW robi przetarg czy gmina? 

 

01:28:37.000 --> 01:28:42.300 

Taki zakres i tak obarczony taką odpowiedzialnością 

Jednak uważam, 

 

01:28:42.300 --> 01:28:46.800 

że powinien zostać w gminie, gdzie mamy radców 

prawnych również. 

 

01:28:46.800 --> 01:28:49.100 

Tam jest opieka pozostawiona. 

 

01:28:49.100 --> 01:28:50.700 

Tam są nasze dzieci. 

 

01:28:50.700 --> 01:28:54.400 

Nie oddałbym tego do CUW-u, ale na pytanie 

proszę odpowiedzieć. 

 

01:28:54.400 --> 01:28:55.500 

- Dziękuję. 

 

01:28:55.500 --> 01:28:57.000 

Bardzo proszę Pani Radna Agnieszka Szeląg. 

 

01:28:58.400 --> 01:29:01.200 

- W imieniu klubu poproszę o 10 minut przerwy. 

 

01:29:01.200 --> 01:29:04.100 

- Szanowni Państwo ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

01:29:04.100 --> 01:29:06.800 

Jest 11:27 to do 11:37. 

 

01:39:36.600 --> 01:39:40.300 

Szanowni Państwo bardzo proszę o zajęcie miejsc. 

 

01:39:40.300 --> 01:39:43.000 

Minęła 10-minutowa przerwa. 

 

01:39:55.600 --> 01:40:02.600 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

01:40:02.600 --> 01:40:05.900 

Wznawiam obrady LIX zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej. 
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01:40:05.900 --> 01:40:12.900 

Jesteśmy w punkcie 11, druk numer 594 w sprawie 

zmiany uchwały 

 

01:40:12.900 --> 01:40:14.800 

w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych. 

 

01:40:14.800 --> 01:40:18.000 

Do głosu zgłasza się Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:40:18.000 --> 01:40:19.000 

Bardzo proszę Panie Radny. 

 

01:40:19.000 --> 01:40:26.500 

- Pani Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni oraz goście. 

 

01:40:26.500 --> 01:40:33.800 

W treści uchwały, nad którą dyskutujemy pojawia 

się zapis. 

 

01:40:33.800 --> 01:40:38.500 

Cytuję 'Prowadzenie spraw związanych z 

organizowaniem przewozów 

 

01:40:38.500 --> 01:40:43.700 

szkolnych wraz z zapewnieniem opieki nad uczniami 

i kontrolą 

 

01:40:43.700 --> 01:40:45.500 

prawidłowości ich realizacji'. 

 

01:40:45.500 --> 01:40:51.300 

W moim odczuciu zapis 'prowadzenie spraw 

związanych z organizowaniem 

 

01:40:51.300 --> 01:40:52.900 

przewozów szkolnych' 

 

01:40:52.900 --> 01:40:54.500 

jest pojęciem bardzo szerokim. 

 

01:40:54.500 --> 01:40:59.400 

Nie powinniśmy wydaje mi się, że w tej kwestii 

należałoby 

 

01:40:59.400 --> 01:41:02.100 

to po pierwsze doprecyzować. 

 

01:41:02.100 --> 01:41:04.600 

Po drugie pojawia się mi się pytanie. 

 

01:41:04.600 --> 01:41:09.700 

Skoro sprawy związane z organizowaniem 

przewozów szkolnych to, jeśli 

 

01:41:09.700 --> 01:41:14.900 

nauczyciel chce z grupą uczniów pojechać na 

wycieczkę to znaczy, 

 

01:41:14.900 --> 01:41:21.000 

że on ma się zwrócić do CUW-u i CUW ma 

realizować te organizacje? 

 

01:41:21.000 --> 01:41:24.000 

Wiele spraw nie mamy dopowiedzianych. 

 

01:41:24.000 --> 01:41:25.700 

Ja nie oczekuję odpowiedzi. 

 

01:41:25.700 --> 01:41:32.300 

Dlatego składam wniosek formalny o odwołanie 

procesowania tych dwóch 

 

01:41:32.300 --> 01:41:37.000 

uchwał na dzisiejszych obradach po to abyśmy my 

radni mogli uzyskać 

 

01:41:37.000 --> 01:41:42.600 

bardziej kompetentne odpowiedzi dotyczące 

planowanych zmian. Dziękuję bardzo. 

 

01:41:43.000 --> 01:41:45.600 

- Znowuż mamy sytuację rozpoczęliśmy obrady nad 

punktem, 

 

01:41:45.600 --> 01:41:49.400 

ale poprzednio z tego co Pani Mecenas 

wyjaśniliśmy, 

 

01:41:49.400 --> 01:41:52.100 

że możemy to, że tak powiem głosować tak? 

 

01:41:52.100 --> 01:41:56.800 

Czyli jeżeli rozumiem Pan Radny zgłosił wniosek, 

żeby usunąć 

 

01:41:56.800 --> 01:42:00.000 

z porządku obrad druk numer 594 i 595. 

 

01:42:01.000 --> 01:42:05.600 

Oba druki są, że tak powiem dotyczą tego samego i 

pewnie możemy je 
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01:42:05.600 --> 01:42:06.900 

łącznie przegłosować czy nie? 

 

01:42:06.900 --> 01:42:08.100 

Czy lepiej byłoby osobno? 

 

01:42:08.100 --> 01:42:11.200 

- Ja oczekiwałbym, żeby było osobno (...) 

 

01:42:13.700 --> 01:42:22.500 

- No Pani Mecenas zaraz nam, że tak powiem 

wyjaśni. 

 

01:42:22.500 --> 01:42:23.800 

Bardzo proszę Pani Mecenas. 

 

01:42:23.800 --> 01:42:29.100 

- Panie Przewodniczący (...) Dziękuję. 

 

01:42:29.100 --> 01:42:30.600 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

01:42:30.600 --> 01:42:33.500 

Są dwa odrębne projekty, więc jeżeli głosujemy to 

odrębnie. Dziękuję. 

 

01:42:33.500 --> 01:42:35.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Stanisław. 

Kaczmar. 

 

01:42:35.700 --> 01:42:38.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani 

Burmistrzu. 

 

01:42:38.500 --> 01:42:41.000 

Myślę, że tutaj Pan Sebastian się myli, 

 

01:42:41.000 --> 01:42:44.200 

bo z tego względu chodzi tutaj o przewozy szkolne. 

 

01:42:44.200 --> 01:42:49.400 

Nie o wycieczki, nie o jakieś tam pielgrzymki czy 

jeszcze coś. 

 

01:42:49.400 --> 01:42:51.700 

To organizuje szkoła (...) 

 

01:42:51.700 --> 01:42:53.300 

- Pielgrzymki ważne są [śmiech] 

 

01:42:53.300 --> 01:42:55.500 

- Też. Oczywiście, ale to się nie będzie zajmował 

tym CUW. 

 

01:42:55.500 --> 01:43:02.600 

- Ad vocem Pa Radny Jan Rerus bardzo proszę. 

 

01:43:02.600 --> 01:43:06.900 

- Do Pana Radnego Kaczmara. 

 

01:43:06.900 --> 01:43:10.400 

Pan Różycki Pan Radny Różycki bardzo dobrze 

powiedział, 

 

01:43:10.400 --> 01:43:13.600 

że zapis jest na tyle niejasny, że można to różnie 

interpretować, 

 

01:43:13.600 --> 01:43:18.100 

ale ja osobiście bym zinterpretował, że wszystkie 

przewozy szkolne 

 

01:43:18.100 --> 01:43:22.000 

należy (...) Mówię o tym zapisie, że wszystkie 

przewozy szkolne, 

 

01:43:22.000 --> 01:43:24.800 

czyli jak jedzie na wycieczkę jest organizowany 

przewóz szkolny to 

 

01:43:24.800 --> 01:43:28.300 

nie nauczyciel załatwia sobie po kosztach autobus 

taniej tylko CUW 

 

01:43:28.300 --> 01:43:30.700 

załatwia po maksymalnych kosztach autobus. 

 

01:43:30.700 --> 01:43:33.600 

To było w cudzysłowie oczywiście żeby nie było. 

 

01:43:34.700 --> 01:43:38.400 

W każdym bądź razie według tego zapisu moim 

zdaniem CUW będzie 

 

01:43:38.400 --> 01:43:41.900 

organizował wszystkie, ale zapis jest na tyle 

niejasny, 

 

01:43:41.900 --> 01:43:47.400 

że warto przegłosować propozycje czy wniosek 

Pana Radnego Różyckiego. Dziękuję. 

 

01:43:47.400 --> 01:43:49.600 
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- Dziękuję. Ad vocem Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:43:49.600 --> 01:43:52.000 

- Do Pana Stanisława. 

 

01:43:52.000 --> 01:43:54.600 

Panie Stanisławie nie chce się tutaj spierać. 

 

01:43:54.600 --> 01:43:58.300 

Po prostu dla mnie zapis jest na tyle niejasny i mało 

czytelny, 

 

01:43:58.300 --> 01:44:01.600 

a każdy z nas może interpretować ten zapis 

indywidualnie. 

 

01:44:01.600 --> 01:44:08.200 

Dlatego uważam, że mój wniosek formalny jest 

sensowny i proszę o głosowanie. Dziękuję. 

- Jasne. 

 

01:44:08.200 --> 01:44:10.600 

- Jeszcze Pan Radny Wiesław Kołakowski. 

 

01:44:10.600 --> 01:44:13.500 

Ja teraz się zastanawiam czy nie powinienem od 

razu tego wniosku 

 

01:44:13.600 --> 01:44:16.900 

przegłosować, ale bardzo proszę Panie Wiesławie 

jeszcze niech Pan 

 

01:44:16.900 --> 01:44:22.100 

powie i przejdziemy do głosowania wniosku (...) 

chyba od razu 

 

01:44:22.100 --> 01:44:24.100 

powinienem nie? Bardzo proszę Panie Radny. 

 

01:44:24.100 --> 01:44:27.100 

- Panie Przewodniczący, wysoka Rado króciutko do 

Pani Mecenas. 

 

01:44:27.100 --> 01:44:31.500 

Czy wycieczka szkolna czy pielgrzymka jest 

przewozem szkolnym? 

 

01:44:35.100 --> 01:44:36.700 

- Bardzo proszę Pani Mecenas. 

 

01:44:36.700 --> 01:44:42.300 

- Jeżeli można Szanowni Państwo co do zasady tutaj 

założeniem projektu 

 

01:44:42.300 --> 01:44:46.500 

było organizowanie przewozów, o których mówimy 

w prawie oświatowym. 

 

01:44:46.500 --> 01:44:50.000 

Prawo oświatowe wprost wskazuje, kiedy gmina ma 

obowiązek 

 

01:44:50.600 --> 01:44:55.500 

zorganizowania dowozu do szkoły w zależności od 

odległości jakim 

 

01:44:55.500 --> 01:44:58.300 

osobom i jakim dzieciom mamy obowiązek to 

organizować. 

 

01:44:58.300 --> 01:45:00.400 

I my mówimy o tym obowiązku. 

 

01:45:00.400 --> 01:45:03.700 

Nie o obowiązku organizowania pielgrzymek czy 

wycieczek tylko 

 

01:45:03.700 --> 01:45:05.500 

o obowiązku z prawa oświatowego. 

 

01:45:05.500 --> 01:45:10.300 

- Tam jest sformułowanie przewóz czy dowóz? 

 

01:45:10.300 --> 01:45:11.700 

- Dowóz (...) 

 

01:45:15.300 --> 01:45:19.500 

- Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

01:45:19.500 --> 01:45:21.400 

Przechodzimy do głosowania. 

 

01:45:21.400 --> 01:45:27.000 

Wniosek formalny Pana Radnego Sebastiana 

Różyckiego, żeby usunąć 

 

01:45:27.000 --> 01:45:30.200 

z porządku obrad druk numer 594. 

 

01:45:30.200 --> 01:45:34.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 
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01:45:39.700 --> 01:45:41.300 

11 musi być. 

 

01:45:45.500 --> 01:45:49.400 

Pani Radna Krystyna Jagodzińska- Kochaniak bardzo 

proszę. 

 

01:45:52.000 --> 01:45:54.900 

Za 12 radnych. 

 

01:45:54.900 --> 01:45:59.200 

Stwierdzam, że z porządku obrad został usunięty 

druk numer 594. 

 

01:45:59.200 --> 01:46:03.700 

Bardzo proszę drugi wniosek formalny Pana 

Radnego Sebastiana 

 

01:46:03.700 --> 01:46:09.600 

Różyckiego o usunięcie z porządku obrad druku 

numer 595 w sprawie 

 

01:46:09.600 --> 01:46:11.500 

zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych w 

Sulechowie. 

 

01:46:11.500 --> 01:46:18.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu o 

usunięcie punktu 12 

 

01:46:18.500 --> 01:46:27.200 

z porządku obrad tak? 

 

01:46:27.200 --> 01:46:28.400 

Będzie problem jak odwrotnie wyjdzie nie? 

 

01:46:34.200 --> 01:46:38.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:46:38.500 --> 01:46:40.300 

Podpunkt. 

 

01:46:45.800 --> 01:46:50.700 

Za 12 radnych, 6 radnych przeciw, dwóch radnych 

się wstrzymało. 

 

01:46:50.700 --> 01:46:54.600 

Stwierdzam, że z porządku obrad został usunięty 

punkt 12. 

 

01:46:54.600 --> 01:46:56.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:46:56.600 --> 01:47:02.800 

Druk numer 596 o zmianie uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania 

 

01:47:02.800 --> 01:47:06.600 

dodatków i innych elementów wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych 

 

01:47:06.600 --> 01:47:08.800 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

gminę Sulechów. 

 

01:47:08.800 --> 01:47:12.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:47:12.300 --> 01:47:15.000 

w tym punkcie? 

 

01:47:15.000 --> 01:47:16.700 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:47:16.700 --> 01:47:19.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:47:19.900 --> 01:47:22.400 

Druk numer 596. 

 

01:47:32.400 --> 01:47:36.600 

Za 20 radnych. 

 

01:47:36.600 --> 01:47:38.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:47:38.200 --> 01:47:40.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:47:40.900 --> 01:47:46.700 

Punkt 7 mamy tutaj przerwę, ale myślę, że jak była 

przerwa 

 

01:47:46.700 --> 01:47:49.200 

przed chwilą to zrobimy tylko taką symboliczną 

przerwę tak? 

 

01:47:49.200 --> 01:47:52.300 

Ogłaszam 5 sekund przerwy. 

 



Strona 54 z 83  Załącznik do protokołu nr BR.0002.13.2022 
 Z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

 W dniu 18.10.2022 r. 

 
01:47:55.200 --> 01:47:57.300 

Tak pięć sekund minęło. 

 

01:47:57.300 --> 01:48:00.100 

Wznawiam obrady LIX zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej. 

 

01:48:00.100 --> 01:48:02.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:48:02.100 --> 01:48:05.800 

Punkt 8 zapytania sołtysów i mieszkańców oraz 

udzielenie odpowiedzi. 

 

01:48:05.800 --> 01:48:08.800 

Czy ktoś z sołtysów lub z mieszkańców chciałby 

zabrać głos w tym 

 

01:48:08.800 --> 01:48:10.300 

punkcie? 

 

01:48:10.300 --> 01:48:18.600 

Widziałem, że Pani Sołtys z Krężoł chciała tak? (...) 

Pani Sołtys 

 

01:48:18.600 --> 01:48:20.300 

może damy mikrofon, żeby się nagrywało nie? 

 

01:48:22.900 --> 01:48:25.700 

Pani Sołtys już idzie mikrofon tutaj 

 

01:48:38.800 --> 01:48:41.400 

(...) 

 

01:48:41.600 --> 01:48:47.000 

- Wyremontowali zrobili ładną, więc miałam w 

planie napisać remont 

 

01:48:47.000 --> 01:48:50.600 

ulicy Gdańskiej, a pomyłkowo napisałam po prostu 

przyjechałam z tej 

 

01:48:50.600 --> 01:48:52.900 

ulicy i napisałam remont ulicy Dożynkowej, 

 

01:48:52.900 --> 01:48:55.800 

a to miało być remont ulicy Gdańskiej i tyle. 

 

01:48:55.800 --> 01:49:00.900 

Wnosiłabym o uwzględnienie tej mojej pomyłki, 

żeby po prostu ją poprawić. 

 

01:49:00.900 --> 01:49:04.600 

- Dziękuję, czyli Państwo Radni jak będziemy 

dyskutować nad wnioskami, 

 

01:49:04.600 --> 01:49:10.400 

które gdzieś tam się do budżetu pojawiły to zamiast 

Dożynkowej miała 

 

01:49:10.400 --> 01:49:15.900 

być Gdańska. 

 

01:49:15.900 --> 01:49:17.000 

Widzimy jeszcze sołtysów? 

 

01:49:17.000 --> 01:49:18.800 

Nie sołtysów. 

 

01:49:18.800 --> 01:49:20.500 

Radnych tak? (...) Mieszkańców? 

 

01:49:20.500 --> 01:49:21.900 

Ale widzę radnych. 

 

01:49:21.900 --> 01:49:23.400 

Mi się tu pozgłaszali radni też nie? 

 

01:49:23.400 --> 01:49:25.400 

Pan Radny Przemysław Mikołajczyk się zgłosił. 

 

01:49:25.400 --> 01:49:27.400 

Bardzo proszę. 

 

01:49:27.400 --> 01:49:30.900 

Punkt dla radnych mamy (...) Ale nie ja patrzę tutaj 

na ten jeszcze 

 

01:49:31.800 --> 01:49:33.600 

(...) 

 

01:49:36.400 --> 01:49:41.400 

- Wiesław Kołakowski. 

 

01:49:41.400 --> 01:49:46.800 

- Wszystko widzę, ale sołtysi którzy są radnymi mają 

swoje urządzenia 

 

01:49:46.800 --> 01:49:48.900 

i zgłaszają się według tej kolejności jak tutaj. 

 

01:49:48.900 --> 01:49:53.000 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Mikołajczyk 

jako mieszkaniec. Bardzo proszę. 
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01:49:53.000 --> 01:49:55.000 

- Szanowni Państwo, Wysoka Rado, 

 

01:49:55.000 --> 01:49:59.900 

Panie Mirosławie Szanowny reprezentacje powiatu 

zielonogórskiego. 

 

01:49:59.900 --> 01:50:04.200 

Ja jako mieszkaniec kierowca mam pytanie. 

 

01:50:04.200 --> 01:50:08.900 

czy w końcu zostanie naprawiona sygnalizacja 

świetlna przy przejściu 

 

01:50:08.900 --> 01:50:12.000 

na ulicy Piaskowej w pobliżu CKZiU? 

 

01:50:12.300 --> 01:50:13.700 

Ponieważ tam jest dyskoteka. 

 

01:50:13.700 --> 01:50:17.600 

Ona się odpala, kiedy chce i jak chce. 

 

01:50:19.100 --> 01:50:21.100 

Nie ma żadnego ruchu. 

 

01:50:21.100 --> 01:50:24.000 

Idzie pieszy czerwone światło dla pojazdów. 

 

01:50:24.800 --> 01:50:27.800 

Drugie pytanie droga do Łęgowa. 

 

01:50:27.800 --> 01:50:30.700 

Ona w tej chwili jest drogą objazdową do Bukowa. 

 

01:50:30.700 --> 01:50:38.500 

Przy mijance duże ciężkie pojazdy zjeżdżają na 

Pobocze i powoduje to 

 

01:50:38.500 --> 01:50:42.200 

duży uskok kilkunasto jak nie więcej centymetrowy, 

 

01:50:42.200 --> 01:50:47.100 

który dla aut osobowych no może być czymś bardzo 

poważnym 

 

01:50:47.100 --> 01:50:48.800 

zagrożeniem. 

 

01:50:48.800 --> 01:50:51.700 

I trzecia rzecz. 

 

01:50:51.700 --> 01:50:55.900 

Droga, która jest teraz remontowana do Bukowa. 

 

01:50:55.900 --> 01:51:03.700 

Czy powiat planuje jak najszybciej zająć się krzakami 

 

01:51:03.700 --> 01:51:07.900 

oraz odbijającymi witkami od drzew, 

 

01:51:07.900 --> 01:51:11.300 

które no praktycznie wchodzą w światło drogi. 

 

01:51:11.800 --> 01:51:18.000 

Myślę, że im dłużej to zostawicie jako powiat tym 

więcej BIOb będzie 

 

01:51:18.000 --> 01:51:22.600 

do rębaków dodać, bo to rośnie. 

 

01:51:22.600 --> 01:51:26.100 

Co prawda sezon wegetacyjny niedługo się kończy, 

 

01:51:26.100 --> 01:51:28.800 

ale lepiej mieć tego mniej później do oczyszczania, 

 

01:51:28.800 --> 01:51:29.900 

niż więcej. 

 

01:51:29.900 --> 01:51:31.800 

Także jako mieszkaniec dziękuję. 

 

01:51:31.800 --> 01:51:34.700 

- Dziękuję. 

 

01:51:34.700 --> 01:51:37.900 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Wilczyński jako 

sołtys. 

 

01:51:37.900 --> 01:51:40.100 

- Jako sołtys. 

 

01:51:40.100 --> 01:51:42.300 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:51:42.300 --> 01:51:45.600 

Wysoka Rado. 

 

01:51:45.600 --> 01:51:49.900 

W Kijach była Komisja Oświaty no i tam było, 

 

01:51:49.900 --> 01:51:51.600 
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że wszystko okej, super, fajnie, pięknie. 

 

01:51:51.600 --> 01:51:54.300 

Tylko, że w Kijach nie jest tak okej superfajnie 

pięknie, 

 

01:51:54.300 --> 01:52:00.200 

ponieważ dzieci nasze jedzą śniadania na korytarzu. 

 

01:52:01.400 --> 01:52:05.600 

Nie mamy stołówki (...) obiady. 

 

01:52:05.600 --> 01:52:07.500 

Przepraszam obiady jedzą na korytarzu. 

 

01:52:07.500 --> 01:52:10.000 

To nie jest stołówka. 

 

01:52:10.000 --> 01:52:14.100 

Była komisja i powiedziała, że nie można tak. 

 

01:52:14.100 --> 01:52:16.600 

Z tego sanepidu tam byli i powiedzieli, 

 

01:52:16.600 --> 01:52:21.300 

że nie. To tam jakieś warunkowe jakieś tam dali 

zezwolenie, 

 

01:52:21.300 --> 01:52:24.500 

ale nie mamy pomieszczenia. 

 

01:52:24.500 --> 01:52:29.900 

Mamy termomodernizację, która jest cały czas 

odkłada w latach coraz 

 

01:52:29.900 --> 01:52:34.100 

coraz dalej i nic się nie dzieje, 

 

01:52:34.100 --> 01:52:39.900 

ale chodzi o to też, że to nie jest tylko samo 

jedzenie tych dzieci 

 

01:52:39.900 --> 01:52:41.000 

na korytarzu. 

 

01:52:41.000 --> 01:52:43.400 

To już jest po prostu nieprzyzwoite, żeby dzieci 

jadły na korytarzu. 

 

01:52:43.400 --> 01:52:46.800 

Nie wiem namiot mamy rozstawić koło szkoły 

postawić? 

 

01:52:48.000 --> 01:52:50.700 

Ładną stołówkę zrobić? 

 

01:52:50.700 --> 01:52:52.600 

Czy jak to mamy dalej zrobić? 

 

01:52:52.600 --> 01:52:57.600 

No bo naprawdę karygodne, żeby dzieci jadły do 

tego. 

 

01:52:58.200 --> 01:53:03.400 

Mamy pomieszczenia, które możemy później 

wykorzystać na tym tylko 

 

01:53:03.700 --> 01:53:09.800 

musi być zrobiona termomodernizacja w szkole. 

 

01:53:10.600 --> 01:53:16.100 

Za 2 lata będziemy mieli problem następny, 

 

01:53:16.100 --> 01:53:17.500 

bo brakuje nam jednej klasy. 

 

01:53:17.500 --> 01:53:20.400 

Jednego pomieszczenia. 

 

01:53:20.400 --> 01:53:22.500 

Także to się nawarstwia cały czas coraz więcej, 

 

01:53:22.500 --> 01:53:25.200 

a nic w kierunku się nie robi. Dziękuję. 

 

01:53:25.200 --> 01:53:27.300 

- Dziękuję. 

 

01:53:27.300 --> 01:53:29.600 

Ja tylko dodam już w kontekście tej wypowiedzi, 

 

01:53:29.600 --> 01:53:34.400 

że jeżeli byśmy mieli tą dokumentację z 

termomodernizacją zgłaszać 

 

01:53:34.400 --> 01:53:38.000 

gdzieś tam w projektach na przykład 

popegeerowskich to warto się 

 

01:53:38.000 --> 01:53:44.100 

zastanowić czy te wnioski Pana Sołtysa są tam w tej 

termomodernizacji 

 

01:53:44.200 --> 01:53:48.800 
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ujęte, bo jak mają nam dać pieniądze jakby się 

udało oczywiście tak? 

 

01:53:48.800 --> 01:53:50.800 

I tak nie zrobimy tego co tam jest, 

 

01:53:50.800 --> 01:53:52.700 

bo ja podejrzewam, że tam takich rzeczy nie ma, 

 

01:53:52.700 --> 01:53:56.500 

więc może warto się jeszcze wtedy przed tym 

zastanowić, 

 

01:53:56.500 --> 01:53:59.600 

bo to trzeba wcześniej. 

 

01:53:59.600 --> 01:54:02.200 

Bardzo proszę Pan Radny Miłosz Brodzikowski tym 

razem jako 

 

01:54:02.200 --> 01:54:03.200 

mieszkaniec. Bardzo proszę. 

 

01:54:06.700 --> 01:54:08.000 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:54:08.000 --> 01:54:09.500 

Wysoka Rado. 

 

01:54:09.500 --> 01:54:11.600 

Jak chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz. 

 

01:54:11.600 --> 01:54:14.200 

Tutaj zakładam kolega może nieświadomie, 

 

01:54:15.000 --> 01:54:19.900 

ale wprowadził Państwa w błąd, ponieważ ja 

skomentowałem jednym tylko 

 

01:54:19.900 --> 01:54:22.100 

zdaniem. 

 

01:54:22.100 --> 01:54:25.200 

Objazd po kilkunastu placówkach terenicach z 

terenu całej gminy, 

 

01:54:25.200 --> 01:54:30.300 

że stan przygotowań na ten rok szkolny jest 

zadowalający. 

 

01:54:30.300 --> 01:54:34.400 

Nie skupiałem się w detalach na wszystkich 

problemach, 

 

01:54:34.400 --> 01:54:39.100 

bo oczywiście ich nie brakuje, natomiast stan na ten 

rok szkolny jest 

 

01:54:39.100 --> 01:54:41.000 

zadowalający i podtrzymuje tą opinię. 

 

01:54:41.000 --> 01:54:45.200 

Co nie zmienia faktu, że problem w Kijach jest i 

komisja również się 

 

01:54:45.200 --> 01:54:47.200 

nad tym pomysłem pochylała. 

 

01:54:47.200 --> 01:54:50.500 

Pan akurat był obecny Panie Radny w czasie, kiedy 

komisja obradowała. 

 

01:54:50.500 --> 01:54:55.700 

Przeszliśmy całą placówkę, omawialiśmy różne 

warianty z Panem 

 

01:54:55.700 --> 01:54:58.500 

Dyrektorem również o tym problemie zostaliśmy 

zaznajomieni, 

 

01:54:58.500 --> 01:55:04.600 

natomiast no komisja niestety, ale no nie jest dobrą 

wróżką, 

 

01:55:04.600 --> 01:55:06.800 

która może wyczarować pomieszczenie. 

 

01:55:06.800 --> 01:55:09.500 

Nomen omen oczywiście. Nomen omen, ale jest 

blisko. 

 

01:55:10.500 --> 01:55:22.400 

- Kryptoreklama [śmiech] (...) [oklaski] Lokowanie 

produktu tak? 

 

01:55:22.400 --> 01:55:25.700 

Proszę Państwa, ale już tak zupełnie na poważnie, 

żeby nie obśmiać 

 

01:55:25.700 --> 01:55:29.700 

tego już tak do końca chociaż ciężko będzie teraz 

zachować powagę po 
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01:55:29.700 --> 01:55:33.200 

moich słowach, natomiast ten problem jest nam 

znany istotnie. 

 

01:55:34.200 --> 01:55:38.800 

Omawialiśmy go przecież nawet klucze Pan nam 

organizował i na górę 

 

01:55:38.900 --> 01:55:43.200 

wchodziliśmy. I tak naprawdę sami tutaj i na strych i 

już żeśmy 

 

01:55:43.200 --> 01:55:44.600 

nie chcieli wejść. 

 

01:55:44.600 --> 01:55:48.100 

I na dobrą sprawę no cały czas ten problem leży 

nam na sercu, 

 

01:55:48.100 --> 01:55:51.000 

natomiast no nie może Pan oczekiwać, że my po 

prostu tak nagle (...) 

 

01:55:52.000 --> 01:55:56.700 

Oczywiście jak najbardziej ten problem będziemy 

cały czas badać, 

 

01:55:56.700 --> 01:56:01.300 

monitorować i będziemy się starali na tyle ile to jest 

możliwe ten 

 

01:56:01.300 --> 01:56:03.400 

problem rozwiązać. Chociaż problem jest od lat tak 

 

01:56:03.400 --> 01:56:08.600 

naprawdę o czym Pan wie i jest dosyć ciężko go 

rozwiązać tak 

 

01:56:08.600 --> 01:56:10.300 

na bieżąco. Nie tylko w Kijach. 

 

01:56:10.300 --> 01:56:14.700 

- Ja myślę, że szansa jest, bo wojewoda był na 

dożynkach i posłowie 

 

01:56:14.700 --> 01:56:17.100 

byli na dożynkach. Trzeba to wykorzystać. 

 

01:56:17.100 --> 01:56:20.600 

Bardzo proszę Pan Wiesław Kołakowski jako sołtys. 

 

01:56:22.400 --> 01:56:24.300 

- Też jako sołtys dziękuję bardzo. 

 

01:56:24.300 --> 01:56:28.500 

Chciałem robić skorzystać z obecności Pana 

Darasiaka członka zarządu 

 

01:56:28.500 --> 01:56:30.400 

powiatu. 

 

01:56:30.400 --> 01:56:34.000 

I też chciałem o krzakach. 

 

01:56:34.000 --> 01:56:36.600 

Sprawa jest taka, że no mieszkańcy wycinają sami, 

 

01:56:36.600 --> 01:56:41.600 

bo przejścia obok drogi no nie były do przejścia. 

 

01:56:41.600 --> 01:56:44.500 

Trzeba było iść ulicą, bo akacja po prostu tak szybko 

rośnie, 

 

01:56:44.500 --> 01:56:46.100 

że nie jest do przejścia. 

 

01:56:46.100 --> 01:56:52.700 

Drogi powiatowe wykaszają przy drogach trawę 

dwa razy w roku chyba. 

 

01:56:52.700 --> 01:56:54.900 

Bardzo fajnie, ale krzaków już nie tną. 

 

01:56:54.900 --> 01:56:56.400 

Te krzaki już zostają. 

 

01:56:56.400 --> 01:56:57.900 

One se rosną po prostu w samopas. 

 

01:56:57.900 --> 01:57:01.800 

Do tego stopnia nawet, że ławka, którą nie postawił 

powiat tylko myśmy 

 

01:57:01.800 --> 01:57:05.600 

postawili z funduszu sołeckiego to między 

szczebelkami potrafi 

 

01:57:05.600 --> 01:57:07.000 

wyrosnąć akacja. 

 

01:57:07.000 --> 01:57:08.800 

Oni tną trawę i tego nie widzą. 
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01:57:08.800 --> 01:57:10.800 

Zostawiają. 

 

01:57:10.800 --> 01:57:14.200 

Także gdzieś to takie troszeczkę dotyczy to nie tylko 

Nowego Świata, 

 

01:57:14.200 --> 01:57:16.500 

ale również w Cigacicach. 

 

01:57:16.500 --> 01:57:21.300 

Te ścieżki i chodniki przy drodze no często jest 

trudno przez 

 

01:57:21.300 --> 01:57:25.100 

nie przejść. 

 

01:57:21.500 --> 01:57:25.100 

Dziękuję. 

 

01:57:25.500 --> 01:57:27.600 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Sebastian Różycki. 

 

01:57:29.700 --> 01:57:35.300 

- Słowa kieruje zarazem do Pana Andrasiaka jaki do 

burmistrza 

 

01:57:35.700 --> 01:57:38.500 

oraz do Supekomu. 

 

01:57:38.500 --> 01:57:41.600 

od wielu lat mamy problem z ulicą Piaskową. 

 

01:57:41.600 --> 01:57:46.500 

Wielokrotnie na radzie zgłaszaliśmy jako radni jako 

mieszkańcy 

 

01:57:46.500 --> 01:57:47.900 

problem z tą drogą. 

 

01:57:47.900 --> 01:57:56.700 

Liczę na to, że tworząc budżet na rok 2023 

Supekom, gmina oraz powiat 

 

01:57:56.700 --> 01:58:01.300 

wspólnie wyjdziecie Państwo z inicjatywą głębokiej 

naprawy tej 

 

01:58:01.300 --> 01:58:04.300 

nawierzchni wraz z oczywiście odwodnieniem. 

 

01:58:04.300 --> 01:58:07.000 

Temat boryka się od wielu lat, 

 

01:58:07.000 --> 01:58:11.600 

więc myślę, że przychodzi właściwy moment, żeby 

przy intensywnych 

 

01:58:11.600 --> 01:58:16.500 

opadach deszczu móc jakoś temu zaradzić, żeby 

tam można było spokojnie 

 

01:58:16.500 --> 01:58:20.700 

przejechać, a na samym końcu zrobić piękną 

wspólną nawierzchnie. 

 

01:58:20.700 --> 01:58:22.900 

To jest jedna rzecz. 

 

01:58:22.900 --> 01:58:27.700 

Od lat stoi też nierozwiązany temat przychodni 

zdrowia na Alei 

 

01:58:27.700 --> 01:58:29.300 

Niepodległości i Zwycięstwa. 

 

01:58:29.700 --> 01:58:33.200 

Nieruchomość za czasów jak byłem radnym, 

 

01:58:33.200 --> 01:58:37.100 

czyli w poprzedniej kadencji temat był poruszany 

parkingu dla osób, 

 

01:58:37.100 --> 01:58:38.700 

które korzystają z Urzędu Pracy. 

 

01:58:38.700 --> 01:58:45.100 

Z instytucji należących do powiatu chociażby 

ośrodka tam wsparcia 

 

01:58:45.100 --> 01:58:47.200 

i opiekuńczego. 

 

01:58:47.200 --> 01:58:49.200 

Czy też chociażby z samego ośrodka zdrowia. 

 

01:58:49.200 --> 01:58:54.300 

Myślę, że kolejny temat bardzo bulwersujący 

wymaga interwencji. 

 

01:58:54.300 --> 01:58:57.800 

Chodzi o zrobienie parkingu dla tych wszystkich 

ludzi, 
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01:58:57.800 --> 01:58:59.100 

którzy korzystają z tych usług. 

 

01:58:59.100 --> 01:59:05.600 

Także bardzo proszę o to, aby te dwie kwestie 

zostały przez Państwa rozważane. 

 

01:59:05.600 --> 01:59:07.200 

- Dziękuję. 

 

01:59:07.200 --> 01:59:10.600 

Bardzo proszę Pani Krystyna Jagodzińska- Kochaniak 

jako mieszkanka. 

 

01:59:10.600 --> 01:59:13.000 

- Jak jest jako mieszkanka. 

 

01:59:13.000 --> 01:59:17.500 

To jest informacja, która dotarła dzisiaj do mnie 

krótko przed sesją. 

 

01:59:17.500 --> 01:59:22.600 

I teraz nie wiem, czy to jest hejt czy to jest coś na 

rzeczy. 

 

01:59:22.600 --> 01:59:25.600 

W Zielonej Górze powstał szpital nowy szpital. 

 

01:59:25.600 --> 01:59:31.100 

Będzie otwarty i do mnie doszły informacje od 

pracowników naszego 

 

01:59:31.100 --> 01:59:36.800 

szpitala powiatowego, że są zakusy lub już zostały 

rozpoczęte 

 

01:59:36.800 --> 01:59:42.200 

działania, żeby przejąć naszych lekarzy, 

 

01:59:42.200 --> 01:59:46.100 

naszych pielęgniarzy z oddziału ginekologii. 

 

01:59:46.100 --> 01:59:53.200 

Jak pamiętacie Państwo starostwo i przy naszym 

współudziale jak 

 

01:59:53.200 --> 01:59:59.400 

gdyby wspierającym próbowaliśmy ten oddział 

ginekologii na tyle 

 

01:59:59.400 --> 02:00:05.500 

dobrze rozbudować i zabezpieczyć, że powstała 

nawet Poradnia K 

 

02:00:05.500 --> 02:00:13.300 

w gminie Kargowa/chodziło o to, żeby w naszym 

szpitalu powiatowym ten 

 

02:00:13.300 --> 02:00:15.100 

oddział był sztandarowy. 

 

02:00:15.100 --> 02:00:19.800 

I mogę powiedzieć, że ten oddział pracuje dobrze. 

 

02:00:19.800 --> 02:00:24.300 

Nie przynosi żadnych strat, jeśli chodzi o działanie 

całego szpitala. 

 

02:00:24.300 --> 02:00:31.700 

I teraz dochodzą nas informację, że jest próba 

przejęcia lekarzy 

 

02:00:31.700 --> 02:00:34.200 

i pielęgniarek do tego nowego szpitala w Zielonej 

Górze. 

 

02:00:34.200 --> 02:00:40.000 

Mówię dlatego o tym, bo mamy przedstawiciela 

Starostwa Powiatowego. 

 

02:00:40.000 --> 02:00:44.000 

Nie wiem czy Pan Andrasiak coś wie na ten temat? 

 

02:00:44.000 --> 02:00:45.800 

Może nie wie. 

 

02:00:45.800 --> 02:00:48.600 

Może to jest hejt, a może jednak jest to coś na 

rzeczy. 

 

02:00:48.600 --> 02:00:51.000 

Ja tego osobiście jeszcze nie sprawdziłam, 

 

02:00:51.000 --> 02:00:55.400 

ale uznałam, że musicie Państwo o tym wiedzieć, 

 

02:00:55.400 --> 02:01:01.600 

że jeżeli to ma miejsce i są przyjmowani pracownicy 

z naszego 

 

02:01:01.600 --> 02:01:05.700 

szpitala no to jest to dla nas Informacja bardzo 

negatywna. 
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02:01:06.400 --> 02:01:07.700 

- Dziękuję. 

 

02:01:07.700 --> 02:01:10.300 

No szpital na pewno jedna z najważniejszych 

instytucji jak 

 

02:01:10.300 --> 02:01:11.500 

nie najważniejsza w naszej okolicy. 

 

02:01:11.500 --> 02:01:14.200 

Przechodzimy do odpowiedzi. 

 

02:01:14.200 --> 02:01:16.300 

I teraz czy Pan Burmistrz najpierw? 

 

02:01:16.300 --> 02:01:20.000 

Czy Pan Mirosław Andrasiak jako w imieniu 

powiatu? 

 

02:01:20.000 --> 02:01:25.500 

Pan gość tak? Panie Burmistrzu? 

 

02:01:27.300 --> 02:01:30.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

02:01:30.500 --> 02:01:34.200 

W toku dyskusji i przysłuchiwania się jej zakładam, 

 

02:01:34.200 --> 02:01:38.300 

że wszystkie wątpliwości zostały wyjaśnione. 

 

02:01:38.300 --> 02:01:41.500 

To znaczy pytanie miał Radny Roman Wilczyński. 

 

02:01:41.500 --> 02:01:44.600 

Odpowiedział mu Radny Brodzikowski. 

 

02:01:44.600 --> 02:01:51.000 

Ja mogę tylko potwierdzić słowa Radnego Miłosza, 

 

02:01:51.000 --> 02:01:56.900 

bo też byłem obecny na komisji objazdowej Komisji 

Oświaty. 

 

02:01:56.900 --> 02:02:00.100 

I za chwilę będziemy rozmawiali o budżecie, 

 

02:02:00.100 --> 02:02:06.100 

więc jeśli w planach mielibyśmy zrobienie 

termomodernizacji albo 

 

02:02:06.100 --> 02:02:13.100 

remontu Szkoły Podstawowej w Kijach o co 

wnioskuję Radny Wilczyński 

 

02:02:13.300 --> 02:02:18.000 

no to akurat jest ten czas w roku, kiedy możemy na 

ten temat 

 

02:02:18.000 --> 02:02:19.700 

rozmawiać. 

 

02:02:19.700 --> 02:02:22.500 

Pozostałe pytania były do Pana Starosty, 

 

02:02:22.500 --> 02:02:28.900 

więc tutaj absolutnie nie będę się wypowiadał. 

 

02:02:28.900 --> 02:02:35.600 

I było pytanie Pani Sołtys odnośnie tej korekty 

wniosku, 

 

02:02:35.600 --> 02:02:38.100 

ale tutaj Pan Przewodniczący Murkowski 

odpowiedział, 

 

02:02:38.100 --> 02:02:43.300 

że przy rozmowie o budżecie również uwzględnimy 

tę prośbę. 

 

02:02:43.300 --> 02:02:44.900 

- Dziękuję. 

 

02:02:44.900 --> 02:02:46.600 

- No to chyba tyle tak? Dziękuję. 

 

02:02:46.600 --> 02:02:50.300 

- Jasne. Bardzo proszę Pan Mirosław Andrasiak w 

imieniu powiatu. 

 

02:02:54.800 --> 02:02:57.000 

- Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, 

 

02:02:57.000 --> 02:02:59.600 

Panie Burmistrzu, Szanowni Radni. 

 

02:02:59.600 --> 02:03:08.300 

Odpowiadając na pytanie tak może po kolei ulica 

Piaskowa bodajże 3 miesiące 

 

02:03:08.300 --> 02:03:10.100 

temu rozmawialiśmy na sesji online. 
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02:03:10.100 --> 02:03:12.300 

Podzieliliśmy się problemami. 

 

02:03:12.300 --> 02:03:16.400 

Powiedzieliśmy, że po okresie wakacyjnym 

spotkamy się i będziemy 

 

02:03:16.400 --> 02:03:17.600 

jeszcze raz rozmawiali. 

 

02:03:17.600 --> 02:03:21.600 

Także ja podtrzymuję tą swoją propozycję razem z 

Państwem, 

 

02:03:21.600 --> 02:03:22.800 

że możemy wrócić do rozmowy. 

 

02:03:22.800 --> 02:03:27.800 

Tam jest problem przede wszystkim kanalizacji i 

odprowadzenia wód 

 

02:03:27.800 --> 02:03:32.900 

deszczowych, natomiast z tymi światłami ja nie 

zauważyłem tego 

 

02:03:32.900 --> 02:03:35.100 

problemu, ale może jest także podjadę. 

 

02:03:35.100 --> 02:03:37.900 

Ja też tam często jeżdżę i zobaczę, 

 

02:03:37.900 --> 02:03:43.700 

natomiast jeżeli moglibyśmy się spotkać 

tematycznie o ulicy 

 

02:03:43.700 --> 02:03:47.800 

Piaskowej, przejęcia czy remontu to jestem gotowy 

w każdej chwili. 

 

02:03:48.400 --> 02:03:52.600 

Pobocze ulica Łęgowa do Łęgowa. 

 

02:03:52.600 --> 02:03:58.000 

Tam nigdy nie było problemu, natomiast 

prawdopodobnie przy budowie 

 

02:03:58.000 --> 02:04:06.500 

zakładów, magazynów wyjazd na Poznań 

zauważyliśmy zwiększony ruch 

 

02:04:06.500 --> 02:04:08.100 

ciężkich samochodów. 

 

02:04:08.100 --> 02:04:12.100 

I to one powybijały te pobocza, natomiast mamy już 

podpisaną umowę 

 

02:04:12.100 --> 02:04:15.100 

na remont drogi Łęgowo- Klemsk. 

 

02:04:15.100 --> 02:04:22.200 

I są takie ustalenia, że każdy materiał odzyskany czy 

to będzie frez 

 

02:04:22.200 --> 02:04:26.200 

czy inny materiał będzie wbudowany na pobocze 

drogi do Łęgowa. 

 

02:04:26.200 --> 02:04:30.300 

Do Bukowa jest realizowana inwestycja. 

 

02:04:30.300 --> 02:04:34.900 

Ona ma dużą szansę być zakończona w tym roku. 

 

02:04:34.900 --> 02:04:40.800 

Tam umowa przewiduję, że zakończenie trzeciego 

etapu pierwszy kwartał 

 

02:04:40.800 --> 02:04:45.700 

roku przyszłego, natomiast firma bardzo dobrze 

pracuje i myślę, 

 

02:04:45.700 --> 02:04:47.100 

że w tym roku będzie zakończone. 

 

02:04:47.100 --> 02:04:48.300 

Nie wszystko zrobimy. 

 

02:04:48.300 --> 02:04:52.500 

Te gałęzie nie są w projekcie także będziemy musieli 

znaleźć środki. 

 

02:04:52.500 --> 02:04:54.800 

Jeżeli będzie kłopot to będziemy reagowali. 

 

02:04:57.000 --> 02:05:02.000 

To chyba tyle dla Przemka (...) Szpital gorszy to za 

chwilę może, 

 

02:05:02.000 --> 02:05:04.600 

bo jeszcze mamy krzaki przy poboczach. 

 

02:05:05.200 --> 02:05:06.400 
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Tniemy, ile możemy tak? 

 

02:05:06.400 --> 02:05:11.400 

Ale to są tak duże koszty, że nie wszędzie w czasie 

możemy to 

 

02:05:11.400 --> 02:05:13.300 

wszystko wykosić. 

 

02:05:13.300 --> 02:05:18.500 

Akacja rośnie za przeproszeniem jak zwariowana 

tak? 

 

02:05:18.500 --> 02:05:23.800 

Skoszenie jej wiosną to trzy miesiące odbijają tak 

gałęzie, 

 

02:05:23.800 --> 02:05:25.300 

że nie da rady. 

 

02:05:25.300 --> 02:05:31.100 

Ja bym jakby ponowił prośbę do Pana Burmistrza i 

całego zespołu, żeby 

 

02:05:31.100 --> 02:05:37.100 

no jeszcze raz przeanalizować, bo posiadając swoją 

spółkę komunalną 

 

02:05:37.100 --> 02:05:40.500 

jesteśmy w stanie przekazać jakieś środki 

finansowe, żeby 

 

02:05:40.500 --> 02:05:43.700 

też wspomogła nas przy tych poboczach. 

 

02:05:43.700 --> 02:05:44.900 

Taka propozycja na pewno będzie. 

 

02:05:49.600 --> 02:05:51.500 

Do Pani Krystyny. 

 

02:05:51.500 --> 02:05:58.300 

Pani Krysiu jest Pani w Radzie Społecznej Szpitala i 

Pani wie zakłada 

 

02:05:58.300 --> 02:05:59.700 

więcej jak ja. 

 

02:05:59.700 --> 02:06:01.900 

Ja byłem w Radzie Społecznej Szpitala, 

 

02:06:01.900 --> 02:06:03.500 

ale złożyłem rezygnację. 

 

02:06:03.500 --> 02:06:07.100 

Z uwagi jak wszyscy wiemy jakie były tam momenty, 

 

02:06:07.100 --> 02:06:09.900 

natomiast w tej chwili my wiedzieliśmy o tym. 

 

02:06:09.900 --> 02:06:15.700 

Wszyscy wiedzieliśmy, że Szpital w Zielonej Górze 

powstaje nowy 

 

02:06:15.700 --> 02:06:20.500 

do opieki dzieci noworodków szpitalnych i 

wiedzieliśmy jaki będzie 

 

02:06:20.500 --> 02:06:23.100 

problem. Także ja bym się temu nie dziwił teraz, 

 

02:06:23.100 --> 02:06:27.000 

że są takie zakusy, podejścia, plotki. 

 

02:06:27.000 --> 02:06:33.000 

No zrobiliśmy co mówiliśmy, żeby położnictwo u 

nas było na tak wysokim 

 

02:06:33.000 --> 02:06:36.700 

poziomie jak było w poprzednich latach i musi się 

obronić. 

 

02:06:36.700 --> 02:06:39.900 

No musisz, bo jeżeli jest to musi się bronić nie? 

 

02:06:39.900 --> 02:06:51.000 

Natomiast z tych dobrych informacji to 

podpisaliśmy umowę na remont 

 

02:06:51.000 --> 02:06:53.600 

rehabilitacji. 

 

02:06:53.600 --> 02:06:57.900 

I to jest prawie blisko 10000000,00 złotych. 

 

02:06:57.900 --> 02:07:01.100 

Umowa została podpisana w poniedziałek chyba. 

 

02:07:01.100 --> 02:07:02.300 

W poniedziałek. 

 

02:07:02.300 --> 02:07:05.000 

Jutro mamy spotkanie z wykonawcami. 
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02:07:05.000 --> 02:07:08.400 

Określenie całości zadania. 

 

02:07:08.400 --> 02:07:11.800 

Rok czasu na dokumentację projektową i rok czasu 

na remont. 

 

02:07:11.800 --> 02:07:15.700 

I tutaj też taka jeszcze nie pisemna, 

 

02:07:15.700 --> 02:07:25.100 

ale prośba do Państwa o prośba o 

współfinansowanie wkładu własnego 

 

02:07:25.100 --> 02:07:30.800 

w roku 2024, bo wtedy będzie całe obciążenie 

remontowe. 

 

02:07:32.600 --> 02:07:34.400 

To chyba wszystko. 

 

02:07:34.400 --> 02:07:37.000 

Jak coś to mogę doprecyzować. Dziękuję. 

 

02:07:37.000 --> 02:07:39.700 

- Dziękuję. 

 

02:07:39.700 --> 02:07:42.700 

Nie widzę więcej głosów, więc przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

02:07:42.700 --> 02:07:46.900 

Punkt dziewiąty wolne wnioski, informacje oraz 

dyskusja. 

 

02:07:48.400 --> 02:07:53.400 

I zanim oddam Państwu Radnym głos to może 

najpierw ja (...) 

 

02:08:09.900 --> 02:08:11.700 

Okażcie miłosierdzie. 

 

02:08:11.700 --> 02:08:23.600 

Zgodnie z kolejnością na liście (...) Może jeszcze 

taka uwaga natury 

 

02:08:23.600 --> 02:08:25.700 

porządkowej. 

 

02:08:25.700 --> 02:08:30.500 

Słuchajcie w punkcie 8 bardzo kilku radnych jako 

mieszkańcy zabrali 

 

02:08:30.500 --> 02:08:35.200 

głos, natomiast wydaje mi się, że chyba Komisja 

Statutowa planowała 

 

02:08:35.200 --> 02:08:39.800 

zmianę tego statuty i żeśmy go przyjęli chyba miała 

na myśli żebyśmy 

 

02:08:39.800 --> 02:08:41.800 

tą dyskusję prowadzili w dziewiątym punkcie nie? 

 

02:08:41.800 --> 02:08:43.100 

Więc tak już mówię na przyszłość. 

 

02:08:43.100 --> 02:08:47.000 

Ja dzisiaj nie mówiłem o tym, ale chyba chodziło 

nam o to, żeby 

 

02:08:47.000 --> 02:08:49.200 

w dziewiątce ta dyskusja była prowadzona. 

 

02:08:49.200 --> 02:08:51.700 

Ja mam takie dwie refleksje. 

 

02:08:51.700 --> 02:08:53.100 

Jedna dotyczy budżetu obywatelskiego. 

 

02:08:53.100 --> 02:08:57.500 

Jest, jak Państwo wiecie głosowanie. 

 

02:08:57.500 --> 02:09:01.500 

Ta refleksja dotyczy tego. 

 

02:09:01.500 --> 02:09:03.900 

Że z 17 projektów zostało tylko 5, 

 

02:09:03.900 --> 02:09:10.200 

czyli w tym roku komisja dotycząca budżetu 

obywatelskiego podeszła 

 

02:09:10.200 --> 02:09:14.500 

do tego dość restrykcyjnie i trochę bym powiedział 

popsuto zabawę. 

 

02:09:14.500 --> 02:09:19.000 

No bo nie chodzi o to, żeby jak najwięcej projektów 

usunąć 

 

02:09:19.000 --> 02:09:21.700 

z głosowania tak? No bo chodzi o to, żeby jednak 

tym mieszkańcom 
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02:09:21.700 --> 02:09:25.600 

umożliwić, więc wydaje mi się, że rozsądne będzie 

w przyszłym roku 

 

02:09:25.600 --> 02:09:31.000 

zaplanowanie w ramach procedury budżetu 

obywatelskiego jakieś 

 

02:09:31.000 --> 02:09:33.400 

uzupełnienie przez wnioskodawcę. 

 

02:09:33.400 --> 02:09:35.900 

No bo jeżeli ktoś zgłosił drogę i my mu wycenimy, 

 

02:09:35.900 --> 02:09:40.000 

że to jest 150000,00 a nie 100000,00 to mu zawsze 

może zgłosić 

 

02:09:40.000 --> 02:09:43.900 

o kilka metrów mniej, a tak na przykład było gdzieś 

tam w Kalsku. 

 

02:09:43.900 --> 02:09:47.500 

Albo boisko do koszykówki niekoniecznie z takiej 

nawierzchni, 

 

02:09:47.500 --> 02:09:48.600 

a z innej. 

 

02:09:48.600 --> 02:09:52.000 

No chodzi o to, żeby ta zabawa była jak najszersza 

tak? 

 

02:09:52.000 --> 02:09:55.500 

Żeby było tych wniosków jak najwięcej i żeby były 

one głosowane. 

 

02:09:55.500 --> 02:09:58.800 

I druga informacja tak. 

 

02:10:00.100 --> 02:10:05.800 

Gdzieś tam w toku dyskusji pojawił się wniosek 

radnych tutaj 

 

02:10:05.800 --> 02:10:09.800 

dotyczący opłaty targowej i było pytanie czy sołtysi 

czy Koła 

 

02:10:09.800 --> 02:10:13.800 

Gospodyń Wiejskich nie powinny być zwolnione z 

tej opłaty targowej 

 

02:10:13.800 --> 02:10:15.600 

podczas imprez, które organizują. 

 

02:10:15.600 --> 02:10:21.200 

I nie pojawił się żaden taki wniosek z Państwa 

Radnych strony 

 

02:10:21.200 --> 02:10:22.300 

dlatego ja wyjdę z taką propozycją. 

 

02:10:22.300 --> 02:10:24.000 

Oczywiście ona będzie do dyskusji. 

 

02:10:24.000 --> 02:10:27.800 

Dzisiaj Państwo otrzymacie na maila Pan Burmistrz 

również propozycje 

 

02:10:27.800 --> 02:10:29.400 

w tym zakresie. 

 

02:10:29.400 --> 02:10:32.800 

I ewentualnie będę czekał na uwagi do tej uchwały, 

 

02:10:32.800 --> 02:10:37.000 

którą chciałbym żebyśmy złożyli na najbliższej sesji 

pod głosowanie. 

 

02:10:37.000 --> 02:10:38.800 

I tylko tyle. 

 

02:10:38.800 --> 02:10:41.600 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Marcin 

Górzny. 

 

02:10:41.600 --> 02:10:43.300 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

02:10:43.300 --> 02:10:46.400 

- Panie Przewodniczący ja pozwoliłem sobie ad 

vocem w kontekście tego 

 

02:10:46.400 --> 02:10:52.700 

budżetu obywatelskiego, bo miałem przyjemność 

być przewodniczącym tej 

 

02:10:52.700 --> 02:10:56.200 

komisji. Tutaj wspólnie z radnymi, 

 

02:10:56.200 --> 02:11:01.700 

przedstawicielami rady i merytorycznymi 

kierownikami i pracownikami 
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02:11:01.700 --> 02:11:05.900 

urzędu na ten temat naprawdę dosyć długo 

debatowaliśmy. 

 

02:11:06.100 --> 02:11:08.900 

Nie użyłbym takiego słowa 'popsuliśmy zabawę', 

 

02:11:08.900 --> 02:11:14.100 

bo ja uważam, że nie powinniśmy mamić 

mieszkańców jakimiś wizjami 

 

02:11:14.400 --> 02:11:16.900 

nierealnymi. I faktem jest to, 

 

02:11:16.900 --> 02:11:20.600 

że zdecydowana większość tych projektów 

zgłoszonych wyleciała, 

 

02:11:20.600 --> 02:11:25.500 

ale to było pokłosie tych sytuacji, które się w 

poprzednich latach 

 

02:11:25.500 --> 02:11:27.500 

z budżetem obywatelskim wydarzyły. 

 

02:11:27.500 --> 02:11:31.700 

Kiedy coś było poddane pod głosowanie na przykład 

wygrało, 

 

02:11:31.700 --> 02:11:35.600 

a potem okazało się, że nie jesteśmy w stanie tego 

zrealizować 

 

02:11:35.600 --> 02:11:39.500 

ze względów technicznych na przykład kosztowych 

albo proceduralnych. 

 

02:11:39.500 --> 02:11:41.900 

I to jest też pytanie do Państwa jako do rady. 

 

02:11:41.900 --> 02:11:48.800 

Czy jeśli przyjmujemy te 100000,00 za próg zadania 

to, czy możemy 

 

02:11:48.800 --> 02:11:51.200 

sobie na przykład pozwolić na to, 

 

02:11:51.200 --> 02:11:56.200 

że w momencie jego realizacji, czyli tak naprawdę 

czasami po roku 

 

02:11:56.200 --> 02:12:00.000 

od złożenia takiej propozycji przez mieszkańca koszt 

jest generowany 

 

02:12:00.000 --> 02:12:04.600 

na przykład o 50% tak? 

 

02:12:04.600 --> 02:12:05.800 

Pytanie czy nas stać? Czy chcemy? 

 

02:12:05.800 --> 02:12:07.700 

Czy jest to uczciwe? 

 

02:12:07.700 --> 02:12:09.700 

I druga kwestia, jeśli mówimy o tym, 

 

02:12:09.700 --> 02:12:14.300 

że zadanie ma być zrealizowane w ciągu jednego 

roku i my wiemy o tym 

 

02:12:14.300 --> 02:12:15.700 

ile trwają procedury. 

 

02:12:15.700 --> 02:12:17.700 

Na przykład u konserwatora w Wodach Polskich. 

 

02:12:17.700 --> 02:12:23.200 

Tutaj akurat powiat i zgłoszenia i pozwolenia na 

budowę stara 

 

02:12:23.200 --> 02:12:27.000 

się wydawać szybko, więc z tym zakładam nie 

będzie problemu. 

 

02:12:27.000 --> 02:12:29.200 

To jest kolejne pytanie tak? 

 

02:12:29.500 --> 02:12:33.900 

Czy możemy rozmawiać o tym, że te zadania na 

przykład przejdą jako 

 

02:12:33.900 --> 02:12:35.200 

niewygasy na kolejny rok? 

 

02:12:35.200 --> 02:12:40.100 

Bo czy jest to uczciwe względem na przykład 

propozycji, 

 

02:12:40.100 --> 02:12:44.700 

które można było przeprowadzić w ciągu 12 

miesięcy. 
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02:12:44.700 --> 02:12:49.100 

I też pytanie na ile koszty po półtora roku będą 

odpowiadały tym co 

 

02:12:49.400 --> 02:12:50.900 

wyszacowali sobie wnioskodawcy. 

 

02:12:50.900 --> 02:12:54.800 

To myślę, że ta dyskusja o tym budżecie 

obywatelskim na pewno fajnie 

 

02:12:54.800 --> 02:12:56.500 

by było, żeby się odbyła. 

 

02:12:56.500 --> 02:13:01.400 

Pytanie czy w tych realiach 100000,00, bo wiecie, 

jeśli rozmawiamy 

 

02:13:01.400 --> 02:13:06.100 

na przykład o budowie drogi to pytanie, ile teraz 

kosztuje 100 metrów 

 

02:13:06.100 --> 02:13:08.300 

drogi tak? 

 

02:13:08.300 --> 02:13:11.900 

I to są też takie pytania, na które pewnie 

mieszkańcy będą chcieli 

 

02:13:11.900 --> 02:13:15.700 

znać odpowiedzi, więc ja bym nawet bardzo prosił 

żebyśmy się 

 

02:13:15.700 --> 02:13:19.000 

też specjalnie spotkali w tej sprawie na przykład w 

takim większym 

 

02:13:19.000 --> 02:13:20.500 

gronie i porozmawiali. 

 

02:13:20.500 --> 02:13:23.600 

Zaprosimy kierowników Wydziału Inwestycji. 

 

02:13:23.600 --> 02:13:26.600 

Panią Kierownik Martę z Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, 

 

02:13:26.600 --> 02:13:32.700 

które najwięcej tych zadań potem mają 

do realizacji i porozmawiamy. O to proszę i 

dziękuję. 

 

02:13:32.700 --> 02:13:33.800 

- Dziękuję. 

 

02:13:33.800 --> 02:13:35.500 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Bodnar. 

 

02:13:35.500 --> 02:13:38.300 

- Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

02:13:38.300 --> 02:13:40.300 

Szanowni Państwo. 

 

02:13:40.300 --> 02:13:43.500 

Mieszkańcy wsi Krężoły ulica Anyżowa zobowiązali 

mnie do zajęcie 

 

02:13:43.500 --> 02:13:46.600 

głosu z prośbą o wpłynięcie na wykonawcę, 

 

02:13:46.600 --> 02:13:51.600 

który na ulicy Anyżowej tam były jakieś prace 

ziemne związane 

 

02:13:51.600 --> 02:13:53.200 

z przyłączami wody. 

 

02:13:53.200 --> 02:13:56.500 

I według mieszkańców ta droga nie została 

doprowadzona chociaż wiemy, 

 

02:13:56.500 --> 02:13:58.100 

że to jest tylko utwardzony teren, 

 

02:13:58.100 --> 02:14:03.700 

a nie tak naprawdę droga, że została źle jakby 

doprowadzona do tego 

 

02:14:03.900 --> 02:14:05.100 

poprzedniego stanu tak? 

 

02:14:05.100 --> 02:14:06.500 

I nie jest to dobrze utwardzone. 

 

02:14:06.500 --> 02:14:10.500 

Ziemia w tych miejscach, gdzie te prace ziemne były 

prowadzone się 

 

02:14:10.500 --> 02:14:13.800 

zapada i jest no ryzyko, że tam jakieś koła 

powpadają i jakieś auta 

 

02:14:13.800 --> 02:14:17.200 
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się zaklinują, więc tu jest prośba, żeby spróbować 

wpłynąć 

 

02:14:17.200 --> 02:14:20.200 

na wykonawcę, żeby jednak utwardził lepiej ten 

teren. 

 

02:14:20.200 --> 02:14:25.200 

Druga rzecz to jest taka grzecznościowa właściwie 

sprawa, 

 

02:14:25.200 --> 02:14:26.400 

bo to też dotyczy ulicy Anyżowej. 

 

02:14:26.500 --> 02:14:33.700 

Tam jeden z mieszkańców, który jest kierowcą tira 

po prostu ten tir 

 

02:14:33.700 --> 02:14:34.900 

tam sobie parkuje. 

 

02:14:34.900 --> 02:14:39.000 

Wiemy o tym, że ten temat był zgłaszany już gdzieś 

do służb, żeby 

 

02:14:39.400 --> 02:14:41.300 

jakiś patrol przyjechał i ewentualnie ukarał 

mandatem, 

 

02:14:41.300 --> 02:14:45.800 

bo wiemy, że ulica nie jest od tego, żeby tam 

naczepa razem znaczy 

 

02:14:45.800 --> 02:14:49.400 

ciągnik razem z naczepą stał i rozjeżdżał tą drogę. 

 

02:14:49.400 --> 02:14:51.700 

Są jakieś ograniczenia, więc jeżeli jest taka 

możliwość, żeby 

 

02:14:51.700 --> 02:14:54.900 

porozumieć się ze służbami też i przypilnować. 

 

02:14:54.900 --> 02:14:59.900 

I też tutaj tak bardziej w kwestii informacyjnej 

dziękuję 

 

02:14:59.900 --> 02:15:04.300 

Panu Burmistrzowi za informację odnośnie sali 

wiejskiej w Krężołach. 

 

02:15:04.300 --> 02:15:08.900 

Już wiemy, że to rozwiązanie umowy z poprzednim 

wykonawcą się 

 

02:15:08.900 --> 02:15:10.000 

dokonało. 

 

02:15:10.000 --> 02:15:13.000 

No i czekamy z niecierpliwością na przetarg, żeby 

dokończyć pracę. 

 

02:15:13.000 --> 02:15:16.500 

Liczymy na to, że przed zimą się uda jeszcze 

przynajmniej to zrobić 

 

02:15:16.500 --> 02:15:19.700 

żeby zabezpieczyć na tyle salę, żeby się nic tam 

złego nie stało 

 

02:15:19.700 --> 02:15:24.700 

głównie w piwnicach, bo też mamy tam 

niewykonaną izolację pionową 

 

02:15:24.700 --> 02:15:26.000 

tak? 

 

02:15:26.000 --> 02:15:28.200 

Do fundamentów, więc no czekamy z 

niecierpliwością. 

 

02:15:28.200 --> 02:15:31.900 

Mam nadzieję, że się uda w miarę szybko to zrobić. 

Dziękuję bardzo. 

 

02:15:31.900 --> 02:15:34.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

02:15:34.400 --> 02:15:35.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

02:15:40.100 --> 02:15:46.100 

Chciałam bardzo podziękować Panu 

Przewodniczącemu dzisiaj, 

 

02:15:46.100 --> 02:15:53.000 

że w swoim czasie przypomniał kto tu jest 

gospodarzem co się kiedyś 

 

02:15:53.000 --> 02:15:54.200 

nie zdarzało. 

 

02:15:54.200 --> 02:15:57.000 
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Bardzo dobrze. I również chciałam poprzeć Pana 

Przewodniczącego. 

 

02:15:57.000 --> 02:16:02.000 

No jednak jak sobie ustaliliśmy statut i mamy 

porządek obrad to 

 

02:16:02.000 --> 02:16:05.400 

nie wykorzystujemy tego, że ktoś jest mieszkańcem 

ktoś sołtysem, 

 

02:16:05.400 --> 02:16:08.000 

bo mamy teraz ten punkt do dyskusji. 

 

02:16:08.000 --> 02:16:12.000 

No co chcemy być jakby lepsi od innych, żeby w 

dwóch punktach mieć 

 

02:16:12.000 --> 02:16:13.600 

możliwość zabierania głosu? 

 

02:16:13.600 --> 02:16:15.400 

Poczekajmy na swoją kolej. 

 

02:16:15.400 --> 02:16:17.200 

No wszyscy jesteśmy mieszkańcami. 

 

02:16:17.200 --> 02:16:19.300 

Tylko, że po co? Po co jak mamy swój punkt. 

 

02:16:19.300 --> 02:16:22.000 

To jest taka tylko też prośba poparcie Pana 

Przewodniczącego. 

 

02:16:22.000 --> 02:16:26.000 

Mam pytanie do Pana członka zarządu. 

 

02:16:26.000 --> 02:16:27.400 

Dwa w zasadzie pytania. 

 

02:16:27.400 --> 02:16:32.800 

Jedno chodzi mi o rondo Koszarowej, Konopnickiej, 

 

02:16:32.800 --> 02:16:35.500 

Styczniowej, Brzozowej. 

 

02:16:35.500 --> 02:16:39.600 

Tam dostaliśmy swojego czasu jakieś tam 2 

projekty. 

 

02:16:39.600 --> 02:16:41.400 

Chciałbym wiedzieć na jakim etapie to jest? 

 

02:16:41.400 --> 02:16:42.500 

Czy to stanęło? 

 

02:16:42.500 --> 02:16:44.000 

Czy są jakieś prace prowadzone? 

 

02:16:44.000 --> 02:16:48.600 

Drugie pytanie jest o ten ważny szpital, 

 

02:16:48.600 --> 02:16:52.900 

ponieważ Pan Mirosław Andrasiak powiedział, 

 

02:16:52.900 --> 02:16:56.600 

że no wiedzieliśmy, że będą zakusy jakieś na 

przyjęcie. 

 

02:16:56.600 --> 02:16:59.600 

Okej, ale jaki jest stan na dzień dzisiejszy? 

 

02:16:59.600 --> 02:17:01.200 

Czy to jest coś poważnego? 

 

02:17:01.200 --> 02:17:03.900 

Czy tylko pomysły takie nic nieważące? 

 

02:17:03.900 --> 02:17:08.500 

Czy jednak możemy się spodziewać, że będzie to 

bardziej mocniej 

 

02:17:08.500 --> 02:17:09.800 

drążone? 

 

02:17:09.800 --> 02:17:11.300 

I będziemy w złej sytuacji. 

 

02:17:11.300 --> 02:17:18.200 

Na pewno jakąś wiedzę starostwo w tym temacie 

ma. 

 

02:17:18.200 --> 02:17:23.400 

Chciałbym do Pana Burmistrza. 

 

02:17:23.400 --> 02:17:28.800 

Ja na poprzedniej sesji prosiłem żebym dostał 

odpowiedź na pismo 

 

02:17:28.800 --> 02:17:30.000 

o przejścia dla pieszych. 

 

02:17:30.000 --> 02:17:31.900 

Tam Klonowa ulica i Morelowa. 
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02:17:33.500 --> 02:17:35.400 

Pan Burmistrz mi nie odpowiedział. 

 

02:17:35.400 --> 02:17:37.300 

Na mailu nie widziałem. 

 

02:17:37.300 --> 02:17:39.500 

Może jest. Nie będę mówił, że nie było. 

 

02:17:40.100 --> 02:17:41.200 

Ja tego nie dostałem. 

 

02:17:41.200 --> 02:17:44.700 

Jakby było to odpowiedź kopia tego chociaż tutaj, 

żeby mi dać tą 

 

02:17:44.700 --> 02:17:49.500 

kopię, bo po prostu interesuje mnie uzasadnienie 

odmowy zrobienia tam 

 

02:17:49.500 --> 02:17:52.000 

przejść dla pieszych jak tam jest bardzo dużo dzieci 

przychodzi, 

 

02:17:52.000 --> 02:17:54.300 

bo być może wystąpię jeszcze raz. 

 

02:17:54.300 --> 02:17:57.300 

Także bardzo proszę chociażby o kopię, jeżeli było, 

 

02:17:57.500 --> 02:18:00.800 

a jeżeli nie było to proszę o takie pisemko. 

 

02:18:00.800 --> 02:18:05.600 

Mam temat budżetu, który nadchodzi. 

 

02:18:05.600 --> 02:18:11.000 

Pytanie do Pana Burmistrza, ponieważ jak wiemy 

bardzo dużo wzrośnie 

 

02:18:11.500 --> 02:18:13.100 

energia elektryczna. 

 

02:18:13.800 --> 02:18:16.900 

Dla wszystkich przedsiębiorców wzrośnie, 

 

02:18:16.900 --> 02:18:20.900 

ale między innymi wzrośnie również dla Supekomu. 

 

02:18:23.000 --> 02:18:27.900 

Mamy taryfę na wodę i ścieki taką jaką mamy, 

 

02:18:27.900 --> 02:18:30.400 

czyli ona jest wprowadzana z opóźnieniem była, 

 

02:18:30.400 --> 02:18:33.400 

ponieważ Polskie Wody nie chciały się zgodzić, 

 

02:18:33.400 --> 02:18:35.900 

czyli ceny są wypracowane dość wcześnie. 

 

02:18:35.900 --> 02:18:39.400 

Ta cena wody nie wiem na dzień dzisiejszy czy się 

 

02:18:39.400 --> 02:18:42.700 

równoważy czy nie równoważy, ale wydaje mi się, 

 

02:18:42.700 --> 02:18:48.400 

że pomimo zapowiedzi Państwa o objęciu tych 

przedsiębiorstw 

 

02:18:48.400 --> 02:18:50.100 

też specjalną troską. 

 

02:18:50.100 --> 02:18:52.800 

Tak to jest jak to będzie nie wiadomo. 

 

02:18:52.800 --> 02:18:58.000 

Mi się wydaje, że ścieki i woda poprzez prąd, 

 

02:18:58.000 --> 02:19:02.900 

ale nie tylko może wzrosnąć 1000000,00 może 

2000000,00 zł koszty mogą 

 

02:19:02.900 --> 02:19:04.600 

wzrosnąć więcej. 

 

02:19:04.600 --> 02:19:06.100 

I pytanie moje jest takie. 

 

02:19:06.100 --> 02:19:07.200 

To jest oczywiste, że wzrośnie. 

 

02:19:07.200 --> 02:19:14.600 

Czy burmistrz przewiduje, że zleci Supekom-owi 

robienie nowej taryfy? 

 

02:19:14.600 --> 02:19:18.300 

Czy przewiduje, że jednak nie będzie nowej taryfy, 

 

02:19:18.300 --> 02:19:20.900 

bo obecna jest na 3 lata? 
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02:19:20.900 --> 02:19:26.000 

Tylko w jakiś sposób ujmie dofinansowanie w 

budżecie czy w inny 

 

02:19:26.000 --> 02:19:29.500 

sposób dla tego przedsiębiorstwa. 

 

02:19:29.500 --> 02:19:32.800 

Jest to bardzo ważne pytanie ze względu na nasze 

koszty, 

 

02:19:32.800 --> 02:19:35.500 

które ponosimy z tego tytułu. 

 

02:19:36.600 --> 02:19:38.900 

I jeszcze jedno tylko. 

 

02:19:39.600 --> 02:19:43.600 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest spotkanie na 31 

października. 

 

02:19:43.600 --> 02:19:46.500 

No akurat taki trudny termin. 

 

02:19:46.500 --> 02:19:47.800 

Ja na pewno nie będę. 

 

02:19:47.800 --> 02:19:51.100 

To jest przed pierwszym października i taki długi 

weekend także (...) 

 

02:19:51.100 --> 02:19:57.100 

31 października mówiłem tak? (...) Przed pierwszym 

listopada tak tak 

 

02:19:57.100 --> 02:19:58.200 

przepraszam dobrze. 

 

02:19:58.200 --> 02:19:59.500 

I to jest taki długi weekend. 

 

02:19:59.500 --> 02:20:01.100 

Ja też nie będę, bo też wyjeżdżam. 

 

02:20:01.100 --> 02:20:02.400 

Wielu radnych na pewno wyjedzie. 

 

02:20:02.400 --> 02:20:08.400 

To tak troszkę jakby było zaplanowane no nie dla 

wszystkich może tak 

 

02:20:08.400 --> 02:20:09.500 

powiem. Dziękuję. 

 

02:20:09.500 --> 02:20:13.600 

- Dziękuję, ale myślę, że to nie będzie jedno 

spotkanie. 

 

02:20:13.600 --> 02:20:18.700 

To będzie pierwsze spotkanie, więc zostawmy już 

ten termin może jak 

 

02:20:18.700 --> 02:20:20.300 

już został tak zaplanowany. 

 

02:20:20.300 --> 02:20:22.400 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

02:20:22.400 --> 02:20:23.400 

- Dziękuję Panie Przewodniczący (...) 

 

02:20:23.400 --> 02:20:26.700 

- Możemy jeszcze (...) Przepraszam Panie Piotrze. 

 

02:20:26.700 --> 02:20:29.700 

Możemy jeszcze ewentualnie zastanowić się nad 

hybrydowym 

 

02:20:32.600 --> 02:20:37.600 

rozwiązaniem, ale to zobaczymy jeszcze (...) tak 

hybrydowym. 

 

02:20:37.600 --> 02:20:39.200 

Nie w sensie, że (...) Spróbujemy. 

 

02:20:39.200 --> 02:20:41.700 

- W sprawie budżecie to chyba online myślę. 

 

02:20:41.700 --> 02:20:46.400 

- Nie. Tu chodzi tu chcieliśmy zrobić tradycyjnie 

żebyśmy jednak się 

 

02:20:46.400 --> 02:20:48.000 

widzieli to jednak taka dyskusja ważna. 

 

02:20:48.000 --> 02:20:51.700 

Myślę, że jak się widzimy i rozmawiamy to też jest 

jakaś, 

 

02:20:51.700 --> 02:20:53.000 

że tak powiem zaleta. 

 

02:20:53.000 --> 02:20:54.600 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 
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02:20:54.600 --> 02:21:02.300 

- Komisja Przestrzegania Prawa na wiosnę miała 

posiedzenie wyjazdowe. 

 

02:21:02.300 --> 02:21:06.400 

Rozmawialiśmy o przejściu dla pieszych w okolicy 

Szkoły nr 2 przy 

 

02:21:06.400 --> 02:21:08.400 

Alei Wielkopolskiej. 

 

02:21:08.400 --> 02:21:09.800 

Nie zostało to namalowane. 

 

02:21:09.800 --> 02:21:13.000 

Nie wiem, czy komisja ma prosić na piśmie po raz 

kolejny? 

 

02:21:13.000 --> 02:21:15.300 

Czy mamy to mówić i przypominać raz w miesiącu? 

 

02:21:15.300 --> 02:21:16.900 

Mówiliśmy o tym. 

 

02:21:16.900 --> 02:21:18.900 

Było przypominane. 

 

02:21:18.900 --> 02:21:20.300 

Pasów jak nie było tak nie ma namalowanych, 

 

02:21:20.300 --> 02:21:23.700 

a codziennie tam dzieci przechodzą przez tą ulicę 

do szkoły. 

 

02:21:23.700 --> 02:21:26.100 

Uważam, że to jest bardzo ważne. 

 

02:21:26.100 --> 02:21:30.500 

Tak samo jak mieliśmy się pochylić nad tym 

przejściem, 

 

02:21:30.500 --> 02:21:34.600 

które jest od lat pomiędzy ulicą Gdańską i Aleją 

Wielkopolską, 

 

02:21:34.600 --> 02:21:36.000 

bo jednak ten łuk drogi tam jest. 

 

02:21:36.800 --> 02:21:39.100 

To, że coś jest od lat nie znaczy, 

 

02:21:39.100 --> 02:21:40.600 

że nie należy tego zmienić. 

 

02:21:40.600 --> 02:21:43.800 

Ja uważam, że to miejsce jest jednym z głównych 

miejsc, gdzie 

 

02:21:43.800 --> 02:21:45.300 

powinniśmy się pochylić i zmienić. 

 

02:21:45.300 --> 02:21:49.600 

Namalować pasy, zmienić być może miejsce 

przejścia dla pieszych. 

 

02:21:49.600 --> 02:21:52.400 

Tak samo jak przy ulicy Bankowej była komisja. 

 

02:21:52.400 --> 02:21:56.500 

Ja rozumiem, że mieszkańcy nie chcą tych 

ogródków tam zmieniać, 

 

02:21:56.500 --> 02:22:02.200 

ale możemy kawałek chodnika wybudować na 

wysokości siłowni jednego 

 

02:22:02.200 --> 02:22:04.300 

z dżentelmenów. 

 

02:22:04.300 --> 02:22:07.200 

Kawałek chodnika zrobić i również zbudować tam 

przejście dla pieszych 

 

02:22:07.200 --> 02:22:10.600 

w takim wymiarze jakim ono być powinno 

widoczne, 

 

02:22:10.600 --> 02:22:16.700 

a wszyscy w tym miejscu przechodzą na pamięć na 

szage szczególnie 

 

02:22:16.700 --> 02:22:21.000 

kiedy teraz jest jesień, jest ciemno i tych lamp tam 

nie ma. 

 

02:22:21.000 --> 02:22:24.500 

No każdy chodzi jak chce, a to jest jednak droga 

częściowo gminna, 

 

02:22:24.500 --> 02:22:25.700 

a częściowo droga Wojewódzka. 

 

02:22:25.700 --> 02:22:30.000 
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Także uważam, że my powinniśmy jako gmina 

zmienić nawierzchnię 

 

02:22:30.000 --> 02:22:33.500 

chodnika i to przejście dla pieszych na Słonecznej 

chyba zrobić. 

 

02:22:33.500 --> 02:22:37.700 

Druga sprawa myślę, że bardzo ważna, 

 

02:22:37.700 --> 02:22:40.300 

ale została pominięta w okresie letnim. 

 

02:22:40.300 --> 02:22:43.800 

Regulamin jaki mamy w gminie utrzymania 

czystości. 

 

02:22:44.200 --> 02:22:46.500 

Chodzi tutaj o właścicieli nieruchomości, 

 

02:22:46.500 --> 02:22:48.300 

czyli działek. 

 

02:22:48.300 --> 02:22:54.200 

Podam taki klasyczny przykład dawnej pneumatyki 

na ulicy Armii 

 

02:22:54.200 --> 02:22:55.500 

Krajowej. Jest to centrum miasta. 

 

02:22:55.500 --> 02:22:59.700 

Jeśli dobrze pamiętam został ten teren sprzedany w 

ręce pewnego 

 

02:22:59.700 --> 02:23:03.300 

dewelopera. 

 

02:23:03.300 --> 02:23:04.900 

Nie ma dzisiaj z nami straży pożarnej. 

 

02:23:04.900 --> 02:23:09.700 

Niestety z racji wykonywanego zawodu osobiście 

byłem 

 

02:23:09.700 --> 02:23:11.700 

na kilkudziesięciu akcjach w tygodniu. 

 

02:23:11.700 --> 02:23:13.200 

Nie w miesiącu tylko w tygodniu. 

 

02:23:14.500 --> 02:23:17.900 

Grupa osób tych samych regularnie podpala opony i 

śmieci. 

 

02:23:18.300 --> 02:23:19.900 

Teren jest w rękach prywatnych. 

 

02:23:19.900 --> 02:23:25.100 

Albo ten deweloper go posprząta albo niech go 

grozi. 

 

02:23:25.100 --> 02:23:28.500 

I to się tyczy wielu naprawdę wielu działek na 

terenie całej gminy. 

 

02:23:29.400 --> 02:23:33.900 

Wygląda to jak jedno wielkie śmietnisko i ktoś może 

zarzucić, 

 

02:23:33.900 --> 02:23:35.800 

że gmina nie sprząta, ale jest to teren prywatny. 

 

02:23:35.800 --> 02:23:39.100 

Nie oczekuję tu odpowiedź na to pytanie, 

 

02:23:39.100 --> 02:23:40.400 

bo to nie jest pytanie. 

 

02:23:40.400 --> 02:23:44.400 

Oczekuję, aby gmina wystosowała pismo do 

wszystkich deweloperów, żeby 

 

02:23:44.400 --> 02:23:47.300 

swoje działki albo ogrodzili, albo posprzątali. 

 

02:23:47.300 --> 02:23:50.400 

Chociaż w moim odczuciu powinny być jedne i 

drugie posprzątane 

 

02:23:50.400 --> 02:23:52.700 

i ogrodzone. 

 

02:23:52.700 --> 02:23:56.000 

Szczególnie kiedy służby jeżdżą, a w okresie letnim 

straż pożarna 

 

02:23:56.000 --> 02:23:59.300 

miała dużo pracy, bo paliły się zboża. 

 

02:23:59.300 --> 02:24:03.400 

To musieli przyjeżdżać na ulicę Armii Krajowej gasić 

opony, 
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02:24:03.400 --> 02:24:05.800 

bo jeden z drugim podpalił. 

 

02:24:05.800 --> 02:24:09.600 

Zresztą na marginesie OSP Cigacice też tam 

przyjechało, 

 

02:24:09.600 --> 02:24:11.000 

bo wszystkie zastępy były zajęte. 

 

02:24:11.000 --> 02:24:13.500 

I szukali tego adresu, bo tam nigdy nie byli. 

 

02:24:14.000 --> 02:24:15.000 

Dziękuję. 

 

02:24:15.000 --> 02:24:16.200 

- Dziękuję. 

 

02:24:16.200 --> 02:24:17.900 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

02:24:19.300 --> 02:24:20.800 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:24:20.800 --> 02:24:25.500 

Tutaj się przychylę do słów Pana Radnego Piotra 

Miszkiewicza. 

 

02:24:25.500 --> 02:24:30.900 

Faktycznie żeśmy pisali już tam kilka razy o 

odnowienie tych przejść 

 

02:24:30.900 --> 02:24:32.300 

dla pieszych. 

 

02:24:32.300 --> 02:24:33.700 

No tam częściowo zostały one odnowione. 

 

02:24:33.700 --> 02:24:39.700 

Nawet nowe, ale ta Aleja Wielkopolska i Gdańska 

tam bardzo dużo 

 

02:24:39.700 --> 02:24:41.500 

właśnie dzieci idzie do szkoły. 

 

02:24:41.500 --> 02:24:45.400 

Ja tam nawet bym się zastanowił nad sygnalizacją 

świetlną podobną jak 

 

02:24:45.400 --> 02:24:48.500 

na Piaskowej. 

 

02:24:48.500 --> 02:24:50.700 

Wymuszającą nawet. Jeżeli ktoś szybko jedzie tam 

na prostej i żeby 

 

02:24:50.700 --> 02:24:52.100 

one przełączały się na czerwone. 

 

02:24:52.100 --> 02:24:54.200 

No ale to to można takie coś rozważyć. 

 

02:24:54.200 --> 02:24:56.800 

I teraz w temacie, który jeszcze chciałem poruszyć. 

 

02:24:56.800 --> 02:24:58.700 

Chciałem Panie Przewodzący podziękować, 

 

02:24:58.700 --> 02:25:11.100 

że Pan się przychylił do wniosku większości radnych 

i we wtorek 11 października 

 

02:25:11.100 --> 02:25:13.000 

odbyło się wspólne posiedzenie komisji. 

 

02:25:13.000 --> 02:25:16.100 

Myślę, że to się jakoś tam udało. 

 

02:25:16.100 --> 02:25:17.600 

Wyszło to dobrze. 

 

02:25:18.200 --> 02:25:21.000 

Później jedna z komisji nie miała kworum. 

 

02:25:21.000 --> 02:25:24.800 

I teraz jeszcze taki jest wniosek do Pana 

Przewodniczącego, żeby to 

 

02:25:24.800 --> 02:25:27.400 

wspólne posiedzenie komisji może przesunąć o 

dwie godziny wcześniej 

 

02:25:27.400 --> 02:25:29.500 

na 10:00 tak jak mamy teraz sesję. 

 

02:25:29.500 --> 02:25:34.800 

I mam nadzieję, że to się sprawdzi i pod rozwagę 

tutaj, żeby to 

 

02:25:34.800 --> 02:25:36.100 

pod rozważenie podjąć. Dziękuję bardzo. 

 

02:25:36.100 --> 02:25:37.700 
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- Dziękuję. 

 

02:25:37.700 --> 02:25:38.800 

To znaczy, że co? 

 

02:25:38.800 --> 02:25:43.700 

Ankietę znowu wam zrobić? To może o 8:00? 

 

02:25:43.700 --> 02:25:48.600 

- Nie kolega tutaj (...) 

- Może o 7:00? 

 

02:25:52.200 --> 02:25:56.000 

- Różne głosy są i nie słyszę na razie, 

 

02:25:56.000 --> 02:25:57.100 

ale to do przemyślenia. 

 

02:25:57.100 --> 02:25:59.300 

Pan Radny Stanisław Kaczmar bardzo proszę. 

 

02:25:59.300 --> 02:26:02.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zostałem 

zobowiązany 

 

02:26:05.600 --> 02:26:10.100 

do powiedzenia prośby od Diecezjalnej Akcji 

Katolickiej, 

 

02:26:10.100 --> 02:26:16.500 

która co roku organizuje przegląd pieśni 

patriotycznej u nas tutaj 

 

02:26:16.500 --> 02:26:17.600 

w Zborze w sali. 

 

02:26:19.300 --> 02:26:27.700 

I z taką prośbą, jeżeli Państwo mogą to bym prosił o 

wspomożenie tej 

 

02:26:27.700 --> 02:26:29.000 

akcji. 

 

02:26:29.000 --> 02:26:35.800 

Przede wszystkim tek, która czci nas patriotyzm 

pieśń patriotyczną, 

 

02:26:35.800 --> 02:26:38.900 

duch narodowy utrzymuje. 

 

02:26:38.900 --> 02:26:40.700 

I to się odbywa u nas w Sulechowie. 

 

02:26:40.700 --> 02:26:45.700 

Jest to Proszę Państwa kolejny przegląd pieśni 

patriotycznej bardzo 

 

02:26:45.700 --> 02:26:50.900 

cieszący się dużą popularnością, bo przyjeżdżają 

różne zespoły 

 

02:26:50.900 --> 02:26:53.100 

z całej naszej diecezji. 

 

02:26:53.100 --> 02:27:01.100 

I tak akurat tutaj muszę wymienić, bo Radny Piotr 

Bodnar już w tej 

 

02:27:01.100 --> 02:27:03.600 

chwili jest sponsorem. 

 

02:27:03.600 --> 02:27:07.500 

Zasponsorował w kwocie 300,00 zł. 

 

02:27:08.000 --> 02:27:12.700 

Oczywiście niekoniecznie o taką kwotę proszę. 

 

02:27:12.700 --> 02:27:15.300 

Po prostu w miarę możliwości. 

 

02:27:15.300 --> 02:27:17.000 

Dziękuję bardzo. 

 

02:27:17.000 --> 02:27:21.100 

Można to przekazać na konto Diecezjalnej Akcji 

Katolickiej. 

 

02:27:21.100 --> 02:27:24.900 

Jest to wszystko rejestrowane, pisane, 

 

02:27:24.900 --> 02:27:29.600 

podsumowywane, że nie ma żadnych tam jakby 

podejrzeń, 

 

02:27:29.600 --> 02:27:32.200 

że te pieniądze pójdą na coś innego. 

 

02:27:32.200 --> 02:27:36.200 

I dlatego jeżeli Państwo mogą to bardzo proszę. 

 

02:27:36.200 --> 02:27:37.500 

Dziękuję bardzo. 

 

02:27:37.500 --> 02:27:39.000 
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- Dziękuję. 

 

02:27:39.000 --> 02:27:40.700 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Wilczyński. 

 

02:27:40.700 --> 02:27:48.100 

- Ja chciałbym cofnąć się, no bo nie było mnie na 

ostatnim posiedzeniu 

 

02:27:48.100 --> 02:27:50.800 

rady, ponieważ z powodu choroby byłem chory. 

 

02:27:50.800 --> 02:27:52.000 

Rozłożyło mnie i leżałem w łóżku, 

 

02:27:52.000 --> 02:27:55.000 

ale teraz chciałem wrócić do tego. 

 

02:27:55.000 --> 02:27:59.100 

Chciałbym bardzo podziękować za pomoc w 

organizacji naszych dożynek, 

 

02:27:59.300 --> 02:28:03.500 

które odbyły się w Kijach dla powiatu dla gminy, 

 

02:28:03.500 --> 02:28:07.700 

a w szczególności dla Pani Dyrektor Domu Kultury i 

pracowników. 

 

02:28:07.700 --> 02:28:14.600 

Po prostu stanęli na wysokości zadania i bardzo im 

dziękuję. 

 

02:28:14.600 --> 02:28:16.500 

Naprawdę było super. 

 

02:28:16.500 --> 02:28:18.900 

Wszystko zrobione także dziękuję bardzo. 

 

02:28:18.900 --> 02:28:27.100 

Teraz przejdziemy do drugiego pytania (...) W sali 

widowiskowej WZDK 

 

02:28:27.400 --> 02:28:31.700 

22 października odbędzie się charytatywne kino w 

Zborze. 

 

02:28:31.700 --> 02:28:34.200 

To jest pod tytułem 'Dla pogorzelców'. 

 

02:28:34.200 --> 02:28:41.100 

Brakło nam jeszcze no nazbieraliśmy już praktycznie 

na 80% dachu, żeby 

 

02:28:41.100 --> 02:28:44.300 

go zrobić, ale nam jeszcze trochę pieniędzy brakuje. 

 

02:28:44.800 --> 02:28:51.200 

Także naprawdę zapraszam wszystkich 

zgromadzonych, żeby też dalej to 

 

02:28:51.200 --> 02:28:53.600 

puścić. 

 

02:28:53.600 --> 02:28:55.100 

Będą bajki dla dzieci o godzinie 15:00. 

 

02:28:55.100 --> 02:28:58.700 

O godzinie 17:00 będzie film 'Jan Paweł II'. 

 

02:28:58.700 --> 02:29:01.300 

I o 19:30 'Wciąż ją kocham'. 

 

02:29:01.300 --> 02:29:03.900 

I zapraszam na ten. 

 

02:29:03.900 --> 02:29:09.700 

Będą losy, które zorganizowaliśmy i minimum 10,00 

zł wstęp. 

 

02:29:09.700 --> 02:29:15.700 

Naprawdę dużo nam to pomoże, żeby pomóc tym 

pogorzelcom. 

 

02:29:15.700 --> 02:29:16.800 

No oni dalej nie mają, gdzie mieszkać. 

 

02:29:16.800 --> 02:29:21.200 

To i tak będzie kropla w morzu ich potrzeb, 

 

02:29:21.200 --> 02:29:24.600 

bo po prostu mieszkania mają całe zniszczone, 

 

02:29:24.600 --> 02:29:29.500 

ale jak byśmy im ten dach zrobili to już by był jakiś 

sukces, żeby oni 

 

02:29:29.500 --> 02:29:32.500 

mogli zacząć sobie remontować te mieszkania w 

domu. 

 

02:29:32.600 --> 02:29:33.900 

No w środku tak? 
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02:29:33.900 --> 02:29:36.200 

Bo na dzień dzisiejszy nie mają takiej możliwości. 

 

02:29:37.300 --> 02:29:40.400 

Drugie chciałbym podziękować dla firmie Supekom, 

 

02:29:40.400 --> 02:29:43.700 

która dostarczyła drewno do Szkoły w Kijach. 

 

02:29:43.700 --> 02:29:45.800 

Bardzo serdecznie im dziękujemy za to. 

 

02:29:47.600 --> 02:29:49.800 

I jeszcze jedno. 

 

02:29:49.800 --> 02:29:56.500 

Złożyliśmy wniosek na budowę bieżni w Kijach. 

 

02:29:56.500 --> 02:30:03.600 

I to się ma tak, że wspólnie z rodzicami z dziećmi z 

dyrektorem 

 

02:30:03.600 --> 02:30:10.100 

ustaliliśmy, że zrobimy loterię fantową na 

wybudowanie bieżni 

 

02:30:10.100 --> 02:30:11.700 

w Kijach. 

 

02:30:11.700 --> 02:30:15.200 

Nie przeznaczyliśmy tego na wycieczkę czy na coś 

tylko po prostu 

 

02:30:15.200 --> 02:30:19.100 

żeśmy ustalili, że ile losów sprzedamy tyle 

zbierzemy tego. 

 

02:30:19.100 --> 02:30:20.400 

Stanęli na wysokości zadania. 

 

02:30:20.400 --> 02:30:26.400 

Zebranie z losów naprawdę 15000,00 zł. 

 

02:30:26.400 --> 02:30:30.300 

My jako Rada Sołecka zobowiązaliśmy się, 

 

02:30:30.300 --> 02:30:32.800 

że dołożymy z funduszu sołeckiego drugie tyle. 

 

02:30:34.000 --> 02:30:36.200 

Już mamy 3000,00. 

 

02:30:36.200 --> 02:30:37.800 

Ta bieżnia będzie kosztowała około 200000,00. 

 

02:30:38.400 --> 02:30:40.600 

Także to nie jest też nie wiadomo jak dużo, 

 

02:30:40.600 --> 02:30:48.200 

ale jeżeli wejdzie do budżetu można złożyć wniosek 

do województwa 

 

02:30:48.200 --> 02:30:51.500 

tak? O dofinansowanie są sportowych tych na (...) 

Tak 

 

02:30:53.900 --> 02:30:55.400 

gdzie dostaniemy 50% tak? 

 

02:30:55.400 --> 02:30:57.900 

To, czyli gminie zostałoby raptem 70000,00. 

 

02:30:57.900 --> 02:31:03.800 

Także mi się wydaje, że to nie jest jakaś 

wygórowana cena, żeby to 

 

02:31:03.800 --> 02:31:07.100 

wpuścić do budżetu, a naprawdę dzieci się starały. 

 

02:31:07.100 --> 02:31:10.000 

Zbierały te losy, chodzili i przynosili wszystko. 

 

02:31:10.000 --> 02:31:15.000 

Także prosiłbym bardzo o przychylenie tego 

wniosku do budżetu. 

 

02:31:15.000 --> 02:31:16.700 

Za to byłbym bardzo wdzięczny. 

 

02:31:16.700 --> 02:31:20.000 

Ja i dzieci naszej szkoły. Dziękuję bardzo. 

 

02:31:20.000 --> 02:31:22.600 

- Dziękuję. 

 

02:31:22.600 --> 02:31:25.300 

I teraz przechodzimy do części dyskusja, 

 

02:31:25.300 --> 02:31:27.100 

czyli odpowiedzi. 

 

02:31:27.100 --> 02:31:30.500 

Panie Burmistrzu (...) dyskusja tak jest. 
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02:31:30.500 --> 02:31:31.800 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

02:31:33.700 --> 02:31:39.700 

- Ja chciałem od wątku, że nie jest moją intencją 

ogniskowanie tutaj 

 

02:31:39.700 --> 02:31:42.600 

żadnych negatywnych emocji zwłaszcza na sesjach. 

 

02:31:42.600 --> 02:31:46.600 

Pozwoliłem sobie na uwagę w tym punkcie 

sprawozdanie burmistrza, 

 

02:31:46.600 --> 02:31:51.400 

natomiast jeśli oczywiście kogoś uraziłem tym to 

najmocniej 

 

02:31:51.400 --> 02:31:53.600 

przepraszam. Nie było to moją intencją. 

 

02:31:53.600 --> 02:31:58.900 

I słusznie akurat uważam, że Pan Radny Rerus ma 

stuprocentową rację. 

 

02:31:58.900 --> 02:32:02.700 

Burmistrz Sulechowa, a już zwłaszcza zastępca nie 

jest od tego, żeby 

 

02:32:02.700 --> 02:32:07.100 

pilnować porządku obrad, natomiast odpowiadając 

na to pytanie, które 

 

02:32:07.100 --> 02:32:11.000 

w tamtym punkcie sesji padło tutaj ze strony 

Radnego Piotra i ze 

 

02:32:11.000 --> 02:32:14.200 

strony Radnej Krystyny, bo na to nie 

odpowiedziałem. 

 

02:32:14.200 --> 02:32:19.100 

Oczywiście burmistrz Sulechowa jak najbardziej 

będzie podejmował 

 

02:32:19.100 --> 02:32:26.500 

próbę realizacji tej ustawy, która właśnie jest 

procedowana w sejmie. 

 

02:32:26.500 --> 02:32:32.000 

Tak jak wspomniałem w punkcie wcześniejszym jest 

masa wątpliwości. 

 

02:32:32.000 --> 02:32:36.000 

Dzisiejsze spotkanie z wojewodą niestety nie doszło 

do skutku. 

 

02:32:36.000 --> 02:32:40.400 

My z Panią Burmistrz Magdą przeczytaliśmy tę 

ustawę i też mamy dużo 

 

02:32:40.400 --> 02:32:43.900 

wątpliwości, natomiast ja mogę i Państwu Radnym i 

wszystkim 

 

02:32:43.900 --> 02:32:46.700 

mieszkańcom, którzy nas dzisiaj słuchają 

powiedzieć, 

 

02:32:46.700 --> 02:32:53.300 

że absolutnie, jeśli gminy będą miały to zadanie 

realizować i ta 

 

02:32:53.300 --> 02:32:58.500 

ustawa zostanie przez parlament przyjęta to nie 

zostawimy mieszkańców 

 

02:32:58.500 --> 02:33:04.100 

samych i gmina Sulechów również będzie ten 

węgiel dystrybuowała, 

 

02:33:04.100 --> 02:33:09.200 

natomiast ponieważ zawsze zależy nam na jakości 

działań 

 

02:33:09.200 --> 02:33:15.000 

będziemy się to starali zrobić w taki sposób, żeby 

nie rodzić żadnych 

 

02:33:15.000 --> 02:33:18.200 

podejrzeń, bo Szanowni Państwo no ja myślę, 

 

02:33:18.200 --> 02:33:20.200 

że mogę tą informację zdradzić. 

 

02:33:20.200 --> 02:33:24.800 

My szacujemy, że około 2500 podmiotów w naszej 

gminie (...) 

 

02:33:24.800 --> 02:33:30.200 

Podmiotów, czyli gospodarstw domowych będzie 

zainteresowanych 
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02:33:30.200 --> 02:33:33.400 

dostarczaniem tego węgla. 

 

02:33:34.600 --> 02:33:38.000 

To o czym powiedziała Pani Burmistrz Minister 

Aktywów w drodze 

 

02:33:38.000 --> 02:33:44.000 

rozporządzenia określi maksymalny limit, ile jedna 

osoba może tego 

 

02:33:44.000 --> 02:33:45.200 

węgla dostać. 

 

02:33:45.200 --> 02:33:47.100 

Tego rozporządzenia jeszcze nie ma, 

 

02:33:47.100 --> 02:33:51.000 

bo nie ma ustawy natomiast już gdzieś pojawia się 

wartość dwóch ton 

 

02:33:51.000 --> 02:33:55.700 

na osobę. No to, jeśli pomnożymy sobie 2500 

gospodarstw razy dwie tony 

 

02:33:55.700 --> 02:34:00.100 

to Szanowni Państwo zwróćmy uwagę o jakiej ilości 

węgla mówimy. 

 

02:34:00.100 --> 02:34:04.400 

To jest oczywiście kwestia czy to przyjedzie na raz 

czy przyjedzie 

 

02:34:04.400 --> 02:34:08.100 

w partiach. W jaki sposób to rozdystrybuować? 

 

02:34:08.100 --> 02:34:09.600 

W jaki sposób to chronić? 

 

02:34:09.600 --> 02:34:14.600 

Bo nie mamy złudzeń, że chętnych poza systemem 

na ten węgiel na pewno 

 

02:34:14.600 --> 02:34:16.600 

się pojawi sporo. 

 

02:34:16.600 --> 02:34:21.600 

No i rzecz najważniejsza, którą poruszają 

samorządowcy nie tylko 

 

02:34:21.600 --> 02:34:24.200 

w województwie lubuskim to jest jakość tego węgla. 

 

02:34:24.200 --> 02:34:27.300 

Chcielibyśmy opierać się na wiedzy osób, 

 

02:34:27.300 --> 02:34:28.800 

które się na tym znają. 

 

02:34:28.800 --> 02:34:32.900 

I no też to co po prostu przekażemy ludziom będzie 

się nadawało 

 

02:34:32.900 --> 02:34:38.400 

do czegokolwiek i będzie spełniało no jakieś chociaż 

minimalne wymogi 

 

02:34:38.400 --> 02:34:45.500 

parametry dla paliwa stałego, ponieważ to jest 

punkt wolne wnioski, 

 

02:34:46.000 --> 02:34:51.200 

informacje i dyskusja to nie wiem czy tutaj 

odpowiedzi też mam udzielać? 

 

02:34:51.200 --> 02:34:55.200 

- Dyskusja to znaczy, że możemy rozumieć szeroko. 

 

02:34:56.500 --> 02:35:00.900 

- To, żeby już nie przegadywać dzisiejszej sesji to 

dziękuję. 

 

02:35:00.900 --> 02:35:06.300 

- Pani Burmistrz Magdalena Klucznik bardzo proszę. 

 

02:35:06.300 --> 02:35:15.500 

- A ja jednak coś odpowiem tu naszemu Radnemu 

Panu Janowi. 

 

02:35:15.500 --> 02:35:19.700 

Panie Janie, jeśli chodzi o Supekom i taryfę tak? 

 

02:35:19.700 --> 02:35:26.500 

Bo tutaj padła informacja jak burmistrz się 

zaopatruje w związku 

 

02:35:26.500 --> 02:35:27.700 

z podwyżkami cen energii. 

 

02:35:27.700 --> 02:35:32.200 

Z tego co dobrze pamiętam to powyżej 300% 

przyszła 
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02:35:32.200 --> 02:35:40.600 

tak? Podwyżka (...) Ale pierwotnie było, 

 

02:35:40.600 --> 02:35:41.900 

że ponad 300% tak? (...) 

 

02:35:45.100 --> 02:35:48.100 

zamrożona. 

 

02:35:48.100 --> 02:35:53.100 

Teraz jest taka sytuacja (...) Proszę tylko mnie 

wysłuchać. 

 

02:35:53.100 --> 02:36:00.300 

Mamy taryfę zatwierdzoną na 3 lata, czyli do 2025. 

 

02:36:00.300 --> 02:36:05.800 

Oczywiście Supekom będzie koszty analizował. 

 

02:36:05.800 --> 02:36:10.900 

Jeśli będzie taka potrzeba na pewno z wnioskiem 

wystąpimy do Wód 

 

02:36:10.900 --> 02:36:16.000 

Polskich o skrócenie czasu trwania obecnie 

zatwierdzonej taryfy. 

 

02:36:16.000 --> 02:36:23.200 

Na dzień dzisiejszy z tego co spółki komunalne i 

zakłady komunalne 

 

02:36:23.200 --> 02:36:28.500 

składają wnioski o skrócenie taryf Wody Polskie 

odmawiają na dzień 

 

02:36:28.500 --> 02:36:33.400 

dzisiejszy, ale po analizie kosztów tutaj na pewno 

będziemy 

 

02:36:33.400 --> 02:36:37.000 

wnioskowali o po prostu skrócenie. 

 

02:36:37.000 --> 02:36:44.600 

I jeśli będzie taka potrzeba przedłożymy nowe ceny 

za wodę i ścieki. 

 

02:36:44.600 --> 02:36:47.000 

Także to jest do Państwa wiadomości. 

 

02:36:47.000 --> 02:36:48.800 

Obecnie mamy na 3 lata. 

 

02:36:48.800 --> 02:36:51.200 

Żebyście wiedzieli, że to nie jest tak że na rok czasu. 

 

02:36:51.200 --> 02:36:56.200 

Tutaj na dłuższe terminy Wody Polskie po trudnych 

w zasadzie 

 

02:36:56.200 --> 02:36:58.800 

pertraktacjach i długotrwałych. 

 

02:36:58.800 --> 02:37:05.000 

14 miesięcy trwały uzgodnienia tej taryfy, 

 

02:37:05.000 --> 02:37:07.200 

która obecnie obowiązuje i mamy ją na 3 lata. 

 

02:37:12.200 --> 02:37:13.900 

- Dziękuję. 

 

02:37:13.900 --> 02:37:15.700 

Bardzo proszę ad vocem Pan Radny Jan Rerus. 

 

02:37:16.400 --> 02:37:19.900 

- Dziękuję za odpowiedź. 

 

02:37:19.900 --> 02:37:24.200 

No w tym punkcie właśnie są też odpowiedzi Panie 

Burmistrzu. 

 

02:37:24.200 --> 02:37:27.400 

To jest cały punkt dotyczący wymiany informacji, 

 

02:37:27.400 --> 02:37:30.900 

odpowiedzi i pytań między radnymi i pozostałymi, 

 

02:37:30.900 --> 02:37:34.600 

ale tak to zostało w statucie przyjęte, 

 

02:37:34.600 --> 02:37:36.400 

natomiast tylko żeby dla ścisłości. 

 

02:37:36.400 --> 02:37:43.300 

Dla ścisłości czy będzie ograniczenie tam 760 czy 

680 no tego 

 

02:37:43.300 --> 02:37:45.200 

nie wiemy. No przecież rząd powiedział, 

 

02:37:45.200 --> 02:37:49.300 

że podwyżka energii cieplnej nie będzie większa niż 

40%. 
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02:37:49.700 --> 02:37:53.600 

To muszę was poinformować, że 14 października 

jest nowa taryfa 

 

02:37:55.900 --> 02:38:02.100 

Opolszczyzna Eco 14 października wydała nową 

taryfę. 

 

02:38:02.100 --> 02:38:09.700 

I rok do roku 2022 do 2021 podwyżka energii 

cieplnej jest ponad 200%. 

 

02:38:10.100 --> 02:38:13.100 

Także to, że ktoś mówi, że 40% to nie znaczy, 

 

02:38:13.100 --> 02:38:16.000 

że tak będzie, ale mnie interesowało w innej 

kwestii. 

 

02:38:16.000 --> 02:38:19.500 

Rozumiem, że burmistrz tak zrozumiałem, że 

burmistrz nie będzie 

 

02:38:19.500 --> 02:38:25.000 

. podchodził, żeby dofinansować w pierwszej 

kolejności dofinansować tą 

 

02:38:25.000 --> 02:38:26.100 

działalność. 

 

02:38:26.100 --> 02:38:29.200 

Tylko w pierwszej kolejności będzie podchodził do 

tego, żeby 

 

02:38:29.200 --> 02:38:30.500 

podwyższyć nam taryfę. 

 

02:38:30.500 --> 02:38:31.600 

Tak zrozumiałem. Dziękuję. 

 

02:38:31.600 --> 02:38:36.800 

- Panie Janie będziemy analizować koszty, 

 

02:38:36.800 --> 02:38:39.500 

a później będziemy patrzeć w którą stronę 

pójdziemy i szukać rozwiązania. 

 

02:38:39.500 --> 02:38:41.200 

- Dziękuję. 

 

02:38:41.200 --> 02:38:42.600 

Bardzo proszę Pan Radny Wojciech Szefner. 

 

02:38:42.600 --> 02:38:44.000 

- Dziękuję. 

 

02:38:44.000 --> 02:38:47.900 

Ja tylko delikatnie uzupełniająco, bo też ja się z 

Panię nie zgadzam, 

 

02:38:47.900 --> 02:38:51.300 

że te kwoty różne były różnych stawek różnych 

procentów, 

 

02:38:51.300 --> 02:38:57.400 

natomiast kilka dni na stronie sejmowi ukazał się 

druk numer 2697, 

 

02:38:57.400 --> 02:38:59.900 

czyli rządowy projekt ustawy o środkach 

nadzwyczajnych. 

 

02:38:59.900 --> 02:39:02.800 

Mówię tutaj dotyczący cen energii na rok 2023. 

 

02:39:03.200 --> 02:39:10.000 

I z tego co ja tam wyczytałem nasza spółka 

Supekom jest jedną z tych 

 

02:39:10.000 --> 02:39:13.500 

spółek wprost pisanych jako podmioty wrażliwe o 

ile dobrze pamiętam 

 

02:39:13.500 --> 02:39:22.000 

ze stawką 785,00 zł netto za megawatogodzinę na 

rok 2023 tak? 

 

02:39:22.000 --> 02:39:23.200 

To tylko uzupełniająco. Dziękuję bardzo. 

 

02:39:23.200 --> 02:39:25.400 

- Dziękuję. 

 

02:39:25.400 --> 02:39:27.900 

Jeszcze było pytanie do przedstawiciela powiatu. 

 

02:39:27.900 --> 02:39:32.400 

Bardzo proszę Panie Mirku, jeżeli można 

odpowiedzieć. 

 

02:39:32.400 --> 02:39:34.600 

- Tak oczywiście. 

 

02:39:34.600 --> 02:39:37.700 
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W sprawie ronda mamy koncepcję. 

 

02:39:37.700 --> 02:39:38.900 

Przedyskutowaliśmy je. 

 

02:39:38.900 --> 02:39:44.000 

Powiedzieliśmy, że spotkamy się jeszcze raz, żeby 

zdecydować co dalej. 

 

02:39:44.000 --> 02:39:49.300 

Ja myślę, że jak będziemy dyskutowali o Piaskowej 

możemy połączyć to 

 

02:39:49.300 --> 02:39:51.700 

i razem porozmawiać też o rondzie, 

 

02:39:51.700 --> 02:39:53.400 

bo tam rondo się nie zmieści. 

 

02:39:53.400 --> 02:39:56.600 

To jest pewne, natomiast zmiana nawierzchni, 

 

02:39:56.600 --> 02:40:02.100 

konserwator, lekka przebudowa, a może tylko 

remont to sytuacja jest 

 

02:40:02.100 --> 02:40:07.900 

otwarta. Także (...) Ja myślę, że tak dlatego że 

tworzymy teraz 

 

02:40:07.900 --> 02:40:12.500 

budżet na rok 2023 i to jest ten czas i ten moment, 

żeby porozmawiać, 

 

02:40:13.700 --> 02:40:18.400 

natomiast następne pytanie odnośnie szpitala. 

 

02:40:18.400 --> 02:40:22.600 

Temat jest naprawdę bardzo ważny. 

 

02:40:22.600 --> 02:40:25.300 

Ja myślę, że Państwo powinniście porozmawiać z 

Panią Krysią. 

 

02:40:25.300 --> 02:40:27.900 

Ona wam więcej szczegółów opowie, 

 

02:40:27.900 --> 02:40:30.400 

natomiast no żyjemy w takich czasach, 

 

02:40:30.400 --> 02:40:34.600 

że tak naprawdę ciężko powiedzieć co będzie za pół 

roku, 

 

02:40:34.600 --> 02:40:37.300 

za miesiąc, za 2 lata. 

 

02:40:37.300 --> 02:40:38.900 

Na początku kadencji mieliśmy plany. 

 

02:40:39.900 --> 02:40:44.200 

Mieliśmy próbę zmiany struktury właścicielskiej. 

 

02:40:44.200 --> 02:40:48.500 

Mieliśmy plany połączenia z Uniwersytetem 

Zielonogórskim, 

 

02:40:48.500 --> 02:40:51.900 

ale niestety potem przyszedł covid. 

 

02:40:51.900 --> 02:40:55.000 

Teraz powiedzmy sytuacja z energią. 

 

02:40:55.000 --> 02:40:59.200 

Także tak naprawdę my nie wiemy co się wydarzy 

za miesiąc, 

 

02:40:59.200 --> 02:41:03.100 

dwa miesiące czy pół roku, natomiast teraz 

walczymy z kosztami 

 

02:41:04.800 --> 02:41:06.000 

nieustannie. 

 

02:41:06.000 --> 02:41:07.500 

Szpital generuje różnie. 

 

02:41:07.500 --> 02:41:14.300 

Potrafi wygenerować w miesiącu 500000,00 straty. 

 

02:41:14.300 --> 02:41:16.100 

Nieraz wygeneruje kilkadziesiąt tysięcy. 

 

02:41:17.300 --> 02:41:20.900 

To jest tak jak finansuje ktoś inny, 

 

02:41:20.900 --> 02:41:26.100 

czyli NFZ i daje takie podwyżki wskaźniki obniżki, 

 

02:41:26.100 --> 02:41:30.100 

że nawet w szpitalu nie wiedzą czy coś w przyszłym 

miesiącu się 
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02:41:30.100 --> 02:41:31.200 

nie zmieni. 

 

02:41:31.500 --> 02:41:34.000 

Ja bym pragnął wróci do czasu jak rząd ogłosił, 

 

02:41:34.000 --> 02:41:36.400 

że przejmie wszystkie szpitale tak? 

 

02:41:36.400 --> 02:41:40.900 

Bo był taki pomysł i wtedy sytuacja by się wyjaśniła, 

 

02:41:40.900 --> 02:41:44.600 

bo jeden właściciel by miał w ręku wszystkie 

narzędzia nie? 

 

02:41:44.600 --> 02:41:46.700 

A powiat w tej chwili nie ma tych narzędzi, 

 

02:41:46.700 --> 02:41:50.500 

bo nie on finansuje tego i naprawdę jest to ciężko 

zrobić, 

 

02:41:50.500 --> 02:41:55.000 

natomiast robimy wszystko, żeby ten szpital te 

ciężkie czasy przerwał, 

 

02:41:55.000 --> 02:41:58.700 

ale jakie będą ceny energii nikt tego nie wie, 

 

02:41:58.700 --> 02:42:03.400 

natomiast no ważne jest to, że cena energii to jest 

tylko jeden ze 

 

02:42:03.400 --> 02:42:04.500 

składników tak? 

 

02:42:04.500 --> 02:42:09.300 

Bo jeżeli weźmiemy proste rzeczy nie wiem 

maseczki to one kosztują 

 

02:42:10.700 --> 02:42:13.600 

teraz 300% więcej jak kosztowały. 

 

02:42:13.600 --> 02:42:17.300 

Strzykawki, środki ochrony to są straszne duże 

koszty, 

 

02:42:17.300 --> 02:42:23.000 

ale to też myślę, że jeżeli trzeba możemy się 

spotkać wszyscy razem 

 

02:42:23.000 --> 02:42:24.600 

z Panią Dyrektor. 

 

02:42:24.600 --> 02:42:27.100 

Sama powie o wszystkich problemach jakie mamy w 

szpitalu. 

 

02:42:27.100 --> 02:42:28.500 

Dziękuję. 

 

02:42:28.500 --> 02:42:32.600 

- Dziękuję. 

 

02:42:32.600 --> 02:42:35.300 

Szanowni Państwo jeszcze przypominam, że Pan 

Burmistrz zastępca 

 

02:42:35.300 --> 02:42:41.000 

prosił, żeby po sesji zostać, spotkać się i 

porozmawiać w sprawie SIM. 

 

02:42:41.000 --> 02:42:43.100 

Ten wniosek padł na spotkaniu przewodniczących 

klubów, 

 

02:42:43.100 --> 02:42:48.400 

więc jeżeli Państwo mają jeszcze chwilkę czasu to w 

imieniu Pana 

 

02:42:48.400 --> 02:42:51.300 

Burmistrza proszę, żeby te 10 czy 20 minut 

poświęcić, 

 

02:42:51.300 --> 02:42:54.300 

natomiast więcej głosów w dyskusji nie widzę. 

 

02:42:54.300 --> 02:42:58.200 

Przechodzimy do punktu 10 zamknięcie obrad. 

 

02:42:58.200 --> 02:43:01.200 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

02:43:01.200 --> 02:43:02.800 

zrealizowany. 

 

02:43:02.800 --> 02:43:05.100 

Zamykam LIX sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

02:43:05.100 --> 02:43:06.000 

Dziękuję bardzo. 


